
Informativni dan je pred vrati

Znanje je vsak dan 
bolj pomembno

Mesec februar je vsako leto za
znamovan s pomembnimi odločit
vami osnovnošolcev in srednješol
cev, glede nadaljnjega izobraževa
nja. Seveda pa so tu še odrasli, ki 
so že pred leti zaključili določeno 
stopnjo šolanja, zdaj pa ugotavljajo, 
da jih le dodatno znanje in izobra
zba lahko pripelje na želeno pot.

Za lažjo izbiro prave srednje 
šole in fakultete, ki bo v skladu z 
zanimanji, sposobnostmi in pri
čakovanji posameznika, organi
zirajo srednje šole, visokošolski

zavodi in univerze informativne 
dneve, letos bodo potekali 16. 
in 17. februarja. Bodoči dijaki in 
študentje bodo lahko dobili vrsto 
informacij o programih in dodat
nih dejavnostih šol, možnostih 
zaposlitve po končanju šolanja, 
o izkušnjah nekdanjih dijakov in 
študentov, vpisnih pogojih in še 
marsikaj zanimivega.

Zanimive informacije naj
dete tudi na naših straneh 
8,9 in 10, in tudi v prihodnji 
številki.
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Svetniki podprli regijski park Kamniško - Savinjske Alpe ter nadaljnje 
pritiske na državo zaradi prometne ureditve skozi Tuhinjsko dolino

Naši občinski 
svetniki in svetni
ce so se prejšnjo 
sredo zbrali na 
enajsti redni seji, 
na kateri so v vse
binskem smislu 
dokončali tudi 
delo, ki bi ga mo
rali sicer opraviti 
že na decembr
ski seji (takrat 
je nastala tudi 
ta fotografija, 
prva skupinska 
v novi dvorani), 
a je bil dnevni red 
preobsežen.

Tudi tokrat so 
sejo »spravili pod 
streho« šele po desetih urah. 
Obravnavali so (in na glasovanju 
tudi podprli) osnutek uredbe o 
regijskem parku Kamniško - Sa
vinjske Alpe (RP KSA), seznanili

so se z rezultatom pogovora župa
na Antona Toneta Smolnikarja in 
našega poslanca v državnem zboru 
in svetnika SDS Rudija Veršnika z 
ministrom za promet Radovanom

Žerjavom o prometni problematiki prostorskega načrta za območje 
v Tuhinjski dolini in s tem v zvezi Zarje, zavrnili pa so predlagano 
sprejeli štiri sklepe. Opravili so tudi gradnjo še enega trgovskega 
prvo obravnavo proračuna za leto centra na območju Stola.
2009, potrdili predlog podrobnega Več na 3. strani

VSE VEČ POTI VODI V Termah Snovik so
K SVETEMU PRIMOŽU praznovali šesto obletnico

Pred informativnim dnem smo obiskali učence 9. razreda osnovne Me Toma 
Brejca, med odmorom pa pocukali za rokav dijakinje in dijake 4. letnikov 
Šolskega centra Rudolfa Maistra. So že odločeni, kam se bodo vpisali? Še 
premišljujejo? Kaj jih bo prepričalo? Preberite si v anketi na 8. strani.

Naslednja številka Kamniškega občana izide v četrtek, 14. 
februarja. Članke oddajte do četrtka, 7, februarja, zahvale 
in oglase pa do torka, 12. februarja, v uredništvo v Kam
niku, Glavni trg 23 (stavba med občino in sodiščem), tel.: 
01/83 91311, 041/662-450, e.naslov: s asa. meiac@sioLnet

Drugi januarski dan je zadnja 
leta rezerviran za prijetno sreča
nje na priljubljeni pohodniški to
čki v naši občini - Sv. Primožu.

Takrat se namreč zberejo 
najbolj »pridni in vztrajni« po
hodniki, ki so v minulem letu 
pogosto povzpeli k Sv. Primožu 
- nekateri nekaj desetkrat, drugi 
stokrat, dvestokrat ali celo 365- 
krat, kolikor je vzponov v knjigo

v lanskem letu vpisal zmagovalec 
Rudi Zore.

To pomeni, da je vrh osvojil 
vsak dan v letu, saj nova pravila 
z lanskim letom upoštevajo le en 
vpis dnevno, tudi če priljubljeno 
točko obiščemo večkrat dnevno. 
In takšnih rednih pohodnikov ni 
malo, pravijo, da hodijo za zdrav
je in dobro voljo!

Več na 5. strani.

S Pustom hrustom v povorko po Kamniku!
Pust, ki bo letos že zgodaj preganjal zimo, 

je pred vrati. Pustna sobota, 2. februarja, bo v 
znamenju pustovanj in rajanj v različnih krajih 
naše občine. Na pustni torek pa bo po Kamniku 
zakorakala tradicionalna pustna povorka, glav
ne zvezde bodo predvsem otroci, obvezna opre
ma so pustne maske. Zbirališče maškar je ob 16. 
uri na Glavnem trgu, od koder bodo maškare 
ob zvokih Mestne godbe Kamnik in mažoretk 
krenile po Šutni proti športni dvorani, kjer se 
bodo posladkale s krofi in zaplesale. Pridružimo 
se Pustu in skupaj z njim preženimo zimo, če 
lahko letošnji sploh še tako rečemo!

SAŠA MEJAČ

GEODETSKE STORITVE
KUPUJETE PARCELO, pa ne veste, kje so meje?
Se sprašujete, ZAKAJ VAŠE HIŠE NI V KATASTRU?
Vas zanima DEJANSKA POVRŠINA vaše parcele? 
Se ne morete dogovoriti o POTEKU MEJE?

ODGOVORI SO PRI NAS!!!
NAROČITE LAHKO VSE GEODETSKE STORITVE:
> ureditev meje
> parcelacijo
> izravnava meje
> kataster stavb
> geodetske načrte
> zakoličbo objektov
> pogodbene komasacije
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INFORMACIJE:

Geodetski zavod Slovenije d.d. 
Brodišče 30, IOC Trzin 
Tel. 01 600 28 50 
Faks: 01 600 28 04 
GSM: 051 622 666 
e-mail: kataster@gzs-dd.si

GEODETSKI
ZAVOD

SLOVENIJE

m
N A J BODO VASE MEJE UREJENE!

Minulo soboto, 26. januarja, so v Termah Snovik praznovali šesto 
obletnico delovanja. Zbralo seje lepo število prijateljev Term Sno
vik, ki so ob tej priložnosti nazdravili in zarezali v slavnostno torto. 
Nov dosežek na poti najmlajših slovenskih term pa bo obeležen že 
jutri, ko bodo njihova ekološka prizadevanja za vez med naravo in 
tehnologijo nagrajena s prestižnim ekološkim znakom EU Marjetica. 
So prve terme v-Sloveniji, ki prejemajo ta znak kot simbol visoke 
kakovosti, okoljevarstvene uspešnosti in ekološke učinkovitosti. Več 
na 5. strani.

Naš pogovor

LEJAN NAVDUŠIL
ror plešoča z jezdu

Kamničan Dejan Pevčevič, 
temnolasi igralec, tv voditelj, 
maneken in sedaj, dokazano, 
tudi izvrsten plesalec, je v finalu 
turnirja Zvezde plešejo v nedelj
ski večerni oddaji Spet doma s 
soplesalko Majo Pucelj z never
jetnimi 25.926 glasovi gladko 
premagal svoji konkurentki 
Regino in Špelo Grošelj. Pre
den se je odpravil na novoletno 
smučarijo v sosednjo Avstrijo, je 
še zadnjič s sovoditeljico Tjašo 
Železnik vodil nedeljsko oddajo 
NLP, v kateri se je neverjetno 
razigral in požel toliko odobrava
nja, da naj bi ga nacionalka želela 
nazaj na voditeljskem stolčku, a 
Dejan pravi, da je zanj zgodba 
zaključena. Prvi nedeljski ve
čer v letošnjem letu se je Dejan 
simpatično predstavil slovenski 
javnosti kot gost Maria v oddaji 
Spet doma.

Pogovor objavljamo na 9. 
strani.

■ VOMIERH
Varčuj/no z energijo!

STIEBEL ELTRON toplotne De DietrichA °9reNlalna črpalke r h . « * . o u « ▼ tehnika
Vodoterm Radomlje d.o.o., Skrjančevo 8, Radomlje, 01 722 89 20, 041 659 591 

vodoterm.radomlje;Ssiol.net, www.vodoterm.si
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Svetniki sprašujejo in predlagajo
Bo vzpostavljen sistem 
brezžične televizije?

Kaj se dogaja v zvezi z vzposta
vitvijo javnozasebnega partner
stva pri izgradnji širokopasovnih 
omrežij v občini Kamnik, zanima 
svetnika Boruta Žagarja. Kvalitet
na uporaba telekomunikacijskih 
storitev je namreč ključ razvoja 
kamniških gospodarskih subjek
tov, kot tudi fizičnih oseb, zato bi, 
po mnenju Žagarja, to morala po
stati ena izmed prioritetnih nalog 
občinske uprave, ki jo sprašuje o 
možnostih vzpostavitve sistema 
brezžične televizije vsaj tam, kjer 
se predvideva, da se ne bo moglo 
izvesti optično omrežje?

Iz odgovora, ki sta ga pripravila 
Aleš Škorjanc in Maja Hauptman, 
razberemo, da je Občina Kamnik 
v letu 2007 objavila javni razpis 
za oddajo javnega naročila grad
nje širokopasovnega omrežja po 
odprtem postopku. Osnova za ob
javo javnega razpisa je bil državni 
razpis (razpis Ministrstva za go
spodarstvo), na osnovi katerega 
bi država sofinancirala izgradnjo 
širokopasovnega omrežja v ob
močjih, ki sicer za potencialne 
ponudnike predstavljajo neko
mercialni del. Zato je bil tudi raz
pis, ki ga je objavila Občina Kam
nik, razdeljen v dva sklopa oz. se 
je od ponudnikov zahtevalo, da 
(pod različnimi pogoji) oddajo 
ponudbo za območja občine, ki 
zanje predstavljajo komercialni 
del, ter za območja, ki zanje pred
stavljajo nekomercialni del. Na

občinski javni razpis se je javil le 
en ponudnik, katerega ponudba 
pa ni v celoti ustrezala zahtevam 
naročnika, saj komercialni in ne
komercialni del nista bila zadosti 
določno opredeljena. Medtem je 
bil zaradi napak v pripravi razpis
ne dokumentacije razveljavljen 
državni razpis. Ministrstvo bi zato 
moralo že pred časom pripraviti 
nov razpis, vendar kaže, da prav
zaprav ni jasno, na kakšen način 
in pod katerimi pogoji pripraviti 
državni razpis. Zaradi vsega nave
denega bo tudi Občina Kamnik 
počakala na nov državni razpis 
in šele nato pristopila k izvedbi 
pogajanj na osnovi obstoječega 
javnega razpisa ali pa k objavi 
novega javnega razpisa.

V zvezi z vprašanjem o brezži
čni televiziji bo občina preverila 
realne možnosti ter pogoje vzpo
stavitve, vendar pa so prioriteta 
občine obveznosti, ki jih občini 
nalagajo veljavni predpisi, kar 
pa vzpostavitev brezžične tele
vizije ni.

Bo most čez Nevljico 
poimenovan po Jožetu 
Plečniku?

V letu 2007, ki ga je Slovenija 
razglasila za Plečnikovo leto, je 
minilo 50 let od smrti velikega ar
hitekta Jožeta Plečnika. Plečnik je 
zaznamoval tudi naše mesto zli 
deli in velikim številom načrtov. 
Najbolj znana njegova mojstrovi
na na kamniškem je obnova po

rušene cerkve Svetega Benedik
ta v Stranjah, izgradnja Kraljeve 
lovske koče v Kamniški Bistrici 
in postavitev kapele v Frančiškan
skem samostanu, ureditev Glav
nega trga, mosta čez Nevljico.

»Jože Plečnik je oseba, ki je po
znana v Evropi in lepo je, da se 
lahko tudi Kamničani pohvalimo 
s tem, da je ustvarjal tudi pri nas. 
Glede na to, da most čez Nevljico, 
katerega je postavil Jože Plečnik 
nima nekega pravega imena pred
lagam, da Občina Kamnik most 
poimenuje po Jožetu Plečniku«, 
predlaga svetnik Matjaž Jug in ob 
tem predlaga, da se glede na sla
bo stanjemostu najdejo sredstva 
za najnujnejše popravke mostu 
(ograja, svetila...)..

Aleš Škorjanc pojasnjuje, da 
je Občina Kamnik z razstavo in 
drugimi prireditvami posvetila 
posebno pozornost pomembni 
obletnici arhitekta Jožeta Plečni
ka. Obsežno zanimivo gradivo in 
članke o Plečnikovem ustvarjanju 
na Kamniškem so pripraivli sode
lavci Kamniškega občana, kjer je 
bilo tudi objavljeno, in na ta na
čin so se s Plečnikovo dediščino 
v občini Kamnik lahko seznanili 
vsi občani.

Kot zagotavlja Škorjanc, bo 
občinska uprava pobudo o po
imenovanju mostu po Jožetu 
Plečniku preučila tudi v sodelo
vanju s pristojnim zavodom za 
kulturno dediščino. Ker je most 
del regionalne ceste in je zato ob
nova in vzdrževanje v pristojnosti 
DRSC, bodo pobudo poslali njim, 
v realizacijo pa se bodo aktivno 
vključile tudi pristojne službe ob
činske uprave.

Bi premična merilna 
naprava za merjenje 
onesnaženosti 
zraka pripomogla k 
izboljšanju razmer na 
Duplici?

Občinski svetnik Borut Žagar 
sprašuje občinsko upravo, ali 
je proučila možnost nakupa ali 
najema premične merilne na
prave za merjenje onesnaženega 
zraka. Kotlovnica Tisa na Dupli
ci v večernih urah namreč red
no v zrak izpušča večje količine 
dima. Ti nad mestom ustvarjajo 
temne kolobarje, ki se jih ne bi 
»sramovalo« niti kakšno večje ki
tajsko industrijsko predmestje.

Kot navaja Žagar, se je v letu 
2007 obljubljal pregled izve
denih projektov iz Lokalnega 
programa varstva okolja in po 
potrebi revidiranje Lokalnega 
programa varstva okolja. Delo 
naj bi prevzela posebna stro
kovna skupina, ki jo imenuje 
župan, zdaj pa ga zanima, kaj se 
dogaja na tem področju.

Mihela Veternik pojasnjuje, 
da je Občina Kamnik v zadnjih 
letih pridobila različna dokazila 
o onesnaževanju okolja s strani 
Pirolize oz. Tise d.o.o. Med dru
gim je tudi Agencija RS za okolje 
na Duplici izvajala trimesečne 
imisijske meritve, ki so pokazale 
občasno prekomerno onesnaže
nost s prašnimi delci. Primerjava 
teh rezultatov z rezultati emisij
skih meritev, ki so se v istem 
obdobju izvajale v Pirolizi, jasno 
pokaže, da je onesnaženost zra
ka na Duplici odvisna od izpu
stov iz dimnika Pirolize oz. Tise. 
Ta in razna druga dokazila (po
snetki črnega dima, ki se kadi iz 
dimnika, posnetki energenta - 
t.i. biomase dvomljive kakovosti, 
črni mastni madeži na balkonih, 
okenskih policah, avtomobilih, 
povrtnini itd.) skupaj s prito
žbami Občina Kamnik že več 
let pošilja na Inšpekcij# RS za 
okolje, v vednost pa ministru za 
okolje in prostor in Agenciji RS 
za okolje. Vse pritožbe krajanov 
Duplice kot tudi Občine Kamnik 
ter pozivi in prošnje za temeljit 
inšpekcijski nadzor in ustrezno 
ukrepanje do sedaj še niso pri
peljali do konkretnih rezultatov. 
Kljub vsem prizadevanjem pa 
je 20. aprila 12007 ARSO izdal 
okoljevarstveno dovoljenje za 
predelavo odpadkov v kurilni 
napravi Tise d.o.o. Občina Kam

nik se je pritožila, a je na MOP 
niso upoštevali oz. priznali kot 
stranko v postopku. Glede na to, 
da ARSO ni upošteval niti rezul
tatov imisijskih meritev, ki so jih 
sami izvajali, kot dokazno gradi
vo onesnaževanja okolja s strani 
Pirolize oz. Tise, ne moremo pri
čakovati, da bi Občina Kamnik 
to lahko dokazala z meritvami, 
ki bi jih izvajala s svojo ali naj
eto merilno napravo za merjenje 
onesnaženega zraka.

Za izboljšanje 
prometnih razmer 
regije sta predvidena 
projekta rekonstrukcije 
železniške povezave 
Ljubljana-Kamnik in 
zgraditve železniške 
povezave Ljubljana 
- Brnik. Bosta kdaj 
realizirana?

Glede na neznosen promet v 
mestu Kamnik občinski svetnik 
Robert Kokotec predlaga, da se 
župan občine Kamnik in župa
ni okoliških mest povežejo in 
skupaj najdejo trajnejšo rešitev 
za prometne zagate, predvsem 
možnost subvencioniranega 
prevoza z vlaki. Kot predlaga Ko
kotec, naj bi o temi prevozov in 
zastojev, njihovem reševanju in 
zmanjševanju imeli posebno to
čko na občinskem svetu, kjer bi 
tudi svetniki lahko dali smernice 
občinski oblasti in potencialnim 
investitorjem glede novogradenj 
megalomanskih blokovskih na
selij.

Direktor občinske uprave 
Vladimir Korošec pojasnjuje, 
da reševanje vprašanja trajnejše 
ureditve problematike prometa 
na območju Kamnika narekuje 
sodelovanje več lokalnih skup
nosti, ker gre za skupen problem, 
ki ga je potrebno reševati širše 
na regijskem nivoju. "Občina 
Kamnik je skupaj s 24 občinami 
vključena v Ljubljansko urbano 
regijo, ki je sprejela sklep o usta
novitvi Regionalnega razvojnega 
sveta Ljubljanske urbane regije 
(RRS LUR), ki usklajuje regijske 
interese na različnih področjih 
pospeševanja in razvoja regional
nih politik, med njimi tudi na po
dročju prometne infrastrukture. 
Na uvodnem sestanku Regional
nega razvojnega sveta 24.10.20- 
07 v Ljubljani, katerega član je 
tudi podžupan Občine Kamnik 
Rudolf Pfajfar, je predsednik od
bora za infrastrukturo, okolje in 
prostor predstavil osnovne raz
vojne projekte tudi na področju 
prometne politike. Pri tem velja 
izpostaviti, da je ena izmed pri
oritetnih nalog RRS LUR na 
področju reševanja velike 
prometne zagate na območju 
regije, realizacija regijskega 
projekta posodobitve oziro
ma rekonstrukcija železniške 
povezave Ljubljana-Kamnik 
in zgraditve železniške pove
zave Ljubljana-Brnik. To naj 
bi bila dva projekta, katerih 
osnovni cilj je predvsem zma
njšanje prometnih zastojev. 
Ocena strokovnjakov je namreč 
enotna v tem, da zgolj širjenje 
cest dolgoročno ne predstavlja 
zadovoljive rešitve prometnega 
kaosa. Občina Kamnik bo v tem 
projektu aktivno sodelovala, za
vedajoč se dejstva, da gre za po
dročje, ki zahteva usklajenost ši
ršega območja in ne zgolj ozko 
ene lokalne skupnosti. Zavedamo 
se namreč, da vprašanje prometa 
ne moremo reševati zgolj samo v 
okviru občine, temveč je nujno 
in edino realno reševanje te pro
blematike v tesnem sodelovanju 
in povezovanju sosednjih občin. 
Že pred petimi leti smo podpisali 
sporazum v okviru LUR-a, po ka
terem naj bi že letos od Kamnika 
do Dolgega mostu vozil hitri vlak, 
a se žal na tem projektu ni zgodi
lo ničesar."

Ob dnevu kulture 
se /sce gledališče

Leto, tisto kulturno, ki se za kulturne institucije navadno začne 
septembra in se zaključi tam nekje na začetku poletja, je v pol
nem teku. Bliža se osmi februar, dan, ko naj bi se vsak izmed nas 
spomnil, kdaj je bil nazadnje v gledališču ali na koncertu ali kdaj 
je nazadnje prebral kakšno knjigo. In če se ne moremo spomniti, 
kdaj smo to naredili, potem je to pravi čas, da poskušamo ujeti 
sami sebe in si privoščiti malo kulture.

Pravzaprav niti ni važno, kakšna ta kultura je - če ne marate 
predstav, ki vam jih ponujamo v Domu kulture, prav, pa pojdite v 
Mengeš. In če vam niso po godu Nobelovi nagrajenci, berite detek
tivske romane. Pravzaprav nihče izmed nas, ki organiziramo kultur
ne prireditve, ne more reči, s čim bi se človek moral nadgrajevati in 
izobraževati in s katerimi rečmi nima smisla izgubljati časa. Lahko 
pa naredimo nekaj drugega: lahko predlagamo. To je pravzaprav 
naša naloga u živimo od tega, da čim bolj natančno spremljamo 
reči, ki se dogajajo na kulturnem področju, da pogledamo, prepo- 
slušamo in preberemo tudi tisto, kar nam osebno ni najbolj všeč, 
da iz vsega skupaj naredimo nekakšno selekcijo in ljudem, ki se v 
življenju ukvarjajo s čisto drugimi rečmi, ponudimo izčiščen nabor 
vsebin, za katere se nam zdi, da bi jih bilo dobro poznati. Tako 
približno, kot si jaz predstavljam, da bo to naredil prodajalec v 
trgovini z avtomobili, ko bom vstopila vanjo: ne ljubi se mi ukvarjati 
s tem, kaj je novega na tržišču in kateri avto je za kaj dober. To ni 
moje področje, pa mu zaupam, da bo vsaj prvo selekcijo glede na 
moje želje in potrebe namesto mene opravil on, prodajalec.

V Kulturnem društvu Priden možic poskušamo svojo nalogo 
p(r)odajalca kulturnih vsebin opravljati čim bolj vestno in v skladu 
z občimi potrebami in željami. Dom kulture deluje, sezona teče, 
nekaj prireditev se je v njem že odvilo, precej jih še čaka. Ampak 
s tem si, resnici na ljubo, niti ne belimo preveč glave. V letih, kar 
smo v njem, so se sistemi utekli, programi vzpostavili, publika se 
je navadila, kod vodi pot do naših vrat.

Te dni se bolj kot s stavbo na Fužinah ukvarjamo s pisarno, 
ki smo jo novembra odprli na Šutni, ko smo pripravljali predlog 
njene prenove in revitalizacije. Odziv na naše delo je bil takšen, 
kakršnega si sami nikoli ne bi upali napovedati; na naš poziv, da 
nam podajte svoje mnenje o vprašanju Šutne, ste se odzvali v res 
velikem številu, naše ideje o tem, da bi kultura postala glavni 
identifikacijski element starega mestnega jedra, pa ste sprejeli 
z odobravanjem, še več: mnogi lastniki šutenskih objektov ste 
z nami vzpostavili stik in nam sami predlagali sodelovanje. V 
preteklem mesecu je bilo opravljenih nekaj ogledov hiš, ki so se 
nam zdele primerne za gledališko hišo in čitalnico; ker so naše 
finančne zmožnosti izredno omejene, nam zaenkrat še ni uspe
lo najti takšne, ki bi ustrezala našim vsebinskim potrebam in ki 
bi si jo tudi finančno lahko privoščili. Natančnejših informacij o 
lokaciji in programu zato Je nimamo, imamo pa nekaj drugega: 
informacijsko pisarno na Šutni 10, ki od 15. januarja dalje deluje 
vsak delavnik med 16. in 18. uro. V njej dobite vse informacije o 
delovanju KDPM, o projektu prenove Šutne, prav kmalu pa boste 
v njej lahko rezervirali in kupovali tudi vstopnice za prireditve v 
Domu kulture. Pa še en načrt imamo za to pisarno: trudimo se, 
da bi postala osrednja informacijska pisarna za vse ponudnike 
kulturnih vsebin v Kamniku in okolici. 5 tistimi, za katere vemo, 
se bomo povezali mi; če mislite, da poznate kakšnega, ki bi ga mi 
lahko izpustili, vas vabimo, da nas nanj opozorite vi.

Kamnik ni velik, je pa bogat - z ljudmi, z idejami, z vsebinami. 
Ni vrag, da nam ga ne bo s skupnim in usklajenim delovanjem 
uspelo narediti še bogatejšega.

Pa lep praznik vsem skupaj!
ANA DUŠA,

KULTURNO DRUŠTVO PRIDEN MOŽIC

Agencija za razvoj turizma in podjetništva 
v občini Kamnik - javni zavod 
Turistično-informacijski center
Glavni trg 2, 1241 Kamnik J)
tel: +386 1 831 82 50 jp
e-mail: kamnik@razvoj.si 
www.kamnik-tourism.si ¥ nsočks pte

KOLEDAR PRIREDITEV 
MATIČNA KNJIŽNICA KAMNIK 
Tel.: 831 12 17 
E-naslov: www.kam.sik.si
Študentski klub Kamnik in Matična knjižnica Kamnik vabita:
Sreda. 6. 2. 2008. ob 19.30. v dvorani knjižnice
Potopisno predavanje: Vietnam. Predava: Matjaž Corel. Vstop 
prost.
Študentski klub Kamnik in Matična knjižnica Kamnik vabita:
Četrtek. 7. 2. 2008. ob 17.30 v dvorani knjižnice:
Kako si lahko na preproste načine pomagamo tudi sami -
uvodno predavanje.
Vas pestijo tegobe in vam nič ne gre, kot bi bilo potrebno? Vam 
zdravje nagaja? Škripljejo odnosi? Ste z denarjem na tesno? Pre
dava Vera Prelovšek. Vstop prost.
Sreda. 20. 2. 2008. ob 19.30. v dvorani knjižnice 
Potopisno predavanje: Po sledeh Alkimista (Brazilija, Camino, 
Mauritius, Slovenija)
Predava: Eli Trobec. Vstop prost.
Četrtek. 21.2. 2008. ob 17. uri na pionirskem oddelku: 
knjižna čajanka z naslovom Kraljestvo fantazije.
Pogovori o knjigah in o tem, kako brati in se pogovarjati o pre
branem. Druženje ob dobrih knjigah, čaju in pecivu. Vodi: Ivanka 
Učakar. Vstop prost.
Petek. 22. 2. 2008. ob 18. uri v dvorani knjižnice:
Šola čustvene inteligence, predstavitveno predavanje. Vstop 
prost.

MEDOBČINSKI MUZEJ KAMNIK
Tel.: 8317 647,8317 662 
www.muzei-kamnik-on.net
ponedeljek. 4. februar, ob 18. uri v salonu gradu Zaprice 
Otvoritev razstave ŽIVELI!
Pivsko posodje iz slovenskih muzejev skozi čas.

tb»

JSKD REPUBLIKE SLOVENIJE - izpostava
KAMNIK
tel.: 01/831 98 30
www.oi.kamnik@iskd.si
Ponedeljek. 4. februarja, ob 19. uri. Galerija Veronika. Kamnik 
TUDI ČRNA JE BARVA
Odprtje regijske tematske razstave izbranih del gorenjskih 
likovnikov
V programu bo z izborom jazzovskih skladb na belih in črnih tipkah 
nastopil Gregor Ptičar.
Razstava bo odprta do 10. marca 2008,
med tednom od 10. do 12. in od 16. do 19. ure, ob nedeljah od 
10. do 12. ure. Vstop prost.

Petek. 8. februarja, ob 19. uri. Dom kulture Kamnik
XXIX. OBMOČNA REVIJA ODRASLIH PEVSKIH ZBOROV občin
Kamnik in Komenda
Tradicionalna pevska prireditev v počastitev državnega kulturnega 
praznika. Vstop prost.
Sobota. 9. februarja, ob 19. uri. Galerija Veronika. Kamnik
KONCERT KLASIČNE GLASBE
Luka Einfalt, tenorska tuba; Igor Seme, klavir
Spored: Telemann, Graefe, Guy-Ropartz, Piazolla, Beovič, Arban, 
Boccolari.
Vstop s prostovoljnimi prispevki.

Kulturno društvo Priden možic 
DOM KULTURE KAMNIK
www. domku It ure, org, 041/360-399 ali 01/839-76-06 
petek. 8. februar, ob 19. uri 
Javni sklad RS za kulturne dejavnosti Ol Kamnik 
OBMOČNA REVIJA ODRASLIH PEVSKIH ZBOROV OBČIN KAM
NIK IN KOMENDA 
za izven

torek. 12. februar, ob 19.30
Špas Teater 
BIL JE ŠKRJANEC
komedija, za Maistrov abonma in izven

četrtek. 21. februar, ob 18. uri
Miniteater: MIŠKOLIN
lutkovna predstava za otroke 
za abonma Karrfnček in izven

četrtek. 31. januar ob 18. uri
LUTKOVNO GLEDALIŠČE NEBO v koprodukciji s CANKARJEVIM 
DOMOM
TO JE ERNEST, lutkovna predstava 
za abonma Karrfnček in izven, vstopnina 4 €

Kamniški OBČAN-Izdajatelj Bistrica, d.o.o., Kamnik, Ljubljanska cesta 3/a. 
Odgovorna urednica Saša Mejač, univ. dipl. ekon.
Na podlagi mnenja Ministrstva za kulturo sodi časopis med proizvode in
formativne narave. Medij Kamniški občan je vpisan v razvid medijev, ki ga 
vodi Ministrstvo za kulturo RS, pod zaporedno številko 333. Kamniški občan 
izhaja dvakrat mesečno v nakladi 12.000 izvodov in ga prejemajo gospodinjstva 
občine Kamnik brezplačno.
Naslov uredništva: Kamnik, Glavni trg 23 (zgradba med občino in 
sodiščem), tel.: 01/83-91-311, 041/662-450, fax: 01/83-19-860, e-mail: 
sasa.mejac@siol.net Uradne ure uredništva: sreda od 8. do 12. in od 13. do 17. 
ure, ponedeljek od 8. do 15.ure, torek in četrtek od 8. do 12. ure. Nenaročenih 
člankov in fotografij ne honoriramo. Rokopisov in fotografij ne vračamo. Tisk 
Set d.d„ 31.1. 2008.
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Poročilo z 11. redne seje občinskega sveta občine Kamnik

Svetniki podprli regijski park Kamniško - Savinjske 
Alpe ter nadaljnje pritiske na državo zaradi 
prometne ureditve skozi Tuhinjsko dolino

Naši občinski svetniki in svetnice so se prejšnjo sredo zbrali 
na enajsti redni seji, na kateri so prvič uporabljali sistem za 
elektronsko glasovanje in tako vstopili v dobo sodobne infor
macijsko - komunikacijske tehnologije. V vsebinskem smislu 
pa so na tej seji dokončali delo, ki bi ga morali sicer opraviti 
že na decembrski seji, ko so - namesto da bi resno opravljali 
svoje delo - nekateri svetniki postavljali nove mejnike v nekul
turnem izražanju. No, tudi tokrat jim je šlo delo zelo počasi od 
rok, saj so sejo pod streho spravili šele po desetih urah, samo 
o dnevnem redu so se prerekali poldrugo uro. Ko pa so z de
lom vendarle pričeli, so najprej obravnavali (in na glasovanju 
tudi podprli) osnutek uredbe o regijskem parku Kamniško 
- Savinjske Alpe (RP KSA), seznanili so se z rezultatom pogo
vora župana Antona Toneta Smolnikarja in našega poslanca v 
državnem zboru in svetnika SDS Rudija Veršnika z ministrom 
za promet Radovanom Žerjavom o prometni problematiki v 
Tuhinjski dolini in s tem v zvezi sprejeli štiri sklepe. Poleg tega 
so svetniki na tokratni seji opravili tudi prvo obravnavo pro
računa za leto 2009, na lokaciji Stola pa so zavrnili predlagano 
gradnjo še enega trgovskega centra.

Reševanje prometne pro
blematike v Tuhinjski dolini, 
ki sta jo z nedavno ukinitvijo 
prepovedi težkega tovornega 
prometa skozi Tuhinjsko dolino 
povzročila DRSC in ministrstvo 
za promet, se je v prvih dneh 
letošnjega leta nadaljevalo, a 
nam zaenkrat ni prineslo še 
nobene rešitve. Župan Anton 
Tone Smolnikar je namreč 
povedal, da s poslancem Rudi
jem Veršnikom na sestanku z 
ministrom za promet Radova
nom Žerjavom nista dosegla 
praktično ničesar, zato se tudi 
najtežji tovornjaki še vedno 
lahko vozijo skozi Tuhinjsko do
lino, dovoljenje za to pa je mi
nister podpisal pod pritiskom 
avtoprevozniškega lobija. Da 
se bodo ugotovile dejanske po
sledice te odločitve, bo v Lazah 
potekalo štetje prometa, glavni 
pritisk tovornega prometa pa 
na tej cesti - po županovih na
povedih - lahko pričakujemo 
v spomladanskih mesecih, ko 
se bo začela obnova cestišč v 
trojanskih predorih. Veršnik in 
Smolnikar sta enotna v napove
di, da hitre rešitve tega proble
ma ne moremo pričakovati, saj 
bo treba za to zgraditi manjka
joče pločnike, na nekaj mestih 
pa razširiti tudi cesto. Ker pa 
bo izgradnja pločnikov (k če
mur država po vsej verjetnosti

ne bo veliko prispevala) zahte
vala ogromno sredstev, župan 
opozarja, da bi bilo pločnike 
na manjkajočih odsekih neraci
onalno graditi preden se ob ce
sti ne zgradi tudi vsa potrebna 
komunalna infrastruktura, kar 
občina prav tako načrtuje. »Zato 
je edino, kar nam preostane, to, 
da stopnjujemo pritisk na drža
vo,« je dejal župan, svetniki pa 
so mu predlagali, naj si pri tem 
v pomaga tudi z mediji, še zlasti 
- kot je predlagal Matej Tonin, 
svetnik NSi - s kakšno odmevno 
televizijsko oddajo.

Svetniki vseh svetniških sku
pin so bili v razpravi na to temo 
seveda povsem enotni in so na
daljevanje pritiskov na državo 
podprli, v ta namen pa sprejeli 
tudi štiri sklepe, od katerih je 
tri pripravila občinska uprava, 
enega pa svetniška skupina 
NSi. Demitrij Perčič, svetnik 
LDS, se je poleg tega zavzel, da 
občina nemudoma začne s po
stopki za oceno ustavnosti in 
zakonitosti sprejetih pravilni
kov. Vid Kadunc, svetnik SLS, 
pa je prepričan, da s sprejetimi 
sklepi občini ne bo uspelo usta
viti tovornega prometa, zato ga 
je zanimalo, če lahko iz nastale 
situacije - dokler nam je ne uspe 
rešiti - iztržimo kakšno korist. 
Samostojnega svetnika Daniela 
Kovačiča pa je zanimalo, kako

bo štetje prometa sploh poteka
lo, izrazil pa je tudi bojazen, da 
bomo Kamničani pritiske avto
prevoznikov čutili vse do konca 
našega predsedovanja EU.

Svetniki podpirajo 
Regijski park 
Kamniško-Savinj skih 
Alp, a jih skrbi 
njegovo upravljanje

Precejšnje pozornosti je bila 
deležna tudi obravnava osnutka 
uredbe o RP KSA. Ideja o zaščiti 
območja Kamniško - Savinjskih 
Alp ima za seboj že kar dolgo 
zgodovino, jeseni leta 2004 pa 
je pet občin (Jezersko, Kam
nik, Luče, Preddvor in Solčava) 
podpisalo pismo o nameri, s 
katerim so se zavezale k sode
lovanju pri trajnostnem razvoju 
območja Kamniško - Savinjskih 
Alp ter ustanovitvi RP KSA, ki ga 
že vse od začetka podpira tudi 
ministrstvo za okolje in prostor. 
Projekt je sedaj v fazi priprave 
uredbe, o kateri morajo svoje 
mnenje povedati vse sodelujoče 
občine, ki bodo v naslednji fazi 
izvedle tudi javno razgrnitev in 
obravnavo. Ko bodo pripombe 
javnosti obravnavane, mora 
uredba še skozi državno proce
duro, vlada pa naj bi jo potrdila 
že do jesenskih volitev.

RP KSA v naši občini zavze
ma približno 81 kvadratnih 
kilometrov površine in obse
ga dolino Kamniške Bistrice 
in Veliko planino. Park je si
cer razdeljen na tri varstve
na območja, ki se med seboj 
razlikujejo po stopnji zaščite 
naravnega okolja, za celotno 
območje parka pa je predvi
den tudi splošni varstveni 
režim, vendar je po besedah 
Alojza Kolarja, podsekretarja 
- vodje občinskega oddelka za 
gospodarske dejavnosti in finan
ce, glavno vodilo ustanavljanja 
parka v tem, da se ne ustvarja 
nobenih dodatnih omejitev, am
pak da se v parku ustvarijo bolj
ši pogoji za gospodarjenje in 
življenje. S parkom bo upravljal 
koncesionar, ki ga bo z javnim 
razpisom izbralo ministrstvo za 
okolje in prostor, vendar bodo 
pri upravljanju parka sodelovale 
tudi občine.

Svetniki in svetnice so ustano
vitev RP KSA načelno podprli, 
vendar so ob tem izrazili kar 
nekaj pomislekov, ki so bili zelo 
podobni tistim, ki smo jih slišali 
ob odločanju, kakšnega investi
torja občina potrebuje na Veliki 
planini. Vid Kadunc je v imenu 
svetniške skupine SLS opozoril, 
da so parki sami po sebi zelo 
koristni, da pa ljudem, ki živijo 
in gospodarijo v njih, pogosto 
precej omejujejo življenje in 
delo. Najbolj celovit pogled na 
RP KSA je v imenu svetniške 
skupine LDS predstavila Mateja 
Poljanšek in ob tem poudarila 
pomen ohranitve naših Alp in 
predgorja za prihodnje genera
cije. Po njenih besedah bo raz
glasitev parka končala stihijsko 
politiko v tem, ekološko zelo 
občutljivem območju, največji 
problem oziroma dilema, ki jo 
je potrebno rešiti, pa je položaj 
Velike planine. »Naša svetniška 
skupina se zavzema, da je Ve
lika planina navkljub pomis
lekom glede njenega bodočega 
razvoja sestavni del parka in 
da bi bila velika napaka, če bi 
jo zgolj zaradi načrtov, ki jih že 
desetletja ne uspemo uresničiti, 
izvzeli iz uredbe. Na Veliki pla
nini je treba ohraniti arhitek
turno in kulturno dediščino, ki 
je poleg ohranjene narave njen 
največji potencial,« je povedala 
Poljanškova in dodala, da bo v 
okviru parka za različna dela, 
sanacije in bodoče načrte na 
Veliki planini možno pridobiti 
veliko več državnih in evrop
skih sredstev kot v primeru, če

Veliko planino izvzamemo iz 
uredbe. Samostojnega svetnika 
Daniela Kovačiča je zanima
lo, po kakšnih kriterijih so bila 
oblikovana varstvena območja. 
Na vpliv varstvenih območij za 
nadaljnji razvoj našega dela RP 
KSA, še zlasti pa Velike planine, 
je v imenu svetniške skupine 
SDS opozoril tudi Rudi Verš
nik, Janez Ivo Stražar je v 
imenu svetniške skupine NSi 
najprej podprl argumente, ki jih 
je predstavila Mateja Poljanšek, 
nato pa ga je zanimalo še, ali bo 
koncesionar, ki bo upravljal z 
RP KSA, profitno naravnan (v 
tem primeru bi bilo po mnenju 
svetniške skupine NSi bolje, da 
za upravljanje parka ustanovi
mo javno podjetje) in kateri 
zakon bo podlaga za delo inš
pekcije (to namreč v uredbi še 
ni določeno). Še več konkretnih 
vprašanj pa je v imenu svetniške 
skupine SD zastavil Matjaž Jug. 
Čeprav bo s parkom upravljal 
en sam koncesionar, ga je zani
malo tudi to, kdo bo vodil naš 
del parka, koliko bo RP KSA stal 
našo občino in koliko vpliva bo 
imela naša občina na program 
dela koncesionarja.

V nadaljevanju razprave so 
svetniki navedli še precej pov
sem konkretnih vprašanj in po
mislekov o posledicah RP KSA 
za življenje ljudi, gospodarje
nje in nadaljnji razvoj tega dela 
naše občine. Opozorili so na 
nevarnost, da bi interesi konce
sionarja prevladali nad interesi 
posameznikov, da bodo zemlji
šča na najbolj zavarovanih ob
močjih izgubila praktično vso 
vrednost (zato bi jih morala 
država odkupiti ali pa lastni
kom ponuditi druga zemljišča), 
poleg tega pa tudi ni znano, kaj 
o ustanovitvi RP KSA menijo 
lastniki zemljišč, ki jih bo po
krival park, pa tudi tega, česa si 
na Veliki planini želimo v pri
hodnje, še ne vemo natančno... 
Razprava o RP KSA je bila zelo 
podobna tistim o nadaljnjem 
razvoju Velike planine, saj je 
bilo tudi v tem primeru čutiti 
strah, kaj bo z našim biserom, 
če bo kdo drug upravljal z njim, 
čeprav po drugi strani še sami 
ne vemo, kaj bi na Veliki planini 
pravzaprav radi in česa si na njej 
ne želimo. Na to je opozoril tudi 
podžupan in svetnik LDS Brane 
Golubovič, ki predlaga, da se 
pri iskanju odgovora na to vpra
šanje ozremo tudi po dobrih 
praksah iz Slovenije in tujine. 
»Časa za to sicer ni veliko, je 
pa dobro, da se je o tem sploh 
začelo govoriti. Predlagam, da 
Občina prevzame pobudo iti 
v okviru javne obravnave, ki 
bo potekala dva meseca, skuša 
uskladiti stališča občine, agrar
nih skupnosti, podjetja Velika 
planina, KS Kamniška Bistrica 
in Črna. Naše tri planine (Go- 
jška, Mala in Velika) so skupaj 
z dolino Kamniške Bistrice tak 
biser, da bi od njih lahko zelo 
dobro živelo veliko modrih lju
di, če bi se le znali dogovoriti 
o tem, kaj želijo doseči,« je še 
povedal podžupan. Vsekakor bo 
razprava o tem še vroča, če pa 
Velika planina res postane del 
RP KSA, bo zanimivo opazovati, 
kako bo koncesionar usklajeval 
zelo različne interese, ki se na 
njej spopadajo...

Na tokratni seji so svetni
ki obravnavali tudi dva ob
činska podrobna prostorska 
načrta (za območji Zarje in 
južnega dela Stola). Prvega so 
sprejeli, drugega pa - z argumen
tom, naj se ta prostor namesto 
za trgovsko raje nameni za po
slovno in obrtno dejavnost - za
vrnili. O prostorskih načrtih za 
ti dve lokaciji bomo podrobne
je pisali ob njuni drugi oziroma 
ponovni obravnavi.

ZORANJEREB

Prihodnje leto bo občinska vreča 
težka nekaj manj kot dvajset 
milijonov evrov

Svetniki so opravili prvo obravnavo proračuna za leto 2009, če
prav si je nekaj svetniških skupin prizadevalo, da bi se obravnave 
proračuna za prihodnje leto lotili šele, ko bomo imeli »pod streho« 
letošnjega. To bi bilo verjetno tudi smiselno, glede na to, da bosta 
proračuna (vsaj v investicijskem delu) med seboj precej povezana, 
poleg tega pa proračun za prihodnje leto precej kroji tudi inflacija, 
nenazadnje pa občinska uprava precej sprememb napoveduje tudi 
za drugo obravnavo letošnjega proračuna.

Kljub temu je Alojz Kolar o proračunu za prihodnje leto povedal, 
da občinska uprava predvideva za nekaj manj kot dvajset milijonov 
evrov prihodkov oziroma za približno 0,3 milijona evrov več kot letos. 
»Za redno dejavnost bomo prihodnje leto porabili slabe tri odstotke 
več kot letos, davčni prihodki občine bodo prihodnje leto nekoliko 
večji kot letos, nedavčni pa nekoliko manjši, neznanki pa sta zaenkrat 
še višina komunalnega prispevka ter višina prenosa iz letošnjega leta, 
ki pa ga bomo večinoma tako ali tako namenili v sklad za novi šoli,« 
je o strukturi proračuna za prihodnje leto povedal Kolar in dodal, da 
bo občinska uprava za drugo obravnavo proračuna pripravila tudi 
nov program prodaje občinskega premoženja v prihodnjem letu. 
Po Kolarjevih napovedih se bo zaradi povečanih izdatkov za redno 
dejavnost prihodnje leto nekoliko zmanjšal investicijski delež pro
računa.

V nadaljevanju sta nekaj največjih projektov na njunih področjih 
predstavila še Aleš Škorjanc, podsekretar - vodja občinskega oddelka 
za gospodarske javne službe, ter Anton Kamin, podsekretar - vodja 
občinskega oddelka za družbene dejavnosti. Škorjanc je med največji
mi izdatki njegovega oddelka izpostavil redno dejavnost na cestnem, 
vodovodnem in kanalizacijskem področju, komunalno opremljanje 
zemljišč ter projekt izgradnje povezovalne ceste. V zvezi s tem pro
jektom je zavrnil navedbe, da se bo ta cesta financirala iz davčnih 
prihodkov, saj bo občina svoj del projekta financirala iz komunalnega 
prispevka. Kamin pa je povedal, da so projekti na področju družbenih 
dejavnosti za prihodnje leto načrtovani veliko bolj realno, kot so bili 
doslej, da bodo nekateri projekti, prvotno predvideni za leto 2009, 
izvedeni že letos, po drugi strani pa bo treba v občinskem proračunu 
za nekatere dejavnosti nameniti več sredstev, kot je bilo sprva pred
videno, vzrok zato pa je v tem, da primerna poraba, ki jo država 
priznava naši občini, ne sledi inflaciji.

Vi sprašujete,
župan
odgovarja
O rojstni hiši Rudolfa 
Maistra na Šutni

Svetnik Matej Tonin je na 
dveh sejah občinskega sve
ta spraševal, zakaj v rojstni 
hiši Rudolfa Maistra še ni 
urejena spominska soba, 
zakaj Občina Kamnik ni 
načrtovala sredstev v pro
računu za ta namen?

Občina Kamnik je ponos
na na velikega Kamničana. 
Kot prva mu je postavila spo
menik, poimenovala po njem 
srednjo šolo, most, v njegovo 
čast vsako leto praznujemo 
občinski praznik. Prav zaradi 
spoštljivega odnosa do genera
la Maistra je Občina Kamnik 
aktivno sodelovala in finanč
no podprla v večinskem deležu 
obnovo njegove rojstne hiše. 
Poleg lastnih sredstev je prido
bila tudi donatorska sredstva, 
tako. da je delež občine krep
ko presegel sredstva cerkve kot 
lastnika objekta. Občina Kam
nik je z lastnikom podpisala 
pogodbo in pismo o nameri za 
vlaganja v obnovo objekta. Po
leg tega je občina vodila tudi 
vse postopke. Veliko truda smo 
vložili v pripravo predlogov za 
programsko oživitev objekta 
v sodelovanju z lastnikom, 
Javnim zavodom za kulturno 
dediščino, Muzejem Kamnik, 
Društvom generala Maistra, 
Ministrstvom za obrambo, 
Ministrstvom za kulturo in z 
drugimi partnerji, s katerimi 
smo poiskali skupni interes.

Pripravili smo program za 
novo celostno podobo in vse
binsko oživitev rojstne hiše 
Rudolfa Maistra, ki bi v našo 
občino privabil številne obis
kovalce, predvsem šolsko mla
dino, za katere bi bile poleg 
vodenih ogledov pripravljene 
tudi delavnice, razstave. Ob
jekt smo imeli namen vključiti 
tudi v protokolarne namene v 
času predsedovanja EU, po
govarjali smo se tudi s konzu

larnimi predstavništvi tujih 
držav, pogovarjali smo se o 
nepovratnih državnih in ev
ropskih sredstvih. Pa se je, na 
žalost, zataknilo pri lastništvu 
objekta, saj bi lastnik morala 
postati država ali občina. Mi
nistrstvo za obrambo je bilo 
celo pripravljeno objekt odku
piti, minister Karl Erjavec se je 
osebno zavzemal za projekt in 
tudi za odkup objekta. Ob dva
kratnih pogovorih z njim smo 
se pogovarjali o denarju, ki 
bi ga namenila država, tako 
da bi Ministrstvo za kulturo 
postalo lastnik, s tem pa bi si 
odprli vrata za pridobitev ev
ropskih sredstev.

Tudi predsednik Zveze dru
štev general Maister g. Milan 
Lovrenčič pomaga pri uskla
jevanju interesov, saj bi Zve
za pomembno prispevala pri 
vsebinski prenovi Maistrove 
hiše.

Z vodjem oddelka g. Anto
nom Kaminom sva se o odku
pu nekajkrat pogovarjala zg. 
Rodetom, takratnim nadško
fom, kasneje tudi z g. Uranom. 
Medtem je prišlo tudi do me
njave v kamniškem župnišču. 
Novi župnik g. Anton Dular 
ob prihodu najbrž ni imel do
volj informacij o naših dose
danjih pogovorih z njegovim 
predhodnikom oz. Ljubljansko 
nadškofijo.

Upajmo, da bomo, kljub od
klonilnemu stališču o prodaji 
rojstne hiše Rudolfa Maistra 
državi, našli, skupno besedo 
in interes ter v prihodnjih letih 
uresničili naša programska iz
hodišča, ki bodo pomembna 
ne le za Kamnik, ampak tudi 
širše.

ŽUPAN
ANTON TONE SMOLNIKAR

Pešci so naj šibkejši 
udeleženci v prometu!

V letošnjem letu je večja pozornost namenjena opozarjanju in pre
ventivi v cestnem prometu, kar naj bi pripomoglo k zmanjšanju pro
metnih nesreč na naših cestah. Mi pa vas bomo, tako kot v lanskem 
letu, sproti opozarjali na varnost in nevarnost na naših cestah v danih 
razmerah.

V začetku leta je pozornost namenjena pešcem kot najšibkejšim 
udeležencem v prometu, zato so v minulih dneh policisti izvajali pre
ventivno akcijo za večjo varnost pešcev, še zlasti otrok in starejših kot 
najbolj ogroženih skupin. Tako so kamniški policisti nadzorovali pro
met in prečkanja cest v bližini osnovnih šol, v Domu starejših občanov 
Kamnik pa so pripravili poučno predavanje o varnem ravnanju pešcev. 
Razdelili so odsevnike in ob tem opozorili na pomembnost uporabe 
kresničk in različnih odsevnikov pešcev v večernih in jutranjih urah, 
da jih vozniki pravočasno opazijo.

Analize stanja na področju pešcev v cestnem prometu kažejo, da 
so pešci še vedno med najbolj ogroženimi udeleženci v cestnem pro
metu, nadpovprečno so ogroženi pešci v starostni skupini nad 64 let, 
največ prometnih nesreč s smrtnim izidom pešcev se zgodi v temnem 
delu dneva, v jesensko zimskem obdobju leta (oktober - marec), deleži 
mrtvih pešcev so enaki pri nesrečah v in izven naselij, kar kaže na raz
lične dejavnike nesreč, med poškodovanimi pešci prevladujejo otroci 
v starosti od 7 do 14 let. V letu 2007 je bilo na območju Kamnika in 
Komende v prometnih nesrečah udeleženih 16 pešcev.

Ob vseh teh podatkih se lahko zamislimo in smo kar se da pozorni 
v prometu, bodisi kot pešci in kot vozniki.

Urednica SAŠA MEJAČ

POSREDOVANJE PRI PRODAJI NEPREMIČNIN

KOSTANJ - prodaja parcele
cca 1520 m2, cena: 119.320 EUR, zazidljiva v cca 500 m2, ob gozdu, 
mirnem potočku, asfaltiran dostop. Idealno za vikende ali hišo za 
umirjene ljudi v stiku z naravo, prodamo.

Info: 040/733-940 (Franci)

Poslovne prostore prodamo v Kamnik - center 224 m2,
poslovni prostor zraven glavne avtobusne postaje, parkiranje 
možno v bližini (avtobusna postaja). Cena: 349.000 EUR.

Info: 040/733-001 (Uroš)
Medvešek Pušnik Nepremičnine d.d„ Ulica Gradnikove Brigade 11, Ljubljana
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Občinski svetnik Vid Kadunc o perečih vprašanjih kmetijstva

Dobro pobudo podprem 
ne glede od kod prihaja...
Vid Kadunc, kmet iz Zgor
njega Tuhinja, edini svetnik 
SLS v občinskem svetu, je 
eden tistih svetnikov, ki se 
vedno oglasi, kadar je govor 
o kmetijstvu, pa tudi sicer 
rad pove svoje mnenje o raz
ličnih vprašanjih. Kadar se 
oglasi, mu večina svetnikov 
prisluhne, saj svojih mnenj 
ne zavija v svilen papir, pač 
pa naravnost pove tisto, kar 
je po njegovem smiselno po
vedati.

Najin pogovor je nastal v od
moru med sejo občinskega sve
ta. Pove, da je bil med ustano
vitelji slovenske kmečke zve
ze, predhodnice današnje SLS

Vid Kadunc na seji občinskega sveta

na območju Tuhinjske doline.
Že preko trideset let deluje kot 
predstavnik kmetov, najprej v 
okviru GG Ljubljana, pozneje 
pa pri Kmetijsko gospodarski 
zbornici, v nekdanji občinski 
skupščini in drugod. Med dru
gim je bil predsednik ljubljan
ske območne enote Kmetijsko 
gozdarske zbornice.

»Žalostno je to, da nas Kam
nik smatra kot stranko kmetov, 
kar pa ne drži,« pravi Kadunc, 
ko pojasnjuje vsebino dela 
te stranke.To je bilo samo na 
začetku, ko kmetje niso bilo 
zadovoljni s politiko vlade do 
kmetijstva. Po njegovem mne
nju Kamnik vse bolj postaja 
mesto priseljencev. Pred osa

mosvojitvijo je bil Kamnik mo
čno industrijsko mesto, kjer 
je manjkalo delavcev. Zato je 
bila delovna sila praktično pri
peljana z juga in z vseh strani 
Slovenije, pravi.

O svojem delu v občinskem 
svetu pravi, da je med 29 svet
niki edini samostojni svetnik, 
ker so ostali v županovi koa
liciji. Zanj so, kot pravi, spre
jemljivi vsi dobri predlogi v 
občinskem svetu, ne glede na 
to, kdo jih predlaga. Aktivno 
sodeluje v odboru za kmetij
stvo, v svetu za vzgojo in pre
ventivo v cestnem prometu in 
v komisiji za vloge in pritožbe. 
Glede učinka njegovih razprav 

in predlogov v občinskem 
svetu pa pravi, da so ne
koč dejali: trkajte in se 
vam bo odprlo. Čeprav 
zaenkrat o konkretnih re
zultatih svojih pobud ne 
more govoriti, ker jih še 
ni. Koalicija je močna in 
kar se tam dogovorijo, je 
odrezano, je prepričan.

Po njegovem bo potreb
no na področju naložb v 
občini največ pozornosti 
posvetiti naložbam v šol
stvo, saj znanje nekaj velja. 
»Žalostno pa je, da je tako 
zapostavljen naš lep hri
bovski svet, ki nam uhaja 
iz rok. Zato tudi tisti, ki se 
izobrazijo, kmalu odidejo 
v dolino in svet. Ne vidijo 

prihodnosti na kmetih. Hri
bovski kmet je zapostavljen že 
na državni ravni, saj ni mogoče 
primerjati pogojev za pridela
vo hrane na kmetiji na 800 do 
1000 metrih in velikega nižin
skega kmeta. Vseskozi so nam 
govorili, da bodo po vstopu 
v Evropo hribovskega kmeta 
pri nas obravnavali podobno 
kot v Avstriji, žal ni tako. V Av
striji dobi hribovski kmet od 
trikrat do petkrat več pomoči 
na hektar kot nižinski, pri nas 
pa nižinski kmet dobi tudi do 
petkrat več pomoči kot gorski 
kmet,« opozarja Kadunc.

Glede možnosti turističnega 
razvoja pravi, da je hvalevred
na energija in zagnanost tistih,

ki so pognali Terme Snovik, 
vendar se boji, da z razcve
tom našega turizma ne bo kaj 
prida, če ne bomo hkrati ob
držali poseljenih hribovskih 
vasi, saj vikendi ne prinašajo 
poseljenosti... »Po državnem 
programu razvoja kmetijstva 
do leta 2013 smo namreč hri
bovci prikrajšani kar za 40% 
sredstev, kot smo jih dobili 
prej. Žalostno je tudi to, da 
se lastniki zemljišč sprašuje
mo, ali smo še gospodarji na 
svoji zemlji ali samo hlapci,« z 
grenkobo pristavi in razmišlja 
naprej: »Samo primer glede 
gospodarjenja z divjadjo, ki 
zelo ogroža našo živino tako 
na Menini, Veliki in drugih 
planinah, mi pa nimamo no
benega vpliva več. Lovsko 
upravljalsko območje s sede
žem v Nazarjah namreč sedaj 
sega do avtoceste v Črnem 
grabnu in v Zgornjo savinjsko 
dolino, med tem, ko smo po 
prejšnjem zakonu imeli svoje 
kamniško-domžalsko lovsko 
gojitveno območje.Vsi lastni
ki gozdov in ostalih zemljišč 
sedaj nimamo pravice biti 
voljeni v organe upravljanja z 
divjadjo«.

Svoj pogled ima svetnik Ka
dunc tudi na bodoči regijski 
park Kamniško Savinjske Alpe. 
Čeprav parka načelno ne zavra
ča, pravi, da je zavarovanje tega 
območja lahko dvorezen meč, 
saj mu ni znano, da bi lastniki 
zemljišč lahko kakorkoli vpli
vali na pogoje gospodarjenja 
na tem območju. Po njegovem 
mnenju je tudi v drugem ob
močju parka preveč omejitev. 
Zato bo v takšnem parku težav
no živeti, saj bo tudi vrednost 
zemljišč s tem razvrednotena, 
ne gozd ne pašnik ne bosta nič 
vredna. Meni, da bi morali last
nike zemljišč znotraj bodoče
ga parka obravnavati z večjim 
občutkom, država pa bi jim 
morala preskrbeti nadomest
na zemljišča. Zato bi se morali 
v občini dogovoriti, kakšen je 
dolgoročen interes občine na 
tem območju.

F.S.

V OBČINI KAMNIK SMO PODELILI 
KONCESIJO ZA IZVAJANJE SLUŽBE 
POMOČI NA DOMU

Javno službo Pomoč na 
domu je v kamniški občini izva
jal Center za socialno delo od 
leta 1992 s pomočjo javnih del. 
Iz skromnih začetkov se je slu
žba razvila v kolektiv s šestimi 
zaposlenimi. V situaciji, ko so 
domovi za starejše občane pre
zasedeni, čakalne dobe temu 
primerno predolge, je pomoč 
na domu kot organizirana ob
lika pomoči, ki jo po Zakonu 
o socialnem varstvu zagotav
lja občina, še kako dobrodošla 
tako posamezniku kot družini, 
ki se znajde v stiski.

S tem namenom je občina 
sprejela Odlok o organiziranju 
pomoči na domu in merilih za 
plačilo storitev, iz katerega je 
razvidno, da pomoč na domu 
obsega socialno oskrbo upra
vičenca v primeru invalidnosti, 
starosti ter v drugih primerih, 
ko socialna oskrba na domu 
lahko nadomesti institucional
no varstvo. Služba je organizi
rana za območje občine Kam
nik. Upravičenci so naši občani, 
ki jim preostale psihofizične 
sposobnosti še omogočajo, da 
z občasno organizirano po
močjo ohranjajo zadovoljivo 
duševno in telesno počutje. 
Tako lahko živijo v znanem

bivalnem okolju in jim vsaj za 
določen čas ni potrebno insti
tucionalno varstvo.

Upravičenci in drugi zave
zanci so dolžni sami plačati 
stroške storitve do višine sub
vencionirane cene, ki znaša za 
uporabnike 37% ekonomske 
cene na uro. V primeru, da ne 
zmorejo, pa občina na osnovi 
izračuna in odločbe Centra za 
socialno delo doplačuje še iz
računano razliko.

Storitev pomoči na domu 
je individualno naravnana, 
pri uporabnikih zelo dobro 
sprejeta, zato opažamo, da 
se zanimanje povečuje. Je pa 
individualna oblika pomoči 
seveda dokaj draga. Občina, 
ki subvencionira ceno storit
ve in doplačila iz občinskega 
proračuna, zato v duhu do
brega gospodarja stremi k za
gotavljanju čim nižje cene, ob 
istočasno čim boljšem progra
mu storitev. S tem namenom 
je v juliju 2007 izvedla javni 
razpis za podelitev koncesije 
za opravljanje službe pomoči 
na domu. Prijavila sta se dva 
dobra ponudnika, Comett, 
zavod za pomoč in nego na 
domu iz Ljubljane in zavod 
Pristan iz Podnanosa. Izbran

je bil zavod Pristan, ki je za
dovoljeval vse predpisane po
goje in konkuriral z najugod
nejšo ceno storitve. Postopek 
odločanja je bil sicer nekoliko 
daljši, zaradi zakonsko obvez
nih postopkov in pridobivanja 
soglasij, je pa omenjenemu za
vodu že podeljena koncesija. 
Občinski svet bo na februarski 
seji potrjeval predlagano ceno 
storitve, tako da ob podpisani 
pogodbi in potrjeni ceni lahko 
zavod prične z delom meseca 
marca letos.

Za uporabnike storitev je po
membno, da bo prehod na no
vega izvajalca izveden tako, da 
v njihovem sedanjem ritmu ne 
bo sprememb, saj bo novi kon
cesionar prevzel vse do sedaj 
zaposlene oskrbovalke. Trudil 
se bo celo izboljšati storitev 
tako po številu opravljenih ur, 
kot tudi v kvaliteti. Želimo in 
upamo, da bo ta sprememba 
prinesla nove možnosti v raz
voju storitve pomoči na domu, 
dosedanjemu izvajalcu Cen
tru za socialno delo Kamnik, 
oziroma ekipi, ki je do sedaj 
požrtvovalno opravljala to za
htevno delo, pa se iskreno za
hvaljujemo.

OBČINA KAMNIK

Aktivnosti veteranov vojne za Slovenijo
V prvi polovici decembra seje sestalo pred

sedstvo Območne zveze veteranov vojne za 
Slovenijo Kamnik-Komenda, ocenilo dejav
nost društva v letu 2007 in obravnavalo pro
gram dela za leto 2008.

Člani Območne zveze veteranov so se v letu 
2007 udeležili niza prireditev, največja ude
ležba pa je bila na letnem zboru članstva v 
februarju, ko se je sprejemal program dela, 
in na rednem letnem srečanju veteranov pri 
Lovski koči na Križu pri Komendi v mesecu 
maju.

Člani društva vsako leto obiščejo tudi ene
ga izmed krajev v Sloveniji, kjer so se odvijali 
pomembni dogodki osamosvojitvene vojne. 
Letos nas je pot popeljala na Primorsko, kjer 
smo si s kolegi iz tega dela Slovenije ogledali 
luko Koper in se seznanili z njihovimi aktiv
nostmi v času osamosvojitvene vojne.

Drugi del seje predsedstva je bil name
njen letu 2008. Območna zveza je že konec 
novembra poslala osnutek programa dela 
v letu 2008 in začasno poročilo o realizaciji

programa v letu 2007 Občinskima svetoma 
občin Kamnik in Komenda, od katerih pri
čakujemo finančno podporo za nemoteno 
delovanje Območne zveze.

Leto 2008 je pomembno leto - tako za 
Območno zvezo veteranov vojne za Slovenijo 
Kamnik-Komenda, kot tudi za našo republiško 
organizacijo. Leto 2008 je za našo organizacijo 
volilno leto. Predsedstvo območne zveze je na 
svoji seji sprejelo odločitev o začetku postop
kov za volitve predsednika, podpredsednika, 
sekretarja in člane predsedstva Območne zve
ze veteranov vojne za Slovenijo. Vsi člani ima
jo možnost, da predlagajo kandidate tako, da 
pošljejo predloge na sedež Območne zveze do 
15. februarja.

Predsedstvo je na svoji seji sprejelo tudi po
budo, da se zveza aktivneje vključi v prazno
vanje občinskega praznika Občine Kamnik in 
sicer tako, se v času praznovanja pri Lovski koči 
v Špitaliču organizira Odprto prvenstvo občine 
Kamnik v streljanju z malokalibrsko puško.

Predsedstvo OO Socialnih demokratov Kamnik Komenda

O vsestranski krepitvi 
aktivnosti na Kamniškem

Prvo letošnjo razširjeno sejo 
(22. januarja) je predsedstvo 
območne organizacije Socialnih 
demokratov Kamnik Komenda, 
namenilo pregledu svoje aktiv
nosti v preteklem letu in ob tem 
ugotovilo,_ da je bila ta dokaj 
uspešna. Člani in simpatizerji 
stranke so se poleg prizadevanj 
za organizacijsko in kadrovsko 
krepitev na območju obeh občin 
in organizacije skupnih srečanj, 
udeleževali tudi spominskih slo
vesnosti ob jubilejih pomembnih 
dogodkov iz NOB (Komendska 
Dobrava, Kostavska planina, Pre
voje, Rudnik).

Aktivnost v zvezi z večjo pre
poznavnostjo socialno demo

kratskih vrednot je vplivala tudi 
na povečanje števila članov in 
simpatizerjev SD. To je pokaza
la tudi udeležba na zadnji seji 
predsedstva, saj njihov društveni 
prostor na Sutni postaja že pre
majhen. Tudi letošnje leto so za
čeli z nadaljevanjem predstavitve 
svojih programskih načel, oprtih 
oziroma povezanih z reševanjem 
lokalne problematike. Tako bodo 
v soboto, 16. februarja, na Šutni 
pripravili dan odprtih vrat, ko se 
bodo občani in občanke lahko 
pogovorili s predstavniki stran
ke o svojih pogledih na aktualna 
vprašanja razvoja občine Kam
nik in Slovenije. 10. februarja 
se bodo člani SD udeležili parti

zanske spominske slovesnosti na 
Osekah v Tuhinjski dolini, kjer 
bo spregovorila tudi predsednica 
kamniških socialnih demokratov 
mag. Julijana Bizjak Mlakar.

Delavskemu, ženskemu in oko
ljevarstvenemu forumu v okviru 
OO SD Kamnik Komenda se bo v 
kratkem pridružil še mednarodni 
forum, ki ga bo vodila Barbara 
Besek. Med tem, ko so v Kamni
ku že lani uspešno izvedli javno 
tribuno za ohranitev javnega 
zdravstva, pa bodo tako tribuno 
pripravili tudi v Komendi. Člani 
SD se se bodo v čim večjem šte
vilu udeležili tudi prihodnje kr
vodajalske akcije 13. februarja v 
Ljubljani.

F.S.

ČETRT STOLETJA 
KINOLOGIJE V KAMNIKU

Da res je! V letu, ki je za nami, je 
Kinološko društvo Kamnik praz
novalo 25. obletnico delovanja. 
Ob ustanovitvi je imelo društvo 
52 članov, danes pa je vanj vklju
čenih preko 240 članov. Društvo 
ima svoj poligon za vadbo psov 
na čudoviti lokaciji za Kemijsko 
industrijo Kamnik. Glavna aktiv
nost društva je vzgoja in šolanje 
psov po programih šolanja šport
nih psov, prav tako je društvo 
zelo uspešno pri šolanju psov za 
iskanje pogrešanih oseb in iska
nju zasutih v ruševinah, aktivno 
pa deluje tudi na področju vadbe 
in tekmovanja v agilitiy-ju ter Rally 
obediencu. V društvu člani dobi
jo tudi ustrezno strokovno pomoč 
pri pripravi svojega psa za ocenje
vanje ali razstave, posamezni člani 
pa se tudi aktivno ukvarjajo z vzre
jo pasemskih psov.

Ob svojem prazniku je društvo 
v letu 2007 organiziralo svečanost, 
na katero so poleg članov povabili 
tudi predstavnike organizacij, ki 
na različne načine pomagajo pri 
delovanju društva. Tako so poleg 
ustanovnih in drugih zaslužnih 
članov društva priznanja dobili še: 
Občina Kamnik, Kemijska indu
strija Kamnik, Veterina Kamnik, 
Titan Kamnik, Žurbi Team, Poli
cijska postaja vodnikov službenih 
psov iz Ljubljane in Ščetarstvo Ste
le iz Komende. Vsem dobitnikom 
priznanj ob tej priložnosti še en
krat čestitamo in upamo, da bodo 
tudi v bodoče po svojih močeh 
pomagali društvu.

Sicer pa je v društvu v vseh teh 
letih, pod strokovnim vodstvom 
inštruktorjev, pasje ljubljence iz
šolalo preko 1000 vodnikov, izšo
lali smo 15 vodnikov in njihovih 
psov za iskanje pogrešanih oseb 
in iskanje v ruševinah. Na ob
močju Kamnika smo sodelovali 
v petih reševalnih akcijah in več 
kot šestdesetih po vsej Sloveniji. V 
vseh letih delovanja smo ugotovili, 
da zanimanje lastnikov za šolanje 
njihovih štirinožnih prijateljev iz 
leta v leto raste, saj se zavedajo, da 
v urbanem okolju lahko primer

no obvladujejo le dobro vzgoje
nega oziroma šolanega psa. Naši 
inštruktorji se redno udeležujejo 
izobraževalnih seminarjev s po
dročja šolanja in tako še bogatijo 
svoje znanja.

Intenzivno delo v društvu se 
vsako leto začne nekje v mesecu 
marcu, ko naša pasja dolina vedno 
znova doživlja svoj znani »hov-hov« 
živžav, saj številni lastniki pripelje
jo svoje razposajene navihance v 
spomladanski tečaj šolanja psov. 
Večina tečajev na našem društvu 
je namenjena pripravi vodnikov 
in psov za izpit psa spremljevalca, 
ki nosi označbo B-BH. Tečaj vse
buje vaje poslušnosti na poligonu 
in v urbanem okolju, kjer se psi 
v šestih različnih situacijah učijo 
pravilnega vedenja do ljudi, živali 
in okolja. Nadaljnje usposabljanje 
psov poteka v okviru vseh treh 
klasičnih disciplin: v poslušnosti, 
sledenju in vajah obrambe. V lan
skem letu smo pričeli s šolanjem 
razmeroma nove kinološke disci
pline, imenovane Rally obedience. 
To je športna disciplina, kjer vod
nik in pes na vnaprej pripravljeni 
progi opravljata predpisane, med 
seboj povezane naloge. Rally obe
dience je namenjen vsem psom, 
rodovniškim in nerodovniškim.

Glede na težavnostne naloge je 
razdeljen na štiri težavnostne raz
rede, in sicer od RO-I do RO-IV. 
Najmanjša starost psa v razredu 
RO-I je 12 mesecev, v ostalih raz
redih starostne omejitve ni. Ta 
disciplina je namenjena tistim, ki 
se želijo pri delu s psom zabavati 
in hkrati utrjevati poslušnost in 
navezanost psa na vodnika.

V času delovanja društva smo 
predvsem zaradi potreb članov 
KD Kamnik zgradili pet velikih 
in ustrezno pokritih boksov za 
varno prebivanje in oskrbo psov. 
Na društvenem poligonu je orga
niziran pasji hotel, ki nudi članom 
društva, pa tudi ostalim lastnikom 
psov, varno bivanje njihovih štiri
nožcev v času odsotnosti lastni
kov. Kinološko društvo Kamnik 
ima v svojih vrstah veliko starejših 
kinologov z bogatimi kinološkimi 
izkušnjami in znanjem. Vse več 
je med nami tudi novih, mladih 
članov, saj se društvu vsako leto 
priključi veliko novih lastnikov 
psov, do katerih smo vedno odprti 
in jim nudimo strokovno pomoč 
in kar najboljše pogoje za njihovo 
aktivno udejstvovanje in izobraže
vanje na kinološkem področju.

RAJKO PUČNIK, 
predsednik KD Kamnik

Kinološko društvo Kamnik
vam daje priložnost da, nudite svojemu najboljšemu 
prijatelju najboljše!!!
Pridružite se nam v tečajih šolanja psov in 
glede na velikost, starost ali pasmo bomo 
skupaj izbrali najustreznejši tečaj! y

VPISI bodo vsako nedeljo v
februarju med 10. in 12. uro, ©U
1. in 2. marca med 10. in | v ^

■d rv/12. uro ter 4. marca 
med 17. in 20. uro na 
društvenem vadbišču!

Pokličite 031/261-503 
ali 031/607-692
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Drugi januarski dan je zadnja 
leta rezerviran za prijetno sre
čanje na priljubljeni pohodniški 
točki v naši občini - Sv. Primo
žu. Takrat se namreč zberejo 
najbolj »pridni in vztrajni« po
hodniki, ki so v minulem letu 
pogosto povzpeli k Sv. Primožu 
- nekateri nekaj desetkrat, drugi 
stokrat, dvestokrat ali celo 365- 
krat, kolikor je vzponov v knjigo 
v lanskem letu vpisal zmagovalec 
Rudi Zore. To pomeni, da je vrh 
osvojil vsak dan v letu, saj nova 
pravila z lanskim letom upošte
vajo le en vpis dnevno, tudi če 
priljubljeno točko obiščemo ve
čkrat dnevno. In takšnih rednih 
pohodnikov ni malo, pravijo, da 
hodijo za zdravje in dobro voljo, 
pa še prijetna srečanja se zgodijo 
na poti ali pri okrepčevalnici na

cilju, kjer je tudi potekalo skup
no srečanje s podelitvijo medalj 
in pokalov »najboljšim«. Za vse je 
poskrbel Janez Uršič iz Gostišča 
pri Planinskem orlu in sin Peter, 
ki nas ob vikendih prijazno pri
čaka v zakurjeni gostinski sobi s 
toplim čajem, kuhanim vinom in 
drugimi napitki.

Med ženskami je največ 
vzponov k Svetemu Primo
žu je v lanskem letu opravila 
Marta Mrgole iz Zagorice - kar 
364 jih je zabeležila, torej zmanj
kal ji je le en vzpon oziroma en 
dan v celem letu! Vesela je bila 
zmagovalnega pokala in zlate 
medalje, ki jo prejmejo pohod
niki z nad 300 vzponi. 82-letni 
Ivan Urh iz Črne, najstarejši in 
častni ljubitelj hoje k Sv. Primo
žu, je zlate medalje podelil še

Anici Leban iz Stahovice za 
363 vzponov, Milki Lekan iz 
Domžal za 349 vzponov, Miri 
Gradišek iz Zg. Stranj za 340 
vzponov. Podelil je tudi sedem 
srebrnih medalj za 200 do 300 
vzponov, 16 bronastih za 100 do 
200 vzponi. Najmlajši pohodnici, 
8-letni Tjaši Vrtačič iz Mekinj, pa 
je organizator za 77 vzponov po
delil bronasto medaljo za vzpod
budo in vzgled mladim.

Med moškimi so zlate meda
lje za preko 300 vzponov v 
letu 2007 prejeli: absolutni 
zmagovalec in tudi prejemnik 
pokala Rudi Zore iz Kamnika 
za 365 vzponov, Andrej Leban 
iz Stahovice za 359 vzponov, 
Franc Lekan iz Domžal za 349 
vzponov, Zoran Hribar iz 
Vrhpolj za 348, Franc Grilje

iz Godiča za 342 vzponov (kot 
najstarejšemu pohodniku s 
76 leti še posebna pohvala!), 
Mavricij Grošelj iz Krtine pri 
Domžalah za 309 vzponov, 
Vojko Hacler iz Kamnika za 
308 vzponov, Franc Erjavšek 
- Rošov iz Stahovice za okro
glih 300 vzponov.

Ivan Urh je podelil moškim 
še 12 srebrnih in 14 bronastih 
medalj.

Istočasno je potekala tudi 
podelitev medalj in pokalov 
najboljšim na majski prvi 
vzdržljivostni pohodniški 
tekmi 24 UR SV. PRIMOŽA. 
Pohodniki so v 24 urah (start je 
bil 11. maja ob 17. uri pri vratar
nici podjetja Calcit v dolini, cilj 
pa 12. maja ob 17. uri pri okrep
čevalnici na Sv. Primožu) opra-

Najmlajši 
pohodnici, 

8-letni Tjaši 
Vrtačič iz 
Mekinj, je 

81-letnivIvan 
Urh iz Črne, 

najstarejši 
in častni 

ljubitelj hoje 
k Sv. Pri

možu, podelil 
medaljo za 77 

vzponov.

Rudi Zore iz 
Kamnika je 
priljubljeno po
hodniško točko 
- Sv. Primoža v 
letu 2007 osvojil 
kar 365-krat, to 
pomeni prav vsak 
dan v letu! Iskre
ne čestitke!

"Najbolj 
pridna" in 

vztrajna 
pohodnica 

je Marta 
Mrgole iz 

Zagorice s 
364 vzponi 
v lanskem 

letu.

vili toliko vzponov in spustov 
koliko so jim dovoljevale noge, 
kondicija, srce, spanec, trma in 
dobra volja. Zmagovalec Igor 
Alpner iz Godiča je z 19 vzponi 
premagal kar 152 kilometrov in 
8.000 metrov višinske razlike. 
Samo vzpon manj je v 24 urah za
beležil Zoran Hribar z Vrhpolja, 
16 pohodov pa Andrej Vavpetič 
iz Kamnika. Z desetimi pohodi je

bila med ženskami najuspešnejša 
Darja Vavpetič iz Kamnika, osem 
vzponov je uspelo Marti Fideršek 
iz Kamnika, sedem pa Silvi Šker
janc iz Srednje vasi.

Čestitke ter srečno na poti 
k Svetemu Primožu, naj bo za 
zdravje, odganjanje stresa ali do-

brovoljo! sašamivač

Foto: Dušan Štrajhar

Božične pesmi Siren očarale
Dekliški pevski zbor Sirene pod 

vodstvom zborovodkinje Petre Grk
man je 12. januarja v frančiškanski 
cerkvi sv. Jakoba v Kamniku pripra
vil zadnji koncert v ciklu koncertov 
ob božičnih praznikih. Številni po
slušalci so uživali ob slovenskih in 
tujih božičnih pesmih, ki jih simpa
tična dekleta in žene prepevajo s 
prav posebno energijo, zanosom 
in veseljem.

Novoletni koncert 
Simfoničnega orkestra 
Domžale-Kamnik

Simfonični orkester Domžale 
-Kamnik pod vodstvom dirigen
ta Simona Dvoršaka se je konec 
decembra ponovno predstavil 
kamniški publiki. Tudi najbolj 
zahtevni glasbeni sladokusci so 
uživali v predstavi arij in uvertur 
oper svetovno znanih avtorjev. 
Kot solista sta se predstavila 
baritonist Jože Vidic in tenorist 
Matjaž Stopinšek, niti bogatega 
programskega večera pa so bile 
v rokah priljubljenega radijskega 
voditelja Jureta Seška.

Razveselili
so se ultrazvočnega
aparata

V Zavodu za usposabljanje 
invalidne mladine Kamnik so 
se pred dnevi razveselili po
membne pridobitve - ultraz
vočnega aparata za preiskave 
sečil, ki so ga kupili s pomočjo 
donatorskih sredstev podjetij 
Cisco iz Ljubljane, Uni&form iz 
Trzina, društva motoristov Lipa 
Chapter Slovenija in s pomočjo 
popusta dobavitelja- podjetja 
Impakta Medikal iz Ljubljane.

Kot pravi direktorica ZUIM- 
a Zdravka Slavec, je aparat po
membna pridobitev za zdrav
stveno dejavnost zavoda, saj je 
v zavodu povprečno 35 otrok, 
pri katerih so potrebne redne 
preiskave zastajanja urina v se
čilih. Postopek kateterizacije 
mehurja, ki je alternativa pre
iskavi z ultrazvokom, predstav
lja za otroke večje tveganje za 
okužbe sečil, večji napor, daljši

3 stanovanja v umirjeni soseski 
naselja DOLGE NJIVE - ANKARAN

MedvešekPušnikNepremienine Ul. Gradnikove brigade 11, Ljubljana

čas za urejanje higiensko nego
valnih potreb.

Ob prisotnosti donatorjev in 
vodstva zavoda je aparat pre
vzela vodja zdravstvene enote 
zdravnica mag. Dianne Jones 
in poudarila prednosti nove
ga, prenosljivega aparata, ki bo 
bistveno olajšal delo osebju in 
izboljšal zdravstvene storitve 
otrok in mladostnikov v zavodu. 
Doslej so namreč pomembnejše 
preiskave sečil morali opravljati 
v zdravstvenem domu.

SAŠA MEJAČ

Minulo soboto, 26. januarja, 
so v Termah Snovik praznova
li šesto obletnico delovanja. 
Na sončno dopoldne se je v 
sejni sobi restavracije Potoč
ka zbralo lepo število prijate
ljev Term Snovik, ki so ob tej 
priložnosti nazdravili in zare
zali v slavnostno torto.

Zbrane goste je z izbranimi 
melodijami na citrah navdušila 
citrarka Katarina, dosežke in 
načrte je predstavil direktor 
Term Snovik Ivan Hribar. »Le
tošnje leto je bilo za nas znova 
izredno uspešno. Dogradili smo 
apartmajsko naselje kategorije 
štirih zvezdic, ki gostom ponuja 
371 ležišč, kot prvi v Sloveniji 
pa bomo 1. februarja prejeli

iffiSlBSS
Ni se težko zaljubiti, težko je to povedati.

(Alfred de Musset)
Za VALENTINOVO naj te povabim...

v raj za zaljubljene v Termah Snovik

ROMANTIČNO NOČNO KOPANJE S SAVNO, KOZAREC PENINE, JAGODE V ČOKOLADNI 
SRAJČKI

Cena paketa "V VRTINCU LJUBEZNI" - 32 EUR (za dve osebi)

I

ROMANTIČNO NOČNO KOPANJE, ČOKOLADNA PREGREHA V OBLIKI SRČKA, 
VALENTINOV KOKTAJL

•sl

Dodatne informacije: 040 733 001 
nepremicnine@medvesekpusnik.si

Cena paketa "VALENTINOV TERMALNI POLJUB"- 23 EUR (za dve osebi)

* rajski apartma Term Snovik - kjer lahko VALENTINOVO začutite prav vsak dan
NAJEM RAJSKEGA APARTMAJA ZA 4 URE (jacuzzi, savni, vodna postelja, kamin, 
penina in jagode v čokoladi, ...)

Cena paketa "PREGREŠEN POBEG V RAJ" DjfoV*
-110 EUR (za dve osebi) T E KM L

SNOVIK
SVET TERMALNIH UŽITKOV

TeL: 01 83 44 100
e-mait: info@terme-snovik.si
www.terme-snovik.si

tudi prestižni ekološki znak EU 
Marjetica, ki simbolizira viso
ko kakovost, okoljevarstveno 
uspešnost ter ekološko učinkovi
tost,« je izpostavil Ivan Hribar in 
poudaril, da se bodo v prihodnje 
usmerili predvsem v nadgradnjo 
obstoječih in tudi razvoj novih 
storitev.

Zbrane je nagovoril tudi pod
župan občine Kamnik Brane Go
lubovič, ki je pohvalil predvsem 
izredno hitro rast podjetja.

Tudi letos je slavnostni tre
nutek, razrez torte in prvi kos 
pripadel enemu od stalnih obis
kovalcev Term Snovik. Tokrat je 
bil to Jože Jager iz Ljubljane, ki 
redno, trikrat tedensko, prihaja 
v Terme Snovik. Po dolgoletnem 
delu v tujini se je pred letom dni 
vrnil v Slovenijo in odkril Terme 
Snovik. "V Termah Snovik se 
odlično počutim, prav zato sem 
bom seveda še redno vračal" je 
še dodal eden od številnih zna
nih obrazov term.
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Odgovornost za razvoj 
občine Kamnik nosi 
županova koalicija

Proračun je na nek način 
razvojni dokument vsake ob
čine, je tudi izkaz zavzetosti 
in energičnosti vodstva pri vo
denju občine. Lahko bi rekli, 
da je proračun občine njena 
izkaznica in napoved prihod
njega razvoja. Kaj si v Novi 
Sloveniji mislimo o proračunu 
občine Kamnik, smo zelo na
zorno in z argumenti že pisali 
v prejšnji številki Kamniškega 
občana.

Sprejemanje letošnjega pro
računa sovpada z neverjetno 
nervozo županove koalicije, 
še posebej izstopajo svetniki 
županove liste. Nervoza se 
odraža predvsem v pavšalnih 
ocenah, da v opoziciji ne po
znamo razmer, večkrat so na 
seji občinskega sveta preki
njeni razpravljavci, ki neko
liko bolj kritično nastopajo v 
odnosu do župana. V Novi Slo
veniji poskušamo razumeti ne
rvozo županove koalicije, ki se 
je znašla v težavah. Težava je 
v tem, kako kamniški javnosti 
pojasniti nižji proračun, kot 
smo ga bili vajeni v preteklih 
letih in hkrati vse skupaj prika
zati, kot da je vse v najlepšem 
redu in da se občina Kamnik 
razvija v pravo in želeno smer. 
Eden izmed načinov je gotovo 
poskus diskreditirati opozici
jo, ki opozarja na proračunske 
in druge razvojne težave obči
ne Kamnik.

Za svetniško skupino Nove 
Slovenije lahko trdimo, da se 
za vsak nastop njenega svetni
ka v občinskem svetu pripra
vi in posvetuje s strokovnjaki 
(vsa razmišljanja in posnetki 
razprav na občinskem svetu 
so objavljena na www.nsi- 
kamnik.net). Prav zato v Novi 
Sloveniji Kamnik protestiramo 
proti pavšalnim obtožbam na 
račun opozicije. Če kateri iz
med svetnikov opozicije na
stopa neprimerno in žaljivo, 
naj ga koalicija javno izpostavi 
z imenom in priimkom, ne pa 
s pavšalno obsodbo celotne

opozicije, ki meče slabo luč 
na vse.

Po oceni Nove Slovenije 
Kamnik se županova koalici
ja preveč ukvarja z opozicijo, 
popolnoma neprimerni so 
komentarji, da naj bi bila opo
zicija tista, ki zavira razvoj v 
občini Kamnik. Župan ima 
v občinskem svetu dvotret
jinsko večino, opozicija z eno 
tretjino glasov ne more bistve
no vplivati na sprejemanje klju
čnih odločitev, zato odgovor
nost za razvoj občine Kamnik 
nosi župan in njegova koalicija. 
Opozicija ne more prevzemati 
odgovornosti za stvari, na ka
tere nima vpliva. Naša naloga 
je, da budno spremljamo delo 
koalicije, opozorimo na more
bitne napake ter izpostavimo 
boljše možnosti.

V Novi Sloveniji ^i želimo, 
da župan in njegova koalicija 
jasno predstavi razvojno vizi
jo Tuhinjske doline, severnega 
dela občine, Šmarce, Duplice 
in samega centra Kamnika. 
Predstavijo naj prostorski, 
družbeni in gospodarski vi
dik razvojne vizije omenjenih 
področij in v znak resnosti 
sprejmejo dokumente (prora
čun, prostorski dokumenti), 
ki bodo omogočili realizacijo 
zastavljenih ciljev. To je ključ
na naloga trenutne kamniške 
oblasti, ne pa ukvarjanje s tem 
ali je bil kateri izmed svetni
kov opozicije preveč kritičen 
do župana.

O delu opozicije, kot tudi 
o delu županove koalicije 
naj sodijo volivke in volivce, 
svojo končno odločitev bodo 
povedali na volilno nedeljo 
leta 2010, do takrat je še do
volj časa, da župan in njegova 
koalicija predstavita sadove 
svojega dela, zato ni nobene 
potrebe za nervozo ob vsakem 
malce bolj kritičnem nastopu 
opozicijskih svetnikov.

Nova Slovenija 
Kamnik

V kakšen cirkus se spreminja 
naš občinski svet...

Zaradi možnosti, ki jih daje nova tehnologija, s katero je 
sedaj opremljena dvorana, v kateri sestankuje občinski svet, se 
je nekaj svetnikov na enajsti seji zavzelo, da bi seje občinskega 
sveta snemali s kamerami in tako njihovo delo približali ob
čanom, ki so jih izvolili. Vendar utegne biti to precej tvegana 
poteza...

Dogajanje na sejah občinskega sveta redno spremljam že ne
kaj let in sem v razpravah na to ali ono temo slišal že toliko 
neplodnega besedičenja in zavzemanja za neizvedljive rešitve, 
da se mi zastavlja vprašanje, ali bi prikazovanje dogajanja na 
sejah res prispevalo k bolj kakovostnemu delu našega občinske
ga sveta ali pa le k nastopaštvu, ki bi že sedaj (pre)dolge seje 
še podaljšalo. Da moji pomisleki niso povsem zgrešeni, potrjuje 
dejstvo, da so na to opozorili tudi nekateri svetniki. Priznati je 
treba, da imamo v občinskem svetu nekaj svetnikov, ki se lahko 
pohvalijo z zelo visoko politično kulturo, v razpravah pa vedno 
sodelujejo s kulturnimi nastopi ter umestnimi stališči in pomis
leki. Med temi je nekaj takšnih z dolgim svetniškim stažem, ne
kateri pa so v občinskem svetu šele prvi mandat. Toda takšnih 
svetnikov je veliko premalo, da bi lahko dvignili kakovost dela 
našega občinskega sveta kot celote. Povsem drugače pa je s 
svetnicami - praktično vse je za njihovo kulturno komuniciranje 
(in zato nič manj učinkovito predstavljanje njihovih stališč) v 
občinskem svetu treba javno pohvaliti.

Ampak - kot že rečeno - nekaj kulturnih svetnikov in svetnic 
ne more izboljšati podobe našega občinskega sveta kot celote, 
zato nam občinski svet ne more biti v ponos. Pravzaprav se vse 
bolj spreminja v cirkus, ki ga - tega bi se morali nekulturni svet
niki bolj zavedati - plačujemo občani. V kolikor bo javnost res 
lahko spremljala seje občinskega sveta, marsikateremu svetniku 
niti sajenje najlepših rožic in še tako hollywoodsko smehljanje 
na predvolilnih plakatih ne bo pomagalo do udobnega svet
niškega fotelja. Dejstvo pa je, da bomo morali na naslednjih 
lokalnih volitvah bolj paziti, koga bomo izvoliti za svetnika in 
komu se bomo zahvalili za njegove usluge ...

ZORAN JEREB

Trgovcem smo rekli NE
Za nami je ena najdaljših sej Občinskega sveta v tem sklicu. »Sejali« 

smo od 12. do 22. ure in prepričan sem, da nam sejnine za tokratno 
sejo ne bo nihče zavidal. K dolžini seje je nekaj doprinesla nova 
glasovalna naprava, ki nam je povzročala kar nekaj težav, malo pa 
tudi županovo nespoštovanje statuta. G. župan je nam, opozicijskim 
svetnikom, bral levite kot majhnim otrokom. Mi smo mu to seveda 
dopustili, čeprav do tega nima nobene pravice. Problem je nastal po 
tem, ko smo hoteli tudi opozicijski svetniki povedati svoje mnenje. 
Tu pa se je g župan pokazal kot pravi nedemokrat in nam preprečil 
odgovor. Res ne vem, zakaj taka panika?

Pomembnejša točka dnevnega reda je bila predlog proračuna za 
leto 2009- V SDS smo podprli predlog za umik te točke z dnevnega 
reda, saj smo mnenja, da moramo najprej v drugem branju sprejeti 
proračun za leto 2008. Ker ne vemo, kakšen bo proračun za leto 
2008, smo malo »tavali v megli«. Kljub temu pa smo lahko povedali 
svoje mnenje o predlaganih proračunskih postavkah. Največ pri
pomb na sam proračun so imeli koalicijski partnerji, kar je seveda 
zelo čudno. Normalno bi bilo, da opozicija »šimfa« čez proračun, 
koalicija pa ga brani. V Kamniku pa ni vse tako, kot je v normalnih 
demokracijah, anipak vsi po vrsti dajemo pripombe na predlagani 
proračun. Zato se v opoziciji večkrat nasmejimo nastali situaciji, 
včasih pa je celotna scena že kar groteskna. Ker g. župan spet ni 
prisostvoval seji, ko smo obravnavali proračun, smo ga morali s pro
ceduralno zahtevo in grožnjo po zapustitvi seje prisiliti, da je bil vsaj 
kratek čas prisoten pri razpravi o proračunu. To kaže na županov 
podcenjujoč odnos do koalicijskih in opozicijskih svetnikov in tudi 
verbalno zavzemanje za sodelovanje ne more zakriti njegovega sla
bega odnosa do nas, svetnikov.

Preteklost nas je naučila, da nima niti najmanjšega smisla, da se 
kot opozicijski svetniki spuščamo v neke detajle, kako bi tu ali tam 
uredili neko malenkost, pa čeprav>bi bilo to nujno potrebno. Za
gotavljam vam, da ne bomo uslišani. Zato smo se raje obregnili ob 
večje projekte. V tem predlogu proračuna je še vedno zloglasna po
vezovalka, ki nas bo stala najmanj 5 milijonov evrov. Dobili smo nove 
podatke in nove argumente za gradnjo te ceste. Izvedeli smo, da je 
bilo v ta namen že pobrano 4,5 milijona evrov raznih komunalnih 
prispevkov, ki pa so bili v prejšnjem mandatu porabljeni za druge 
namene. To je seveda nesprejemljivo, ni pa vzrok, da bi morali sedaj 
nadaljevati s tem projektom. Tudi dejstvo, da je za omenjeni projekt 
izdelan zazidalni načrt, ni nekaj, kar bi nas primoralo v gradnjo tega 
projekta. Bo pač še en načrt, ki bo potoval v »okrogli fascikel«. Tudi 
novo nastala industrijska cona, ki naj bi se zgodila v neposredni 
bližini povezovalke, ni nek resen argument, saj omenjena cona ne 
bo megalomanski industrijski kompleks, ki bi potreboval svojo do
vozno cesto. Imamo pa nove pomisleke. Cena, ki jo občina predlaga 
lastnikom zemljišč, je med 20 in 30 evri za m2. Dvomim, da bodo 
lastniki pristali na to ceno. Zato bo verjetno vrednost celotne inve
sticije še za kakšen milijonček slovenskih evrov večja.

Zazidalni načrti so eni najpomembnejših aktov v vsaki občini. Za
vedati se moramo, da tisto, kar bo nastalo kot posledica zazidalnega 
načrta, lahko kazi ali pa lepša izgled našega mesta še stoletja. Zato je 
potrebno biti zelo previden, da nam bodo zanamci lahko čestitali, kaj 
smo kot občinski svetniki naredili iz naše okolice. Na tej seji smo v 
prvem branju obravnavali dva zazidalna načrta. Pri »Zarji« večjih pri
pomb ni bilo. Po zagotovilih predlagatelja so s predlaganimi rešitvami 
zadovoljni tudi ljudje, ki živijo v neposredni bližini novih objektov. 
Večji problem pa se je pojavil pri »južnem Stolu«. To je območje, kjer 
je bila doslej Stolova deponija lesa Predlagatelj je želel, da bi tam na
stal večji trgovski center, v sklopu katerega bi bila od večjih trgovcev 
prisotna tudi Hofer in Spar. V SDS smo že v osnovi mnenja, da je to 
področje najbolj primerno za obrtno dejavnost. Zato smo že od same
ga začetka nasprotovali predlagani rešitvi. Vedeti moramo, da bi na 
relaciji med sedanjim semaforiziranim križiščem v Šmarci in mostom 
preko Kamniške Bistrice dobili še dve semaforizirani križišči, ki bi 
obvoznico spremenili v navadno ulico. Zastoji, ki smo jim danes priča 
v Kamniku, bi se tako prestavili še v Šmarco. Po zelo dolgi razpravi 
smo ugotovili, dani bilo niti enega pohvalnega mnenja o danem pred
logu. Zato bi bilo enostavno pričakovati, da bi vsi svetniki glasovali 
proti predlagani rešitvi. Zanimivo pa je, da so vsi svetniki Liste Toneta 
Smolnikarja - Za Kamnik glasovali za predlagano rešitev. To kaže, da 
imamo res različna merila, kaj je najprimernejše - za Kamnik.

ROBERT KOKOTEC 
SDS Kamnik

Moj blog:

Regijski 
park - 
priložnost

Ministrstvo za okolje in prostor je na občine, katerih 
območja bodo v bodočem regijskem parku Kamniško-Sa- 
vinjske Alpe (KSA), poslalo osnutek Uredbe o ustanovitvi 
Regijskega parka KSA, ki določa meje parka, varstvena 
območja ter režime v njih. Občinski svet se je na predlog 
župana z nekaterimi pripombami na uredbo že seznanil, 
sedaj pa je na vrsti še zainteresirana javnost, da izrazi svoje 
poglede in stališča.

Vsi se zavedamo, da bi bilo za dolino Kamniške Bistrice, 
Velike, Male in Gojške planine potrebno že pred desetletji 
izdelati skupen pogled na vizijo razvoja tega območja v 
povezavi s celotnim razvojem turizma v občini Kamnik, ki 
bi ga skozi čas nadgrajevali glede na aktualne trende in 
vplive iz okolja. Pri pripravi bi morali sodelovati zunanji 
strokovnjaki skupaj s tistimi, ki so s planinami in dolino 
povezani, jo poznajo in imajo do nje trajnostni odnos.

Osnutek Uredbe je po mojem mnenju za nas spodbuda 
in ponovna priložnost, da si odgovorimo na vprašanje, kaj 
si resnično želimo na treh planinah in v dolini Kamniške 
Bistrice?

Preden politika sprejme dokončna odločitev, je pametno, 
da se glavni igralci, skupaj z Občino in stroko ponovno 
srečajo in na podlagi analiz in strokovnih podlag, ki po
kažejo prednosti in slabosti predlagane uredbe, odločijo 
kaj pomeni, če uredbo sprejmejo v predlaganem osnutku 
ali predlagajo morebitne spremembe in dopolnitve. Od 
odgovora sta odvisni naslednji vprašanji. Ali je možen kom
promis z ministrstvom, da se neko varstveno območje spre
meni in del območja prestavi iz enega v drugo varstveno 
območje? Bi morali spremeniti ali dopolniti varstvene re
žime? In še kakšno vprašanje bi se pojavilo skozi razpravo. 
A vsi skupaj se moramo zavedati, da vsaka odločitev nosi 
za seboj posledice, zato je še toliko bolj pomembno, da do 
odločitev pridemo preko odkritega dialoga.

Na voljo je dovolj dobrih praks iz Slovenije in tujine, na 
katere se lahko naslonimo. Začelo se je in časa ni veliko. 
Potrebno bo sprejeti odločitve in potem te odločitve tudi 
zagovarjati. Čas je za skupen nastop in dialog vseh, ki so z 
dolino Kamniške Bistrice in tremi planinami povezani, sicer 
bo to samo še ena zamujena priložnost.

Občina mora prevzeti pobudo in še pred javno obravna
vo, ki bo potekala dva meseca, poskušati približati stališča 
med pogledi občine, agrarnimi skupnostmi, podjetjem Veli
ka planina, KS Kamniška Bistrica, KS Črna in zainteresirano 
javnostjo ter predstavniki ministrstva. Zastavljeni cilj je čim 
bolj usklajen nastop v javni razpravi, ki sledi po obravnavi 
osnutka uredbe v vseh občinah, ki se jih park dotika.

Če zaključim z že obrabljenim stavkom, ki pa še kako 
drži: »Naše tri planine - Gojška, Mala in Velika v povezavi 
z dolino Kamniške Bistrice so tak biser, da bi od njih lahko 
zelo dobro živelo veliko modrih ljudi.«

Jaz glasujem za Regijski park, ker mi pomeni park za
gotovilo za ohranjanje avtentičnosti treh planin kot arhi- 
tekturno-etnološkega območja in ohranjene narave, hkrati 
pa pomeni možnost trajnostnega razvoja; ker je ekološki 
turizem v vzponu; ker bo imel park enega upravljavca, s 
katerim bodo formalno sodelovali domačini; ker bo preko 
blagovne znamke parka lažje dobiti državna in evropska 
sredstva ... Zato zagovarjam tudi naš park Kamniško-Sa- 
vinjske Alpe.

BRANE GOLUBOVIČ

DOGODKI NA OBMOČJU PP KAMNIK V DECEMBRU 2007

Vlomi, predvsem v avtomobile, se kar vrstijo
Iz odklenjenega tovornega vozila, parkiranega v Mostah, so 3. de

cembra tatovi odnesli denarnice z vsebino, vredno 100 evrov.
V noči na 7. december je bilo vlomljeno v parkiran osebni avtomobil 

na Steletovi ulici v Kamniku. Neznani storilec je z razbitjem okenskega 
stekla prišel v notranjost vozila, od koder je odtujil osebne stvari last
nika vozila, s tem pa povzročil za 50 evrov materialne škode.

Tatovi so se 13. decembra lotili parkiranega osebnega avtomobila na 
Livarski ulici in odšli z vsemi štirimi okrasnimi pokrovi koles.

19. decembra podnevi je bilo vlomljeno v osebni avtomobil na Kri
žu. Neznani storilec je vlomil v vozilo tako, da je razbil steklo prednjih 
desnih vrat in iz notranjosti izvršil tatvino raznih osebnih dokumentov, 
moško jakno in črni kovček.

25. decembra preko dneva je bilo vlomljeno v avtomobil na Homcu. 
Neznani storilec je med 8.50 in 10.00 uro pri mrliški vežici na Homcu 
vlomil v avtomobil tako, da je razbil steklo ter iz njega odtujil stekle
nico vina, koledar in bonbone. Materialna škoda znaša cca. 500,00 
EUR.
Tudi fasade niso varne pred vandali

Tudi fasada stavbe na Glavnem trgu, kjer »domuje« SKB banka, ni 
varna pred vandali, saj so se je lotili 5. decembra. S poškodbami fasade 
so lastnikom povzročili za 5000 eurov materialne škode.

Preko noči 14. decembra pa je poškodbe utrpela fasada stanovanj
ske hiše v Tunjiški mlaki.
Nedostojno vedenje in uriniranje po cesti

Kamniški policisti so 15. decembra prejeli obvestilo, da se vinjeni 
mladeniči, ki se sprehajajo po Šutni, nedostojno vedejo in urinirajo ob 
cesti. Policisti so pregledali območje, a omenjenih mladeničev niso 
izsledili.
Tatovi se lotevajo gradbišč in strojev

V noči na 8. december so tatovi obiskali gradbišče Industrijske cone 
v Žejah in se bogato založili z gradbenim materialom, saj so odnes
li oziroma odpeljali gradben material in lesene plošče v vrednosti v 
vrednosti 45.000 eurov.

Preko noči 10. decembra je bilo na Korenovi poti vlomljeno v par

kiran gradbeni stroj, tatovi pa so odnesli notranjo oprema vozila v 
vrednosti 300 eurov.

Naslednjo noč so tatovi obiskali delovišče ob Ljubljanski cesti in 
odnesli vodovodni material.
Pobegnil bik

Gospodarju je 20. decembra pobegnil - bik, ki ga je pozneje ujel na 
območju Volčjega Potoka.
Mladoletnika metala petarde

Policisti so pri kontroli terena na ulici Matije Blejca pri igrišču OŠ 
Marije Vere 24. decembra opazila mladoletnika, ki sta metala petarde. 
Policisti so jima petarde zasegli in podali obdolžilni predlog.
Vstopil skozi priprto okno

Preko noči 27. decembra je bilo v Podborštu vlomljeno v stanovanj
sko hišo. Vlomilec je vstopil skozi priprto okno kopalnice. V notranjo
sti je iz garderobne sobe odtujil denar in zlatnino.
Na Jermanci zlomil nogo

Preko dneva 29. decembra so kamniški policisti preko gorske reše
valne službe prejeli obvestilo, da si je planinec v hribih, na Jermanci, 
zlomil nogo. GRS je poškodovanega oskrbela, nato je bil z reševalnim 
vozilom odpeljan v KC Ljubljana.
Zgorela lesena uta v Sp. Palovčah 

30. decembra je v Spodnjih Palovčah zgorela vrtna lesena uta. Ne
znani storilec je z vnetljivo tekočino polil leseno barako, ki stoji tik ob 
stanovanjski hiši. Požar so lokalizirali gasilci PGD Kamnik. Materialna 
škoda znaša cca. 3500 eurov. Na kraju nesreče je kriminalistični tehnik 
opravil ogled požara, na podlagi zbranih obvestil bo zoper storilca 
podana kazenska ovadba.
Raketa sprožila ogenj

Na Silvestrovo je na balkon stanovanja na Groharjevi ulici priletela 
raketa, ki se je vžgala. Dobro, da je bil sosed pozoren in pogasil ogenj, 
ki je povzročil za. 200 eurov materialne škode. Na kraj nesreče so 
prispeli tudi gasilci PGD Kamnik in zdravnica ZD Kamnik. O požaru 
sledi poročilo na tožilstvo.
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Iz proračuna bo več namenjeno 
otrokom in socialno šibkim 
upokojencem

JE KAMNIK RES MESTO OB REKI IN 
KAMNIŠKA BISTRICA RES MESTNA REKA?
Urbanističnim delavnicam o ureditvi vodnega in obvodnega prostora 
Kamniške Bistrice ob rob

Država se je resno lotila iz
polnjevanja obljub, ki jih je dala 
socialno šibkim državljanom, da 
bo ob razplamtevanju inflacije 
poskrbela za njihovo socialno 
varnost in spremenila zakonoda
jo tako, da ne bodo nosili posle
dic tega gospodarskega zla. V ta 
namen se spreminja zakonodaja 
na davčnem in socialnem podro
čju. Na odboru za Delo, družino, 
socialne zadeve in invalide smo 
sprejeli dva zakona, ki bosta iz
boljšala gmotno stanje socialno 
šibkih, najbolj ogroženih držav
ljanov.

Z Zakonom o starševskem 
varstvu in družinskih pre
jemkih želi Vlada RS z dvigom 
otroškega dodatka zmanjšati po
tencialno tveganje za povečanje 
revščine in socialne izključeno
sti otrok, zato se s predlogom 
zakona nominalno povišuje 
(osnovna) višina otroškega do
datka za vse skupine upravičen
cev do otroškega dodatka za 8,4 
%. Gre za skoraj 400 tisoč upra
vičencev do otroškega dodatka. 
S 1.1.2008 se v skladu z lani spre
jeto novelo Zakona o usklajeva
nju transferov posameznikom in 
gospodinjstvom otroški dodatek 
poveča še za dodatnih 3,6 %.

Drugi, tudi zelo pomemben 
zakon, ki je bil sprejet na istem 
odboru, je Zakon o varstve
nem dodatku, v katerem se 
predlaga nova ureditev varstve
nega dodatka zaradi zagotovitve 
socialne varnosti in primernejše 
ureditve pravice, ki se kot soci
alni korektiv izplačujejo skupaj 
s pokojninami in predstavljajo 
soodvisni dohodek izplačanim 
pokojninam, saj so vezani na 
dolžino vplačevanja prispevkov 
za pokojninsko in invalidsko za
varovanje iz naslova zaposlitve, 
določa se tudi nova osnova za

Povprečno prispevajo občine 
ob rojstvu prvega otroka 150 ev
rov. Na Jezerskem dobi prvoroje
nec kar 500 €, za vsakega nasled
njega otroka pa se znesek poveča 
za 100 €. Podobno je v Bohinju 
(prvi otrok 300 €, vsak naslednji 
20 % več), Postojna (prvi otrok 
150 €, vsak naslednji 210 €), 
Šenčur (125 € in 41 € pribitka 
za vsakega naslednjega otroka) 
in Žalec (prvi otrok 190 €, vsak 
naslednji 230 €). Med bližnjimi, 
občinami se je izkazal Trzin (208

odmero varstvenega dodatka.
Na enak način se s tem zako

nom zagotavlja socialna varnost 
tudi upravičencem, ki poleg last
ne starostne ali invalidske pokoj
nine pridobijo tudi pravico do 
vdovske pokojnine ter upravi
čencem, ki prejemajo dodatek 
k pokojninam, uveljavljenim v 
drugih republikah bivše SFRJ.

Po predlogu zakona upra
vičenec pridobi pravico 
do varstvenega dodatka, če 
njegova pokojnina ne do
sega zneska 81,6 % najnižje 
pokojninske osnove in če 
skupaj z družinskimi člani 
nima drugih dohodkov in 
premoženja, ki bi zadoščali 
za preživljanje.

Med skupne dohodke uživalca 
pokojnine in družinskih članov 
pri izračunu varstvenega dodat
ka se ne štejejo dodatek za po
moč in postrežbo, invalidnina 
in letni dodatek po predpisih 
o obveznem pokojninskem in 
invalidskem zavarovanju.

Uživalec pokojnine ne more 
pridobiti pravice do varstvene
ga dodatka, če kljub izkazanemu 
nizkemu dohodku ni ogrožena 
socialna varnost uživalca pokoj
nine in njegovih družinskih čla
nov, s katerimi živi v skupnem 
gospodinjstvu, ker premoženje 
uživalca pokojnine in premože
nje njegovih družinskih članov 
presega letno 22.407,55 evrov.

Varstveni dodatek k sta
rostni pokojnini se odmeri od 
razlike med mejnim zneskom in 
pokojnino in znaša 60 % osnove 
pri uživalcu pokojnine s pokoj
ninsko dobo 15 let ali manj (za 
vsako nadaljnje dopolnjeno leto 
pokojninske dobe pa se poveča 
za 2 %).

Varstveni dodatek k invalid
ski pokojnini, priznani zaradi

€). Ponekod otroci ob rojstvu 
dobijo od občine knjigo, revi
jo, igračo ali mleko v lekarni, 
v Cerkljah na Gorenjskem ter v 
Šmartnem ob Paki jih obišče žu
pan in jim (v Šmartnem) prinese 
rožico ter darilni bon.

Če bi v občini Kamnik vsakemu 
od 328 novorojencev (leta 2006) 
plačali po 100 €, bi to letno sta
lo občino 33.000 € (1,19 evra 
na občana). Če bi izplačevali po 
200 evrov, bi to proračun stalo 
približno 66.000 € letno (2,37),

bolezni ali poškodbe izven dela, 
znaša za uživalca pokojnine s po
kojninsko dobo 20 let ali manj 
najmanj 70 % osnove za odmero 
varstvenega dodatka (za vsako 
nadaljnje dopolnjeno leto pokoj
ninske dobe se poveča za 2 %).

Varstveni dodatek k pokoj ' 
nini po umrlem zavarovan
cu se odmeri od razlike med 
mejnim zneskom in pokojnino, 
odmerjeno po umrlem zavaro
vancu in znaša 70 % za enega, 
80 % za dva, 90 % za tri in 100 % 
razlike za štiri ali več uživalcev 
pokojnine.

Za leto 2008 je za izplačilo 
varstvenih dodatkov predvide
no 43 milijonov evrov, za leto 
2009 pa 44,5 milijona evrov. S 
predlaganim zakonom se bodo 
v letu 2008 izplačila povečala 
na 46,1 mio evrov, v letu 2009 
pa na 48,7 mio evrov, kar po
meni povečanje obveznosti 
proračuna RS v letu 2008 za 
3,1 mio evrov, v letu 2009 pa 
za 4,2 mio evrov.

Za izplačilo dodatka k pokoj
ninam, uveljavljenim v drugih 
republikah bivše SFRJ, je za leto 
2008 predvideno 3,7 mio evrov, 
za leto 2009 pa 3,6 mio evrov. S 
predlaganim zakonom se bodo 
izplačila v letu 2008 povečala na 
3,9 mio evrov, v letu 2009 pa na 
3,8 mio evrov, kar pomeni po
večanje obveznosti proračuna 
RS v letu 2008 za 0,2 mio evrov, 
enako povečanje je predvideno 
tudi za leto 2009.

Oba predloga zakonov bo
sta pričela veljati takoj po 
obravnavi na izredni seji 
sredi januarja, za čas od 1.1. 
2008 dalje.

RUDI VERŠNIK, 
poslanec SDS v DZ

pri znesku 300 € (več podarijo 
občine Bled, Gorje, Jezersko, Lu
kovica in Nova Gorica) pa bi to 
občino stalo 98.000 € (3,56). Za 
lažjo predstavo primerjajmo te 
zneske s ceno asfaltne prevle
ke: celovita obnova 100 metrov 
ceste stane približno 50.000 €.

V občino Kamnik se je vsako 
leto priselilo povprečno nekaj 
deset ljudi letno, največ v obdo
bju 1961-1970 (687 ljudi). Samo 
v zadnjih letih pa se je število pre
bivalcev povečalo za nekaj sto (ali 
nekaj odstotkov). Selitveni prirast 
je razmeroma velik, vprašanje pa 
je, ali bo dolgoročno zadoščal za 
»pokritje« nizke rodnosti. Nimam 
podatkov, da bi to lahko presodil, 
domnevam pa, da se bo število 
novorojenih otrok zaradi do
seljevanja mladih družin najprej 
nekoliko povečalo, potem pa bo 
zaradi nizke rodnosti gotovo spet 
upadlo. O resnosti razmer priča 
napoved Eurostata: leta 2050 
bo v Sloveniji 1/3 prebivalcev 
starejša od 65 let!

Kot pri posegih v prostor, je 
treba tudi v prebivalstveni poli
tiki gledati celovito in dolgo
ročno. Finančna pomoč občine 
družinam ob rojstvu otroka v vi
šini (nekaj) sto evrov je na videz 
nepomembna, vendar ima veli
ko simbolno vrednost.

Občina pa bi lahko v sodelo
vanju z lokalnimi podjetji in 
obrtniki novorojencem ter nji
hovim družinam podarila (tudi) 
izdelke, izdelane na Kamniškem, 
storitve (vstopnice za kulturno- 
izobraževalne prireditve, šport
ne in rekreativne dejavnosti) ali 
knjige (Kamniški zbornik, knjiga 
o Veroniki) in podobno. Takšno 
darilo bi mnogim veliko po
menilo.

Blaž Komac

Mesto Kamnik ima nedvomno 
številne izjemne potenciale narav
nih danosti. Kamniške Alpe, dolina 
Kamniške Bistrice in reka Kamni
ška Bistrica, dolina Črne in Tuhinj
ska dolina ter reka Nevljica tvorijo 
krajinski okvir, ki ponuja enega ve
čjih turistično in rekreacijsko raz
vojnih potencialov v Sloveniji. Zato 
je trajnostno upravljanje okoljskih 
vrednot toliko bolj pomembno, saj 
lahko ponudi ekonomske koristi 
in nova delovna mesta za lokalno 
prebivalstvo.

Če lahko za izven mestne pre
dele območja občine Kamnik ugo
tovimo zgornje, pa nasprotno, s 
stanjem sestavnih delov zelenih 
površin v mestu Kamnik in pred
vsem z nosilko zelenega sistema 
-reko Kamniško Bistrico skozi me
sto v ekološkem in prostorskem 
kontekstu nikakor ne moremo biti 
zadovoljni. Ugotovitev je zelo po
membna tudi z vidika dejstva, da 
se mesto Kamnik širi - število pre
bivalstva v mestu v zadnjem obdo

bju narašča -in delno dobiva tudi 
značaj spalnega naselja Ljubljane, 
kamor zaradi koncentrirane eko
nomske moči gravitirajo dnevne 
migracije. V takih razmerah so po
vršine javnega značaja toliko bolj 
na udaru, tako v smislu ohranjanja 
in vzdrževanja obstoječih, kot na
črtovanja in nastajanja novih.

Ljudem in mestu 
odtujena Kamniška 
Bistrica

Podrobnejši terenski pregled 
stanja rečnega koridorja Kamniške 
Bistrice skozi mesto, nenazadnje

pa tudi analize in študije, izdelane 
v zadnjih letih (Vodnogospodarski 
inštitut; Inštitut za vode Republike 
Slovenije), razkrijejo številne pro
bleme in pomanjkljivosti. Ti mesto 
Kamnik nikakor ne prikazujejo 
kot sodobno, okoljsko osveščeno 
in predvsem evropsko mesto pre
bivalcev, ki se zavedajo kakovosti 
in potencialov mesta ob reki, kjer 
živijo in nenazadnje tudi preživijo 
svoj čas. Zaradi načina hidrotehni- 
čnih ureditev je reka amputirana 
od priobalnih zemljišč in ostalih 
javnih mestnih prostorov ter se
stavnih delov zelenega sistema. 
Na delih obrežij, kjer priobalni pas 
reke ni uzurpiran z objekti, parki
rišči in drugo grajeno infrastruk
turo, sicer obstajajo manj razvite 
možnosti sprehoda in rekreacije, 
a je voda za sprehajalca fizično 
nedosegljiva ali vsaj zelo težko 
dosegljiva in zato tudi mentalno 
odtujena. Podrobnejše analize 
ekoloških in prostorskih deficitov 
in potencialov teh odsekov opoza

rjajo na nujnost izboljšanja stanja. 
Potrebno bi bilo izvajati ukrepe 
na okoljski in prostorski razvojno 
strateški, načrtovalski in izvedbeni 
ravni.

Mesto Kamnik kaže simptome, 
značilne za mesta, ki se v urbani
stičnem razvoju niso dovolj zave
dala izjemnega pomena reke in 
rečnega koridorja v vseh pogle
dih in merilih kakovosti bivanja. 
Običajno nastane v takih prime
rih paradoksalna situacija: kljub 
reki, ki teče skozi mesto, mesto ni 
mesto ob reki in kljub mestu, skozi 
katerega teče reka, reka ni mestna 
reka. Kamnik tu ni izjema.

Pomen vključevanja 
javnosti v sodobni 
družbi

A tu ni konec zgodbe. Mestni 
rečni koridorji in drugi sestavni 
deli zelenih sistemov mest nujno 
potrebujejo tudi vzdrževanje in 
nego. Ekonomsko vitalnejše za
hodne družbe, katerih okolja so 
sicer bolj razvrednotena kot je 
slovensko, so za te potrebe poleg 
zakonsko določenih in tudi nam 
znanih javnih služb razvile zavid
ljivo visoko raven informiranja, 
sodelovanja in aktivne udeležbe 
javnosti. Ugotovile so namreč, da 
brez javnosti ni okolja, še najmanj 
pa zdravega in čistega. V splošnem 
lahko sicer rečemo, da je tudi v 
Sloveniji osveščanje javnosti o 
okoljskih in prostorskih dilemah 
sodobnega človeka na dobri poti 
k evropskim standardom. A je po
dročje javnosti še vedno precej za
ostalo, saj se sodelovanje in aktiv
na udeležba javnosti v kakovosti 
bivanja v Sloveniji še vse premalo 
pojavljata.

Odgovorna vloga 
kamniške uprave 
in prebivalstva

Ena izmed priložnosti, kako pri
bližati pomen Kamniške Bistrice 
lokalnemu prebivalstvu in dvig
niti raven zavesti o pomembnosti 
ohranjanja reke skozi mestno je
dro, pa tudi drugje, je na primer 
določitev občinskega praznika 
»Dan reke Kamniške Bistrice« ali 
podobno, na poljubno soboto 
ali nedeljo v toplejšem delu leta. 
Na tak praznik bi se lokalno pre
bivalstvo vseh starostnih skupin in 
prilagojeno glede na prav te sez
nanjalo z reko, njenimi ekološki
mi problemi in možnostmi, kako 
reki pomagati. Lahko bi recimo 
spoznavali zakonitosti pretakanja 
vode. Organizirane bi lahko bile 
delavnice, kjer bi udeleženci rečne 
motive risali, fotografirali, kiparili 
in podobno. Program bi bil osre
dotočen na primer na teme Kam
niška Bistrica, reka in mesto, reka 
in človek, ekologija in podobno. 
Učenci kamniških osnovnih šol in 
dijaki srednje šole bi si lahko raz
delili obrežje reke skozi mesto in 
ga, tudi v družbi z drugimi prosto
voljci, očistili komunalnih odpad
kov, ki se naberejo preko leta. V 
ZDA na primer se odseki rek celo 
»parcelirajo« in ponosno označijo 
s tablami, kdo skrbi za njih. Ob
činska uprava bi lahko na ta dan 
razdelila simbolične nagrade za 
najboljšo risbo, fotografijo, spis in 
podobno. Naštetih pa je seveda 
zgolj nekaj idej. Opozoriti torej 
velja, da je predvsem na področjih 
in območjih javnega dobra, kot so 
na primer zelene površine mest in 
mestni rečni koridorji, nujno in
tenzivno vključevanje javnosti, ki 
naj postane osveščen soustvarjalec 
in skrbnik le teh.

Mesto in reka 
kot zaveznika

Kamniška Bistrica naj postane 
prepoznavni znak ali del identi
tete mesta Kamnik in predvsem 
prebivalcev, naj pripomore h ka
kovosti bivanja prebivalcev in naj 
doprinese k turističnemu potenci
alu mesta Kamnik. Mesto Kamnik 
pa naj nastopi samozavestno in 
postane vabljivo mesto ob reki, 
kjer se bodo lahko prebivalci in 
obiskovalci sprehajali, rekreirali, 
uživali v prireditvah in se vode tudi 
varno fizično dotaknili. Ve se, da 
je kakovost bivalnega okolja zrca
lo stopnje razvitosti, osveščenosti 
in sodelovanja vseh dejavnikov 
družbe, od posameznika dalje. 
Ve pa se tudi, da je urejeno okolje 
in zdrav človekov odnos do njega 
generator ekonomskega razvoja v 
okoljsko vse bolj osveščeni družbi.

dr. Aleš Bizjak

op. ur.: Kamničan dr. Aleš Biz
jak, avtor besedila, je zaposlen kot 
svetovalec direktorja Inštituta za 
vode Republike Slovenije v Ljub
ljani.

Preglednica: Delež prebivalcev Slovenije v letih 2004, 2025 in 2050 po 
starosti v letih 2004, 2025 in 2050

leto 0-14 15-64 nad 65

2004 14,6 70,4 15,0

2025 13,4 63,8 22,8

2050 12,8 56 31,2

Vir: Eurostat: http://epp.eurostat.cec.eu.int/pls/portal/docs/PAGE/PGP_ 
PRD_CAT_PREREUPGE_CAT_PREREL_YEAR_2005/PGE_CAT_PRE- 
REL_YEAR_2005_MONTH_04/3-08042005-EN-AP.PDF

Dobrodelnost slikarjev in kupcev 
njihovih del

Na dobrodelni avkciji likovnih del v Termah Snovik, katere na
men je bil pomagati otrokom delavcev družbe KIK Kamnik, ki so 
izgubili življenja v delovni nesreči, je bilo zbranih spoštljivih 8000 
evrov. Dobrodelno avkcijo so v decembru pripravili Sindikat Kemične, 
Nekovinske in Gumarske industrije Slovenije (KNG) v soorganizaciji 
Območnega odbora Sindikata KNG Ljubljane in okolice ter Sindikata 
KNG družbe KIK Kamnik.

Vsa licitirana dela so bila ustvarjena na septembrski dobrodelni sli
karski koloniji v Termah Snovik in bližnji okolici. Glavni pobudnik ple
menite akcije je bil Stane Zobavnik, predsednik sindikata KNG v KIK 
Kamnik. Vsi slikarji, ki so sodelovali v akciji, so člani sindikata, v veliko 
pomoč pa je bilo tudi likovno društvo Tone Kranjc iz Kamnika.

Skomin na Kamničane, ustreljene 
v Šentvidu 31. januarja 1944

Enaintridesetega januarja bo minilo 64 let, ko so v Šentvidu nad 
Ljubljano ustrelili talce, ki sojih pripeljali iz begunjskih zaporov. Med 
njimi je bilo 15 Kamničanov, vsi so bili organizirani v OF, aktivni na 
terenu. Izdali sojih prijatelji in sodelavci, someščani, ki so nekaj časa 
delali z njimi, nato pa so se predali okupatorju in sodelovali z njim 
in njihovo tajno službo Gestapom.

V prvih dneh decembra 1943 so najprej aretirali Mirka Drnovška, 
sekretarja OF za kamniško področje, ga mučili in zverinsko ubili v 
kamniških zaporih. Za njim so aretirali še vrsto zavednih Kamničanov, 
jih zaprli v Begunje, nekatere pa še naprej v Mauthausen. 31. januarja 
so tako v zgodnjih urah v Šentvid pripeljali zapornike, določene za 
streljanje. Tistega jutra so bili ustreljeni zavedni Kamničani: Cene 
Lap, Mirko Klemenčič, dr. Julij Polc, dr. Franc Vidic, prof. Milan Mat
jašič, Jože Peče. Karl Rotovnik. Alojz Urbanija, Mirko Golob, Ferdo 
Smuč, Janko Blagne, Franc Bervar, Jakob Brnošteter, Ciril Drekonja 
in Mirko Golob.

Poleg ustreljenih je v taboriščih umrlo še nekaj Kamničanov. Tudi 
pozneje so se aretacije kar vrstile. Vse so zapirali v Begunje in pošiljali 
v kazenska taborišča. Le nekaj izmed njih se jih je vrnilo in ti nam go
vorijo namesto umrlih. Tako. kot so le dan po streljanju po Kamniku 
oznanjali kričeči plakati z imeni ustreljenih. Ali so ljudje, ki so v tistem 
času živeli v Kamniku, na te grozote res čisto pozabili?

Pred leti smo se Kamničani vsako leto redno udeleževali spomin
ske slovesnosti v Šentvidu, zadnja leta pa obiskujemo kraj spomina 
delegacija Zveze borcev, Občine Kamnik in svojci.

STANISLAVA ZAVRŠNIK BRLEČ

Krut prizor druge svetovne vojne: streljanje Kamničanov v Šentvidu
31.1.1944.

Pobuda

Darilo novorojencem
V Sloveniji se ne rodi dovolj otrok, da bi se ohranjalo število 

prebivalcev. Zato številne občine v spodbudo družinam ob roj
stvu otroka izplačajo enkratni znesek v višini (nekaj) sto evrov.
Analizirali smo podatke o znesku, ki ga občine namenjajo dru
žinam ob rojstvu otrok. Žal občine Kamnik ni med njimi.

Odtujena mestna reka (foto: A. Bizjak)
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Informativni dan je pred vrati

Znanje je vsak dan bolj pomembno
Mesec februar je vsako leto zaznamovan s pomembnimi 

odločitvami osnovnošolcev in srednješolcev glede na
daljnjega izobraževanja. Za lažjo odločitev srednje šole 
in fakultete organizirajo informativne dneve, letos bodo 
potekali 16. in 17. februarja. Bodoči dijaki in študentje 
bodo lahko dobili vrsto informacij o programih in do
datnih dejavnostih šol, možnostih zaposlitve po končanju 
šolanja, o izkušnjah nekdanjih dijakov in študentov in še 
marsikaj zanimivega.

Osnovno šolo v letošnjem 
šolskem letu zaključuje 
19.207 učencev in učenk 
(lani 19.521), ki bodo lah
ko kandidirali za skupno 
25. 729 (lani 25.759) vpisnih 
mest na srednjih šolah. Od 
tega je v programih nižjega po
klicnega izobraževanja razpisa
no 820 (lani 1.002) mest, v pro
gramih srednjega poklicnega 
izobraževanja 6.674 (lani 6.424) 
mest, v programih srednjih teh
niških in strokovnih šol 9 228. 
(lani 8.852) mest, v 
programih splošnih 
gimnazij 6.997 (lani 
7.261) mest, od tega v 
zasebnih šolah 541, v 
programih strokovnih 
gimnazij je razpisano 
2.010 (lani 2.220) 
mest. Skupaj je v pro
gramih splošnih in 
strokovnih gimnazij 
razpisano 9.007 (lani 
9.481) mest (vir: Mi
nistrstvo za šolstvo 
in šport). Letos je 
delež razpisanih 
mest za gimnazije 
manjši od deleža 
razpisanih mest za 
programe srednjega 
strokovnega in tehniškega 
izobraževanja. Srednje šole 
bodo sprejemale prijave za 
vpis do 25. marca.

Za študijsko leto 2008/09 
je skupaj na štirih univerzah 
in ter samostojnih visoko
šolskih zavodih-razpisanih 
25.522 vpisnih mest za do
diplomske študijske pro
grame , od tega 18.814 za 
redni študij, 6.708 pa za 
izrednega. Skupno število 
vpisnih mest v študijskem 
letu 2008/2009 bo za 593 
večje kot v študijskem 
letu 2007/2008. Od tega 
bo za redni študij 1.200 
mest več, za izrednega pa 
607 manj. Merjeno v od
stotkih, bo razmerje med 
številom mest za redni in 
izredni študij 73,7 % : 26,3 
% (lani 70,7 % : 29,3 %). S 
tem si država, ki financira 
redni študij, prizadeva, 
da bi čim več državljankam in 
državljanom študij omogočila

brezplačno.
Dijaki imajo čas še do 8. mar

ca za pošiljanje prve prijave na 
izbrane fakultete.

Trendi vpisovanja na določe
ne srednje šole in fakultete se iz 
leta v spreminjajo. Kako je s tem 
v letošnjem letu pred pomemb
no odločitvijo osnovnošolcev in 
dijakov pa smo vprašali gospo 
Ireno Klančar, svetovalno delav
ko na OŠ Toma Brejca, in gospo
da Pavla Škoberneta, psihologa 
na ŠCRM.

—... '

»Večina naših devetošolcevse 
bo vpisala na kamniško gimna
zijo. Letos opažamo zanimanje 
za tehnične poklice (elektro in 
računalništvo), zdravstvo in 
oblikovanje. Trendi pa se seve
da iz leta v leto spreminjajo. Za 
naše učence je bilo letos zelo za
nimivo to, da so lahko preživeli 
en dan na šoli, kamor se želijo 
vpisati,« pravi Klančarjeva.

Srednja šola Domžale
Gimnazija
Poklicna in strokovna šola 
Cesta talcev 12

srednja šote domžale 1230 Domžale

Spoštovani, devetošolci in starši!

Letos bodo
INFORMATIVNI DNEVI 
15. IN 16. februarja.

Na SREDNJI ŠOLI DOMŽALE vam bomo predstavili 
naslednje programe:

• SPLOSNA GIMNAZDA
• EKONOMSKI TEHNIK (PTT)
• STROJNI TEHNIK (PTT)
• PRENOVLJENI PROGRAM AVTOSERVISER

o Z IZBIRNIM MODULOM ZNANJ IZ
AVTOKLEPARS7VA ali AVTOMEHANIKA

• PRENOVLJENI PROGRAM INŠTALATER 
STROJNIH INSTALACIJ

o Z IZBIRNIM MODULOM ZNANJ IZ STROJNE 
MEHANIKE ali INSTALACIJE

• PRENOVLJENI PROGRAM PRODAJALEC
o Z IZBIRNIM MODULOM ZNANJ IZ 

ADMINISTRATIVNEGA POSLOVANJA

VLJUDNO VABUENI!

Vabimo tudi vse, ki bi se želeli vključiti v 
IZOBRAŽEVANJE ODRASLIH.

Več informacij na wvwv.ssdomzale.si.
Tel.:01/724 06 30

»Vzadnjih letih beležimo več 
vpisa na naravoslovne (mate

matika, fizika, kemija) in teh
nične (elektro, računalništvo, 
strojna, gradbena in geodezi
ja) fakultete. Družboslovje še 
vedno prevladuje, razmerje je 
približno 70:30 za družboslov
ne smeri. Morda se je v zadnjih 
dveh letih vpis na naravoslovne 
smeri povečal za kakšnih 10%. 
Kljub večjemu vpisu na nara
voslovne fakultete pa je končna 
uspešnost še vseeno nizka, ker 
je v drugem letniku ali pozneje 
kar precej prepisov na druge 
(predvsem družboslovne) fa
kultete. Na določenih smereh 
fakultet so visoke omejitve, 
dijaki si zato tja niti ne želijo 
ali pa se ne upajo vpisati,« po
jasnjuje odločitve četrtošolcev 
Skoberne.

Pred informativnim dnem 
smo obiskali učence 9. raz
reda osnovne šole Toma 
Brejca, med odmorom pa 
pocukali za rokav dijakinje 
in dijake 4. letnikov Šolskega 
centra Rudolfa Maistra. So že 
odločeni, kam se bodo vpisa
li? Še premišljujejo? Kaj jih 
bo prepričalo? Preberite si 
v anketi...

Anže:
» V pet

ek grem na 
Šolski cen
ter Rudolfa 
Maistra, 
smer nara
voslovna 
gimnazija.
Tja grem 
zato, ker 
imam dobre ocene, pa tudi ne
kaj prijateljev, ki so mi poveda
li, da je šola dobra. Gimnazija se 
mi zdi tudi najboljša podlaga za 
nadaljnji študij, imel pa bom še 
štiri leta časa, da se odločim, ker 
zdaj še ne vem.«

A n n a 
Rosa:

» Vpisa
la se bom 
na obli
kovalsko 
gimnazijo 
v Ljubljani. 
Hočem pri
dobiti splo
šno znanje 

na gimnaziji, hkrati pa si želim 
nadgraditi likovno znanje in 
umetniško ustvarjati. Tam je 
tudi nekaj mojih kolegov, ki so 
vsi zelo zadovoljni.«

Andraž:
»Najbrž 

bom šel na 
informativni 
dan na Vego
vo, smer ra
čunalništvo.
Računalniki 
me zanimajo, 
nekaj o njih že 
vem, ampak 
hočem še kaj več. Tudi vožnja v 
Ljubljano me ne skrbi.«

Aleš:
»Pogledat 

bom šel na 
ŠCRM, smer 
ekonomska 
gimnazija ali 

j gimnazija, do
končno pa se 
bom odločil 
po informa
tivnem dne

vu. ŠCRM mi je že zdaj všeč, ker 
je blizu, pa tudi nekaj prijateljev 
imam že tam. Po srednji šoli pa 
si želim na policijsko.«

Cassan- 
dra:

»Šla bom 
na srednjo 
zdravstve- 
n o šolo.
Študij bom 
verjetno na
daljevala na 
visoki šoli 
za zdrav
stvo, smer babištvo, ker me delo 
z otroki zelo veseli.«

Polona:
» V petek 

grem na Eko
nomsko fa
kulteto, smer 
management, 
saj me to zelo 
zanima. Dru
ga izbira je 
Visoka šola 
za zdravstvo,
smer fizioterapija. Dokončno se 
bom odločila po informativnem 
dnevu.«

Anja:
» Sla 

bom na 
FDV, smer 
komuni
kologija 
in verjet
no še na 
Ekonom
sko fakul
teto. Do

končno se še nisem odločila.«

Boštjan:
» Na infor

mativni dan 
se bom odpra
vil na Visoko 
šolo za zdrav
stvo, smer ra
diologija. Ker 
sem že pred 
petkom odlo
čen, na katero 
fakulteto se bom vpisal, bom so
boto izkoristil za smučanje.«

Luka:
» Podro

bneje si 
bom ogledal 
predstavitve 
na Filozof
ski fakulteti, 
smeri slove
nščina, rušč

ina in primerjalna književnost. 
Ker pa me privlačijo različne 
stvari, bom obiskal še Fakulteto 
za gradbeništvo in se na podlagi 
pridobljenih informacij odločil, 
kam se bom vpisal.«

Blaž:
» Ker sem 

že odločen, 
da se vpi
šem na Fa
kulteto za 
strojništvo, 
bom petek 
izkoristil za

lep dan na snegu in se odpravil 
bordat.«

Vsem učencem in di
jakom želimo, da bi bili 
sprejeti na izbrano šolo 
ali fakulteto ter da bodo s 
pridobljenim znanjem in 
izkušnjami zadovoljni in 
uspešni v življenju.

Pogovarjala se je 
Mirta Kadivec 

Fotografiral 
Maks Kadivec

#t?Vb
Srednja šola
Zavoda za usposabljanje 
invalidne mladine Kamnit
prijazno vabi vse zainteresirane

na informativni dan,
ki bo 14. 2. 2008 ob 9. in 15. uri ter 15. 2. 2008 ob 9. uri

v prostorih Zavoda za usposabljanje invalidne mladine, 
Novi trg 43 a, 1241 Kamnik.

Izvajamo naslednje prilagojene programe:
- nižji poklicni program Monter električnih naprav

- nižji poklicni program Pomožni administrator
- srednji poklicni program Elektrikar elektronik

- srednji poklicni program Računalnikar
- srednji poklicni program Administrator

- strokovno tehniški program Ekonomski tehnik 
- poklicno tehniški program Ekonomski tehnik

- in posebni program (Post)rehabilitacijski praktikom
I

mmm.

Višja strokovna šola B&B tudi letos vabi bodoče študente na informativna dneva, 
ki bosta potekala 15. in 16. februarja 2008 v Šolskem centru Rudolfa Maistra!

„Prva polovica študijskega leta je za nami in 
veseli nas, daje odziv študentov v Kamniku tako 
pozitiven«, je povedal ravnatelj mag. Brane 
Lotrič.

B&B že drugo leto v sodelovanju s ŠCRM v 
Kamniku razpisuje študijska programa smeri 
Ekonomist in Poslovni sekretar. Programa 
sta spremenjena in prilagojena načelom 
Bolonjske deklaracije. Poleg pridobljenega 
naziva po končanem šolanju (namesto 
Komercialist je sedaj naziv Ekonomist) se je 
nekoliko spremenila tudi vsebina študijskega 
programa. Tematika predavanj se sedaj bolj 
navezuje na določena področja in je malo 
manj splošno usmerjena.
Program Ekonomist je izredno zanimiv 
program, ki odraslim diplomantom po 
dveh letih poleg diplome zagotavlja znanja 
s področja trženja in ekonomije. Program 
Poslovni sekretar pa je namenjen odraslim,

ki že opravljajo delo poslovnega sekretarja in 
jih navaja na poznavanje vedenja pisarniškega 
poslovanja, samostojno delo, obvladovanje 
poslovnega bontona ter daje široko znanje 
s področja različnih predpisov, kot tudi 
sporazumevanj a v kolektivu in s strankami. Za 
višješolsko izobrazbo vse bolj velja, da postaja 
eden izmed ključnih pogojev pri iskanju nove 
zaposlitve, pri napredovanju in uspešnem 
opravljanju nalog na delovnem mestu.
Študij je prilagojen izobraževanju odraslih, 
saj predavanja potekajo v popoldanskem času 
in sicer 2- do 3-krat tedensko. Po končanem 
bloku predavanj posameznega predmeta 
sledi izpit. Šolnino je možno poravnati v 20 
mesečnih obrokih.

Več informacij o študiju vam bomo 
posredovali na informativnih dnevih 

15. in 16. februarja v ŠCRM 
(tel. 01 830 32 10, vss@bb-kranj.si)

www.promet.info

Za vpis v prilagojene programe in v posebni programje 
| potrebna odločba o usmeritvi (gibalna oviranost), v programe 

s področja elektro stroke ter v programe Računalnikar,
? Administrator in Ekonomski tehnik pa se glede na 

razpoložljivo število prostih mest lahko vpišejo tudi dijaki 
brez odločbe.

V naših programih nudimo sodobne vsebine, ki jih izvajamo 
s strokovnim kadrom v prenovljenih in dobro opremljenih 

prostorih!
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Z mladim kamniškim igralcem Dejanom Pevčevičem sva se že 
pogovarjala za zadnjo številko našega časopisa v preteklem letu, 
v zadnjem mesecu pa je Dejan znova večkrat usmeril pozornost 
nase, zato sem ga z veseljem ponovno povabila na kavo.

Temnolasi kamniški igralec, tv voditelj, maneken in sedaj, 
dokazano, tudi izvrsten plesalec, je v finalu turnirja Zvezde 
plešejo v nedeljski večerni oddaji Spet doma s soplesalko Majo 
Pucelj z neverjetnimi 25-926 glasovi gladko premagal svoji 
konkurentki Regino in Špelo Grošelj. Preden se je odpravil 
na novoletno smučarijo v sosednjo Avstrijo, je še zadnjič s so- 
voditeljico Tjašo Železnik vodil nedeljsko oddajo NLP, v kateri 
se je neverjetno razigral in požel toliko odobravanja, da naj 
bi ga nacionalka želela nazaj na voditeljskem stolčku, a De
jan pravi, da je zanj zgodba zaključena. Prvi nedeljski večer 
v letošnjem letu se je Dejan simpatično predstavil slovenski 
javnosti kot gost Maria v oddaji Spet doma, kjer je Dejanu pri 
namišljenem deskanju na vodi, njegovem priljubljenem špor
tu, sledil celo Mario.

Ko nanese pogovor v družbi 
na Dejana, opažam zanimive re
akcije. Medtem, ko si je v časniku 
Večer prislužil naziv za največje
ga tv štora leta 2007, v reviji Mla
dina izjavo tedna o medijski po
zornosti, ga nekateri naravnost 
obožujejo, drugim 'najeda’ živce, 
zagotovo pa zlate sredine pri 
Dejanu ni. Dejan 
meni, da obstajajo 
ljudje, ki se že vna
prej odločijo, kaj 
si bodo o nekom 
mislili, hvaležen 
pa je tistim, ki ga s 
svojo konstruktiv
no kritiko lahko 
česa naučijo. Mor
da občasno tudi 
sam pripomore 
k zanimivim ko
mentarjem, saj naj 
bi (po njegovem 
mnenju) ‘včasih 
tudi kakšno pre
več neposredno 
pihnil’.

Koliko igral
stva in koliko 
sebe si vložil v 
vodenje oddaje 
NLP?

Zagotovo sem 
predstavil več sebe 
sebe kot sebe igral
ca, čeprav sem bil 
vseskozi nekoliko zadržan ozi
roma pazljiv zaradi neugodne 
situacije, v kateri je oddaja po
tekala.

So bile primerjave tebe in 
Tjaše z Ladom in Anjo upra
vičene?

NLP-ja nikoli nisem jemal kot 
poligon za spopad s tandemom, 
ki ga na tem mestu ni več, rav
no nasprotno, v tem sem videl 
prej odgovornost, da na dobro 
zgrajeni platformi razvijem in 
ponudim nekaj meni lastnega. 
Za morebitno primerjavo pa 
vedno stojijo neki kriteriji, ki pa 
so lahko zelo različni in kot taki 
so lahko večna dilema primerlji
vosti... Vsekakor pa ni nobene 
dileme, da so predhodniki po
stavili visok standard gledanosti 
in v tem smislu sva bila s Tjašo 
dejansko v neki nehvaležni situ
aciji, ampak zato nič manj zani
mivi. Žal pa te priložnosti nisva 
tako zanimivo izkoristila, kot bi

jo lahko, če bi delovala vsaj tako 
timsko, kot najina predhodnika. 
Sicer je pa vsaka primerjava lah
ko upravičena, če veš kaj in zakaj 
primerjaš.

Te delo na televiziji še za
nima?

Seveda, saj sem to delal z vese
ljem. Igralsko delo je pač tesno

da si je vsak od nas šestih zmage 
želel.

Si predstavljaš, kdo je gla
soval zate? Mlade gospodične 
ali zrele gospe? (smeh)

Ne vem, lahko samo ugibam 
(smeh), po odzivu sodeč kar 
večina. Mislim, da je res zmagal 
ples, ne pa očaranost nežnejšega 
spola, saj bi se razlika v glasovih 
verjetno tako pokazala že prej, 
ne šele v zadnji oddaji. No, vsaj 
upam, da je res tako.

Sta potem takem izbrala 
pravilno glasbo in ples?

Mislim, da pri takih stvareh ne 
obstaja pravilna ali nepravilna iz
bira glasbe in plesa, predvsem je 
pomembno kaj potem z izborom 
počneš in pri tem, na koncu, šte
je skladnost celote. V tem prime
ru sem sam izbral glasbo in na za
četku sem celo moral, tako Majo 
kot Petra, prepričat v sam izbor, a 
sta kmalu tudi sama začela verje
ti vanj. Pri izboru glasbe in plesa 
sem razmišljal tudi nekoliko taktič
no, saj sem izbral ples in glasbeno

povezano z raznimi mediji, tudi 
s televizijo, na katero se bom 
verjetno še vračal, če ne drugače 
kot gost, igralec, morda tudi kot 
voditelj ali še kako drugače, od
visno od priložnosti, tu ni niče
sar izključenega. Z NLP-ja sem se 
umaknil zato, ker se mi zdi, da je 
bila v danih okoliščinah to edina 
smiselna poteza, ki sem jo lahko 
naredil. V drugačni sestavi in 
boljšem vzdušju pa bi si še ved
no želel delati kaj podobnega.

Drugače pa se pogovar
java nocoj o tvoji zmagi na 
plesnem turnirju, zato vse 
čestitke. Si pričakoval zma
go in takšen odziv slovenske 
javnosti?

Tega ni pričakoval nihče, še 
najmanj pa midva z Majo, sicer 
sva bila deležna kar nekaj vzpod
budnih ocen, vendar sta bila tudi 
druga dva para zelo dobra, zato 
je bila razlika v glasovih zame res 
veliko presenečenje. Res pa je,

zvrst, ki še ni bila zastopana. Ves 
čas smo plesali temperamentne 
latinskoameriške plese, zato sem 
se odločil za standardna plesa, an
gleški valček in tango.

S tangom si res dodal piko 
na i. Kakšna energija je bila 
med vama? Zares dobra igra 
ali kaj več?

Ustvarjalne energije nama z 
Majo ni manjkalo, temu primerno 
je bilo tudi odlično delovno vzduš
je. Pri kreiranju želene plesne at
mosfere pa je bil gotovo potreben 
tudi igralski angažma in v tem sva 
se z Majo lepo dopolnjevala, saj 
sva vedno plesala neko zgodbo.

Si pred turnirjem Zvezde 
plešejo že plesal ali si šele 
sedaj odkril skriti talent v 
sebi?

Če sem iskren, sem ta talent 
že prej ‘ovohaval’, tako da me 
ni presenetilo gibanje, prej me 
je presenetil tako dober odziv. 
Veselje do plesa nosim v sebi že

INFORMATIVNI DAN
PETEK, 15. 2. 2008

ob 9. in 15. uri Lepo vaBCjenii SOBOTA, 16. 2. 2008
ob 9. uri

RUDOLFA MAISTRA KAMNIKsolski®!!

od najstniških let.
S fanti smo se ve
čkrat ‘razmetava
li’ na plesišču in 
ko smo bili dobro 
razpoloženi, smo 
si kdaj tudi za 
trenutek prisvo
jili plesišče. Moj 
edini plesni tečaj 
je bil za maturant
ski ples, kjer je bil 
poudarek bolj na 
četvorki. Trening 
za Zvezde pleše
jo pa je bistveno 
bolj intenziven, 
saj s svojim »last
nim« učiteljem, 
ena na ena, lah
ko pripelješ svo
je sposobnosti 
precej dlje in se 
lahko res veliko 
naučiš.

Boš nadalje
val s plesom?

Tako intenziv
no kot v zadnjem 
času zagotovo ne, čeprav bi si 
želel, je pa res, da bova treninge 
kmalu obnovila, saj naju je Plesna 
zveza Slovenije povabila, da 30. 
januarja zapleševa na podelitvi 
nagrad za najboljše plesne do
sežke preteklega leta. Z Majo in 
Petrom smo se tudi pogovarjali o 
plesno-igranem šovu, kar bi bilo 
zagotovo zanimivo in bi mi bilo v 
užitek. Sicer pa sem, med drugim, 
dobil za nagrado tudi eno leto 
brezplačnega tečaja v plesni šoli. 
Vse kaže, da še ne bom tako hitro 
odplesal svoj zadnji ples. (smeh)

Lahko na hitro povzameš 
vajine plesne priprave na 
nastope?

Bila sva zadnja, ki sva se pri
družila klubu finalistov, zato 
sva imela za finalni nastop le 14 
dni, v resnici pa pol manj, ker 
sva imela še druge obveznosti, 
preskušala sva tudi nekaj drugih 
plesnih kombinacij, potrebno je 
bilo najti in »zmiksati« glasbo in 
tako nama je na koncu ostalo le 
še sedem dni za celotno stvaritev. 
Zadnje dni sva trenirala dvakrat 
dnevno po dve uri, pred tem pa 
manj. Časa nama je zelo zmanjko
valo, na trenutke me je kar malo 
grabila panika, kajti hkrati sem 
odkrival dva meni nova plesa, ki 
sem ju moral izjemno hitro osvo
jiti in šele takrat, ko ne misliš na 
korake, lahko sploh začneš zares 
plesat. Jaz si moram predhodno 
tudi celo koreografijo, oziroma 
strukturo korakov, najprej she
matično narisati v glavi in šele 
nato lahko po teh navideznih 
tračnicah tudi odplešem.

Sem pričakovala, da boš 
rekel, da čutiš glasbo, ne pa 
rišeš korake v glavi.

Zagotovo jo, saj drugače ne bi 
izbral te pesmi. Takoj, ko sem 
slišal ta komad, sem vedel, da je 
pravi, saj vsebuje vse, kar sem 
želel s plesom povedati, vse, kar 
ima ta pesem, sva midva še po
kazala in zato se je oboje tako do

bro dopolnjevalo.
Pa sta ob tem 

plesu res čustva 
samo pokazala in 
zaigrala ali se je 
med treningom 
razvilo kaj več? 
(smeh)

Me zelo veseli, če 
je izgledalo, kot da 
z Majo gojiva neko 
zasebno ljubezen, 
pa se to ni zgodilo, 
čeprav je Maja su
per punca. Zame 
je to kompliment, 
če sva res delovala 
tako pristno. Nekaj 
podobnega se mi je 
zgodilo v NLPju pri 
intervjuju z Neisho, 
kjer je omenila, da 
sem zelo podoben 
fantu srbske pevke 
Kristine Kovač, s ka
terim igra v svojem 
video spotu. Bila je 
zelo presenečena, 
ko sem ji povedal, da 
njenega fanta v spo
tu v resnici igram jaz 
in ne njen dejanski 
fant. Očitno ta najin

Dejan Pevčevič, temnolasi kamniški igralec, tv voditelj, maneken in sedaj, dokazano, tudi 
izvrsten plesalec, je v finalu turnirja Zvezde plešejo v nedeljski večerni oddaji Spet doma 
s soplesalko Majo Pucelj zmagovito odplesal zgodbo angleškega valčka in tanga.

odnos pred kamero deluje zelo 
pristno, kot da sva v resnici za
ljubljena, ampak vse to je zgolj 
igra. S Kristino pa sva sicer pri
jatelja.

Menda si neznansko pri
ljubljen pri nežnejšem spolu 
v Srbiji. Zaradi tega videospo
ta ali...?

Mislim, da je ta videospot to le 
še stopnjeval, namreč južno od 
Kolpe, predvsem v Srbiji in na Hr
vaškem, so me zelo dobro sprejeli 
že pred tem, saj sem se s svojim 
delom pogosto pojavljal na podro
čju nekdanje Jugoslavije. V bistvo 
so me preko tega opazili in me po
vabili k sodelovanju dveh Kristini
nih spotov, ki sta si emocionalno 
ter karakterno povsem različna 
in zelo me veseli, da me vidijo v 
različnih vlogah, kar je za igralca 
pomembno, da ne zapadeš v nek 
karakterni kalup' Vsakega dela iz 
tujine sem zelo vesel, saj me tam 
vidijo in sprejemajo drugače kot 
pri nas. Zato sem tudi želel v svoji 
zadnji oddaji NLPja malo razbiti 
ta stereotip ‘lutke manekena’ in 
sem s Šukarji vnesel nekaj tempe
ramenta in energičnosti.

Moj prvi vtis: zelo miren.
No, midva sva imela nekaj vti

sov, vsak je drugačen, lahko sem 
vzkipljiv, podivjan, razposajen, 
sicer pa res umirjen. Nikoli ni
sem bil problematičen, če pa je 
bila dobra neumnost, sem bil 
zraven, če se je le dalo.

Občutek imam, da se pre
puščaš toku in čakaš, kaj vse 
se bo še zgodilo, brez pred
hodnega dolgoročnega na
črtovanja.

Zanimivo videnje, kajti tudi sam 
sem enakega mnenja. Res se pre
puščam, nikoli nisem govoril, da

moram z igralstvom dočakati po
kojnino, nikoli ni bila biti igralec 
moja želja od majhnega, vendar se 
mi zdi ta poklic »fajn« življenjska 
pot, kje in če se bo ta pot konča
la, pa ne vem, zato se prepuščam 
in mi je v tem smislu precej lažje 
kot drugim. Vidim svoje kolege, 
kako so obremenjeni z delom, na
gradami, nikoli jim ni dovolj. Bolj 
smiselno se mi zdi ukvarjati se s 
človečnostjo in z vsem, kar človek 
skriva v sebi, ter preko tega najti 
pot za samorazvoj.

Kamničan od malih nog, 
čeprav velik del občanov tega 
ni vedel?

Sam se bolj čutim kot pripad
nik tega planeta, čeprav sem zelo 
vesel, da živim tu, v Kamniku, saj 
menim, da je to zelo lep košček 
sveta, kjer imamo na dosegu rok 
vse, kar si človek lahko želi, mo
goče se to sliši kot zguljena fraza, 
vendar je resnična.

Kje te, če sploh, lahko kam
niška dekleta videvajo v na
šem koncu?

Glede na to, da delam drugje, 
me najlažje zasačijo, ko športam 
po kamniški okolici, vendar se 
dekleta ne zadržujejo pogosto, 
denimo, na trim stezi, Kamni
škem vrhu, strmih kolesnicah..., 
sicer pa me ljudje še največkrat 
srečajo v Mercatorju... ampak 
za kamniška dekleta sem skoraj 
vsak dan tudi doma. (smeh)

Pogovarjala se je 
BOJANA KLEMENC 

Foto: Rok Pavlin
PS: Tik pred zaključkom re

dakcije smo izvedeli, da bo Dejan 
drsal na kamniškem drsališču v 
sklopu dogodkov Drsajmo z zna
nimi Kamničami v nedeljo, 10. 
februarja popoldan.

ir
to AN)

SREDNJA POKLICNA IN STROKOVNA ŠOLA KRANJ, 
______Cesta Staneta Žagarja 33, telefon: (04) 204-15-74______

SREDNJA POKLICNA IN STROKOVNA ŠOLA KRANJ. KI JE 
NASTALA S 1. 9. 2004, ZA ŠOLSKO LETO 2008/2009 VABI NA 
INFORMATIVNE DNEVE IN K VPISU UČENKE IN UČENCE TER 
DUAKE IN DUAKINJE TER NJIHOVE STARŠE ZA NASLEDNJE 
PROGRAME:

1. Srednje strokovno izobraževanje:
• GRADBENI TEHNIK (SSI) - novost v šolskem letu 2008/2009

2. Poklicno-tehnično izobraževanje:
• GRADBENI TEHNIK (PTI).

3. Srednje poklicno izobraževanje:
• FRIZER
• MODEL SKUPNEGA IZVAJANJA PROGRAMOV V 

GRADBENIŠTVU: ZIDAR, TESAR, SLIKOPLESKAR, PEČAR- 
KERAMIK, IZVAJALEC SUHOMONTAŽNE GRADNJE.

4. Nižje poklicno izobraževanje:
• GRADBINEC

Poleg tega šola izvaja tudi organizirano izobraževanje odraslih po »Modelu 
skupnega izvajanja programov v gradbeništvu« za prekvalifikacijo in 
za pridobitev prvega poklica ter organizirano izobraževanje za poklic 
frizer.

ČE Sl ŽELITE PRIDOBITI POKLIC, KI OMOGOČA ZAPOSLITEV IN NADALJNJE 
IZOBRAŽEVANJE, STE VLJUDNO VABLJENI NA INFORMATIVNE DNEVE, 
KI BODO V PETEK, 15.2.2008 OB 9.00 IN 15.00 URI, TER V SOBOTO, 
16.2.2008 OB 09.00 URI. INFORMATIVNA DNEVA BOSTA NA LOKACIJI 
CESTA STANETA ŽAGARJA 33, KRANJ.

■
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Kako poteka vpis v srednje šole?
O vpisu v programe nižje

ga, srednjega poklicnega, 
strokovnega oz. tehniškega 
izobraževanja in gimnazije

Kandidati, ki se bodo želeli pri
javiti v program, za katerega je 
potrebno izpolnjevati še posebne 
vpisne pogoje oziroma je potreb
no opraviti preizkus nadarjenosti 
ali spretnosti, se morajo za pre
izkus prijaviti pred prijavam za 
vpis v šolo oziroma najkasneje 
do 18. februarja 2008. Na preiz
kuse se prijavijo na šolo, ki izvaja 
program, za katerega je to vpisni

pogoj in na katero se želijo prija
viti. Preizkuse bodo šole izvajale 
v tednu med 3. in 8. marcem. 
Šole jim bodo izdale potrdila o 
opravljenih preizkusih, najkas
neje do 17. marca 2008.

Srednje šole bodo sprejemale 
prijave za vpis do 25. marca. 
Po končanem prijavnem roku bo 
Ministrstvo za šolstvo in šport 
najkasneje do 4. aprila na splet
nih straneh objavilo stanje prijav 
za vpis po posameznih progra
mih oziroma šolah. Učenci, ki se 
bodo prijavili za vpis v roku in

ŠAH je koristna miselna 
igra za vse ljudi

Šahovska igra na šahovnici s 64 črno-belimi polji in 32 figurami, 
ki se je naučimo v mladih letih, ostane enim vse življenje zabavna iri 
rekreativna, drugim bolj resna in tekmovalna, celo profesionalna 
miselna igra.

V šahovski igri so elementi znanosti in umetnosti, naj tu omenim 
le nekatere.

Pomembno za šah je raziskovanje, ugotavljanje in uporaba šahov
skih dognanj v praksi. Boljši šahisti so sposobni globoke koncentracije 
in računanja različnih šahovskih variant na pamet. Poleg teoretične 
priprave je pomembna tudi psihološka priprava na nasprotnika. Dobri 
šahisti ustvarijo mnogo lepih partij, ki pustijo v nas globok umetniški 
vtis. Zaradi pomembnih vzgojnih vrednot za izgradnjo pozitivnega 
značaja človeka, smo šah začeli uvajati tudi v osnovne šole kot izbirni 
predmet.

Kljub vsemu bogastvu šahovske igre pa se moramo zavedati, da 
je značilnost šaha tekmovalna igra, kar je tudi osnovna značilnost 
športnih iger, ki imajo svoja pravila.

V novejšem času so nam na voljo različni šahovski stroji, ki po
nujajo vedno bolj izpopolnjene računalniške programe za učenje in 
izpopolnjevanje v šahu. Tekmujejo tudi med seboj in proti človeku. 
Najboljšemu stroju je v 1.2006 enkrat uspelo premagati celo bivšega 
svetovnega prvaka V. Kramnika.

Šahovski stroji s svojo umetno šahovsko inteligenco (in hitrostjo 
računanja) pa so, vendar samo stroji in nič več in ne morejo nadome
stiti igranja dveh šahistov v živo, ki ima svoje posebne karakteristike 
in privlačnosti, kot je dejal novi svetovni šahovski prvak 2007 V. 
ANAND iz Indije (38 let) in pripomnil, da je danes v svetu vsaj še 10 
šahistov, ki so boljši od šah. stroja in bodo to še mnogo let (Sportske 
novosti 18.10.2007).

Za tekmovalni šah, ki se igra na določen čas, so potrebne posebne 
šahovske ure, obvezno je tudi zapisovanje potez s posebno šahov
sko pisavo. Zato lahko z zadovoljstvom preigravamo zapisane partije 
svetovnih velemojstrov (in svoje), ki so lahko polne kombinacij in 
nepričakovanih potez ali pa prevladuje prefinjena pozicijska igra, na 
napakah pa se tudi učimo.

Razvijata se tudi problemski šah, dopisni šah in igranje preko in
terneta.

Za vsakega, ki bi rad igral šah se najde nekaj glede na njegove 
možnosti.

Druženje pri šahu v prostem času nas bo odvrnilo od slabosti na
vad, nam pregnalo osamljenost ter nam obogatilo življenje. Če k 
šahiranju vključimo še skrb za primerno telesno kondicijo (kar je za 
profesionalce nujno) imamo velike možnosti, da si tudi v pozni staro
sti ohranimo psiho-fizično ravnovesje. Za vzgled nam je lahko ruski 
velemojster V. KORČNOJ, ki pri 76-ih letih še vedno uspešno igra na 
mednarodnih turnirjih.

Šah se torej, igra od mladosti do starosti, igrajo ga moški in ženske, 
tudi slepi na prirejenih šahovnicah, igra se lahko povsod in ob vsakem 
času, šah je cenjen in razširjen po vsem svetu in je priznan tudi kot 
miselni šport!

Igor PENKO, prof.

Leila, Višja strokovna šola, d.o.o.,
Mencingerjeva 7,1000 Ljubljana,

Mči**

VIŠJE STROKOVNO IZOBRAŽEVANJE: POSLOVNI SEKRETAR
Vizija in strategija šote: Naše poslanstvo je dati študentom do
bro izobrazbo in pripeljati do diplome tudi tiste, ki se ne morejo 
pogosto udeležiti predavanj: matere z otroki, komercialiste na 
terenu, zaposlene v tujini. Specializirani smo za izobraževanje 
poslovnih sekretarjev, zato vsebine pri večini predmetov vsebu
jejo praktične primere, značilne prav za ta delovna mesta.

PREDMETNIK:
Obvezni predmeti: Komunikacija, Poslovanje in finance, Infor- 
macijsko-komunikacijski sistemi, Zakonodaja in uprava, Poslovni 
jezik, Sodobna pisarna, Organizacija in protokol.
Izbirni predmeti: Komuniciranje z javnostmi ali Spletno po
slovanje, prosto izbirni predmet in diplomsko delo. 
Organiziranost študija: Izobraževanje traja dve leti. Študijsko 
leto se prične oktobra in konča junija. Predmetnik in število ur sta 
prilagojena programu za odrasle. Predavanja potekajo modularno, 
po posameznih predavanjih se opravljajo izpiti. Študij se zaključi z 
diplomsko nalogo in zagovorom. Po uspešnem zaključku izobraže
vanja izda Višja strokovna šola Leila d.o.o. javno veljavno diplomo 
in študent pridobi naziv Poslovni sekretar/Poslovna sekretarka.

Cena enega letnika je 1269 evrov v enem obroku. Če študenti 
plačajo v treh obrokih, je cena 1335 evrov za en letnik. V šolnino 
je vključena vpisnina, učbeniki, individualni izpiti in ponavljanje 
izpitov.
INFORMACIJE: tel. 01/2811340

bodo glede na informacije o šte
vilu prijav na posamezni šoli ali 
zaradi česa drugega želeli svojo 
odločitev spremeniti, lahko do 
14. aprila vzamejo prijavo in 
jo prenesejo na drugo srednjo 
šolo oz. v drug program, ne gle
de na število prijavljenih na novo 
izbrani šoli. Po tem roku šole 
praviloma ne bodo več spre
jemale prenesenih prijav, 
dokler postopek za izbiro 
kandidatov na šolah, kjer bo 
vpis omejen, ne bo končan, to 
je do 27. junija.

Če bo na šoli število prijavlje
nih učencev za posamezni pro
gram tudi po 14. aprilu bistveno 
večje od predvidenega števila 
vpisnih mest, bo šola s soglasjem 
ministra, pristojnega za šolstvo, 
sprejela sklep o omejitvi vpisa. O 
tem bodo učenci obveščeni naj
pozneje do 8. maja 2008.

Vpisi bodo potekali med 16. in 
18. junijem. V tem času morajo 
vsi prijavljeni kandidati posredo
vati izbranim šolam dokazila o 
izpolnjevanju vseh vpisnih pogo
jev. Na šolah, kjer ne bo omejitve 
vpisa, bodo prijavljeni kandidati 
po predložitvi dokazil tudi vpisa
ni, na šolah, kjer bo vpis omejen, 
pa bodo sodelovali v izbirnem 
postopku.

Učenci, ki bodo izbrani v pr
vem krogu, bodo 20. junija 
tudi vpisani. Drugi bodo tega dne 
seznanjeni s prostimi vpisnimi 
mesti, na katera bodo lahko kan
didirali. Učenci se bodo odločali 
o ponujenih prostih mestih (10% 
vpisnih mest na šolah z omejitvi
jo vpisa in vsa ostala razpoložljiva 
mesta na šolah brez omejitve vpi
sa) in po vrstnem redu našteli 
10 šol, na katere bi se želeli vpisa
ti, ter svoje namere od 20. do 24. 
junija oddali na srednji šoli, na 
kateri so prijavljeni. O razvrstitvi 
na eno od naštetih srednjih šol 
bodo obveščeni 27. junija, na 
razvrščeno šolo se bodo lahko 
vpisali do 30. junija.

Učenci, ki tudi v drugem kro
gu ne bodo izbrani na nobeni od 
šol, ter učenci, ki se še nikamor 
niso prijavili, se bodo lahko od 
30. junija do 21. julija vpisali 
na tiste srednje šole, ki bodo ime
le še prostor. Prosta vpisna me
sta bodo objavljena na spletnih 
straneh Ministrstva za šolstvo in 
šport 2. julija. Srednje šole bodo 
na prosta mesta vpisovale naj
dlje do 29. avgusta.

O vpisu v programe po- 
klicno-tehniškega izobraže
vanja:

Dijaki in vajenci, ki zaključuje
jo triletne programe srednje
ga poklicnega izobraževanja, 
se lahko do 2. junija prijavijo za 
vpis v programe poklicno-teh- 
niškega izobraževanja. Kandi
dati, ki se bodo prijavili za vpis v 
roku in bodo glede na informaci
je o številu prijav na posamezni 
šoli ali zaradi česa drugega želeli 
svojo odločitev spremeniti, lah
ko do 23. junija vzamejo pri
javo in jo prenesejo na drugo 
srednjo šolo oz. v drug program. 
Po tem roku prijav ne bo mogo
če prenašati, dokler postopek za 
izbiro kandidatov na šolah, kjer 
bo vpis omejen, ne bo končan, 
to je do 21. julija. Če bo na šoli 
število prijavljenih kandidatov za 
posamezni program tudi po 23. 
juniju bistveno večje od predvi
denega števila vpisnih mest, bo 
šola s soglasjem ministra, pristoj
nega za šolstvo, sprejela sklep o 
omejitvi vpisa. O tem bodo kan
didati obveščeni najpozneje do 
9. julija.

O vpisu v programe poklic
nega tečaja

Kandidati, ki so uspešno ko
nčali četrti letnik gimnazije, ali 
zaključni letnik izobraževalnega 
programa za pridobitev srednje 
strokovne izobrazbe se lahko do 
12. septembra prijavijo za vpis 
v programe poklicnih tečajev. 
Če bo po koncu roka za prijave 
število prijavljenih kandidatov v 
posamezni program premajhno, 
bo šola takoj obvestila kandidate, 
da programa v šolskem letu 20- 
08/09 ne bo izvajala. Če pa bo na 
šoli število prijavljenih kandida
tov za posamezni program večje 
od predvidenega števila vpisnih 
mest, bo šola s soglasjem ministra 
sprejela sklep o omejitvi vpisa. O 
tem bodo kandidati obveščeni 
najpozneje do 25. septembra. 
Vpis bo potekal do 29- septem
bra.

O vpisu v program maturi
tetnega tečaja

Kandidati, ki so uspešno konč
ali srednjo poklicno, srednjo 
tehniško ali drugo srednjo 
strokovno šolo oz. tretji let
nik gimnazije in so prekinili 
izobraževanje za najmanj eno 
leto, pa tudi kandidati, ki niso ko
nčali šole iz prejšnjega odstavka, 
so pa zaključili osnovnošolsko

mesečni koledar 2008

ponedeljek, 4. februar ob 19:00 
GALERIJA DOMŽALE
STALNA ZBIRKA 
GALERIJE DOMŽALE
Razstava bo odprta do 9. februarja 2008, vključno 
z 8. februarjem.

sreda, 6. februar ob 20:00
SLAVNOSTNA AKADEMIJA OB 
SLOVENSKEM KULTURNEM 
PRAZNIKU
slavnostni govorec: Milan Marinič

četrtek, 7. februar ob 20:00 - GALERIJA DOMŽALE
EJQ plays KK
Klemen Kotar (sax, efekti), Marko Čmčec (klaviature) 
in Tomi Purič (bobni); JAZZ v galeriji - VSTOP PROST

sobota, 9. februar ob 10:00 
Teater za vse, Jesenice
Josip Vandot: KEKEC IN PEHTA
lutkovna predstva

četrtek, 14. februar ob 19:00 - GALERIJA DOMŽALE

OLIVER PILIČ
Odprtje slikarske razstave; na ogled do 29. februarja 2008.

četrtek, 14. in petek, 15. februar ob 20:00 
SNG Nova Gorica
David Rabe: TISTI, KI JIH REKA 
NE SPUSTI, šokantna melodrama
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INF0 in REZERVACIJE:
tel. 722 50 50 © Kulturni dom 

Franca Bernika
Domžale

izobraževanje - slednji se lahko 
prijavijo, če uspešno opravijo 
preizkus znanja na ravni tret
jega letnika gimnazije iz slove
nščine (ali madžarščine ali itali
janščine kot maternega jezika), 
matematike, tujega jezika in dveh 
izbirnih predmetov izmed matu
ritetnih predmetov - se lahko do 
12. septembra prijavijo za vpis 
v program maturitetni tečaj. Če 
bo po koncu roka za prijave šte
vilo prijavljenih kandidatov v po

samezni program premajhno, bo 
šola takoj obvestila kandidate, da 
programa v šolskem letu 2008/09 
ne bo izvajala. Če pa bo na šoli 
število prijavljenih kandidatov 
bistveno večje od predvidenega 
števila vpisnih mest, bo šola s so
glasjem ministra, pristojnega za 
šolstvo, sprejela sklep o omejitvi 
vpisa. O tem bodo kandidati ob
veščeni najpozneje do 25. sep
tembra. Vpis bo potekal do 29. 
oktobra. SAŠA MEJAČ

Planinski kotiček 
v kamniški knjižnici

Od poletja vas vabimo v planinski kotiček na oddelku za odrasle 
in to ne brez razloga. Znano je, da so Kamničani veliki ljubitelji 
gora in med njimi so tudi vrhunski alpinisti. Da bi bilo vzdušje 
čim bolj planinsko, smo preuredili prostor z lesenimi policami, 
planinskimi motivi, s planinsko klopjo u morda za počitek s pre
lepo knjigo planinskih fotografij ali zemljevidom, kakšno številko 
Planinskega vestnika, z verzi planinske pesmarice. Tudi v mapi s 
planinskimi zanimivostmi so koristne informacije. Prav gradivu 
smo posvetili posebno pozornost. Dokupili smo manjkajoče na
slove. Teh ni veliko, kar pomeni, da smo s planinsko literaturo 
dobro založeni. Zbirko smo obogatili predvsem s priročniki, npr. 
Prehrana v gorah, Osnove gibanja v gorah in planinah, Priročnik 
za markaciste in z več priročniki o plezanju. Med najbolj iskanimi 
knjigami na policah s tovrstno literaturo so vodniki. Izdajata jih 
založba Sidarta in Planinska zveza Slovenije. Letos je izšel vodnik 
po zaledenelih slapovih Zahodnih Julijskih Alp. Pomislili smo tudi 
na tiste, ki se odpravljajo v tuje gore: Matterhorn, Pireneje, Tatre, 
Dolomite, Apenine, Kilimandžaro, francoske, italijanske in švicar
ske Alpe, grške gore. To so zelo informativni vodniki, ki že 30 let 
izhajajo pri angleški založbi Cicerone. Zbirko planinskega kotička 
bomo sproti dopolnjevali in vas seznanjali z.novostmi: knjigami, 
zemljevidi, filmi, zgoščenkami, drobnim tiskom Planinskega dru
štva Kamnik.

Želimo, da skupaj ustvarjamo zbirko. Pričakujemo vas!

TINA ARNEŽ

i BIOTEHNIŠKI
% CENTER NAKLO

Strahinj 99, 4202 Naklo 
Tel: 04/277 21 00 
E-mail: info@bc-naklo.si 
www.bc-naklo.si

BODOČE DIJAKE vabimo k vpisu v programe:

NOVO! Naravovarstveni tehnik (SSI)

pomočnik v biotehniki in oskrbi
gospodar na podeželju
mlekar
pek
slaščičar
cvetličar
vrtnar
živilsko-prehranski tehnik (SSI)
hortikulturni tehnik (SSI in PTI)
kmetijsko podjetniški tehnik (SSI in PTI)
Informativna dneva potekata: 15. 2. ob 9. in 15. uri

16. 2. ob 9. uri

Vpisujemo tudi v višješolski program

UPRAVLJANJE PODEŽELJA IN KRAJINE
(redni in izredni študij)
Informativni dnevi potekajo: 15.2. ob 11. uri in 16.30

16. 2. ob 11. uri 
23. 2. ob 11. uri

Za ODRASLE pa organiziramo tečaje: 
Predelava mleka I. (1., 2. in 3. april)
Predelava mleka III. (13. in 14. februar)
Peka kruha in potic iz krušne peči (4., 5. in 6. marec) 
Predelava mesa (8. in 9. marec)
Izdelava žemelj, makov, sirovk, pletenic... (20. marec) 
Polnozrnati izdelki v zdravi prehrani (v marcu) 
Varno delo s traktorjem (3.-7. marec)
Tečaj iz kmetijstva (10,-13. marec)
Tečaj lončarstva (8., 15. in 22. april)
Izdelava spletne strani - priložnost za moderno 
predstavitev vaše kmetije ali podjetja (26. in 27. marec 
ali 16. in 17. april)

s-mmvm f*t***esKvr
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TUDI V KAMNIKU Kulturna in športna dejavnost v Podgorju ponovno oživlja ...

Božično-novoletna prireditev v Podgorju

Postavitvi velikih jaslic, prvih v Podgorju, sta ves decembrski prosti čas namenila Jure Svetelj (na levi) in 
Matjaž Ogrinec.

Po oktobrski razstavi in 
proslavi 700-letnice prve 
omembe Podgorja in sodelo
vanju na kamniških decembr
skih prireditvah z Ogrinčevo 
Kje je meja, so Podgorci 26. 
decembra v Domu KS Podgor
je pripravili prvo Božično-no- 
voletno prireditev z razstavo 
velikih jaslic, ki so na ogled še 
do 2. februarja. Prvič je zaži
velo tudi drsališče sredi pod
gorskih dobrav.

Osrednji dogodek prireditve je 
bila razstava jaslic, izdelala sta jih 
srednješolca Matjaž Ogrinec in 
Jure Svetelj, blagoslovil pa jih je 
kamniški župnik Tone Dular.

V pestri prireditvi, ki jo je pri
pravila Anja Svetlin s sodelova
njem članov sveta KS, so sodelo
vali najmlajši Podgorci v zborčku 
Podgorčki, Pevci z vasi ( Podgor
ci, ki pojejo v kamniški Solidar
nosti in Liri pod vodstvom Janeza 
Maleša) s starimi božičnimi pes
mimi, Monika Virant s citrami, 
Manca Podgornik s klarinetom, 
glasbeni prispevek pa je poleg 
organizacije in povezovanja pro
grama dodala tudi Anja Svetlin, ki 
pri kamniški godbi igra flavto.

Udeležence, ki so ta večer spet 
do kraja napolnili dvorano, je po
zdravil in jim voščil vesele prazni
ke ter srečno novo leto predsed
nik sveta KS Podgorje Aleš Stra
žar, ki je za vso vas, kot je dejal, 
skuhal tudi čaj. Najmlajše, ki. so 
se ves teden trudili v delavnici z 
izdelavo ovčk za jaslice, pa je ob
iskal ter obdaril tudi Božiček.

Lahko rečemo, da je bila to pri
reditev, kakršnih si Podgorci še 
želijo. Pravijo, da naj bi prerasla 
v tradicionalno druženje Pod

gorcev v času božično novoletnih 
praznikov.

Pred prazniki pa je na asfaltira
nem igrišču v novo nastajajočem 
športnem parku v Dobravi sredi 
Podgorja oživelo tudi drsališče, ki 
ga še posebej mladina rada obis

kuje, tudi v večernih urah, saj je 
ledena ploskev, ki jo polivajo z 
vodo iz bližnjega studenca, dobro 
osvetljena. Ce bodo vremenske 
razmere z nekoliko več snega do
puščale, bodo tudi letos na bližnji 
skakalnici pripravili popularne

podgorske smučarske skoke.
Kot kaže, naj bi nedavna se- 

demstoletnica po daljšem premo
ru resnično pomenila nov zagon 
v kulturno prosvetnem in šport
nem delovanju Podgorcev.

F. SVETELJ

»Zares rastemo« velja odslej tudi za Kamnik, kjer je bila pred krat
kim ustanovljena iniciativna skupina za ustanovitev občinskega od
bora, katere naloga je priprava in izvedba postopkov za ustanovitev 
občinskega odbora Zares Kamnik. Skupini predseduje Sandi Uršič, 
sodelujejo pa še Barbara Vrhovnik, Nina Stankovič, Janez Balantič, 
Zoran Jereb, Maks Lavrinc in Robert Prosen. Ustanavljanje odbora bo 
potekalo dvofazno, najprej se bo zgodilo srečanje članic in članov, 
kjer bodo med drugim stekli postopki za evidentiranje kandidatov za 
predsednika ter članov kolegija. Sledil bo še ustanovni zbor in odbor 
bo tudi uradno lahko začel delovati. Srečanje članov 13. februarja v 
dvorani razstavišča Veronika bo namenjeno predvsem spoznavanju 
ter diskusiji o kamniških perečih temah ter smeri razvoja naše lepe 
občine.

Stranka ZARES-nova politika je v zadnjem mesecu še posebej ak
tivna tudi na področju ustanavljanja pokrajinskih odborov. Občina 
Kamnik spada v osrednje-slovensko pokrajino, ki se razprostira od 
Kamnika pa tja do Kočevja in Osilnice. Prvega srečanje članov in sim
patizerjev Zares osrednje-slovenske regije, ki je potekalo 23. januarja 
v Grobljah pri Domžalah, se je udeležilo več kot 150 ljudi. Iniciativni 
skupini za ustanovitev pokrajinskega odbora predseduje Roman Ja
kič, sekretarje Uroš Gruden, v njem pa so aktivni še Cveta Zalokar 
Oražem, Nina Stankovič, Andrej Kraševec, Gregor Kita, Toni Glušič in 
Miloš Šenčur. Srečanja so se udeležili tudi predsednik Zares Gregor 
Golubič ter podpredsednica Felicita Medved ter Peter Česnik. Več o 
našem delovanje si lahko preberete tudi na http://zares.si.

ZA ZARES-NOVA POLITIKA 
NINA STANKOVIČ

Iniciativna skupina Zares Kamnik.

Socialni demokrati iz Kamnika in
Komende ustanovili Evropski forum

Člani Evropskega foruma SD 00 Kamnik - Komenda

Vse večja konkurenca na trgu 
in globalizacija sicer ponujata pri
ložnosti za uspeh, vendar pa se 
v tem okolju veliko ljudi počasi 
izriva na socialno dno (delavci, 
brezposelni,...). Poleg močnega 
gospodarstva nujno potrebujemo 
tudi socialno varstvo. Slovenski de
mokrati smo se vedno zavzemali 
za socialno ogrožene. Leta 2002 
smo ustanovili interesno združe
nje Evropski forum, ki se prednost

no ukvarja z vprašanji socialnega 
varstva, gospodarstva in človeko
vih pravic. Namen Evropskega fo
ruma je ustvariti dobre pogoje in 
priložnosti za rast gospodarstva, 
ljudem dati prijazno socialno var
nost, ponuditi enake priložnosti 
ne glede na družbeni standard.

Tudi v Območni Organizaciji 
Socialnih De
mokratov Kam
nik in Komen

da, pod vodstvom mag. Julijane 
Bizjak Mlakar, smo ustanovili 
Evropski forum, da bomo poskr
beli za socialno ogrožene tudi 
v našem kraju. Pod vodstvom 
predsednice Evropskega foruma 
OO SD Kamnik mag. Barbare Be- 
sek in podpredsednice Barbare 
Pelc se bomo ukvarjali z izzivi, 
kako v tem konkurenčnem trgu 
in globalizaciji zagotoviti social
ni dialog. Spremljali in oblikovali 
bomo stališča na področjih, kot 
so zmanjševanje nezaposlenosti, 
vlaganje v razvoj znanja in spo
sobnosti ljudi, enakost pri vklju
čevanju ljudi v družbo, otroško 
varstvo, enakost med spoloma, 
izboljšanje klimatskih razmer, 
povezovanje med narodi...

Obstajajo ljudje, ki so pre
pričani, da splošne blaginje v 
Evropi ni mogoče več doseči 
zaradi globalizacije. Prepričani 
smo, da obstaja tudi druga pot, 
ne samo v teoriji, pač pa tudi v 
praksi. Naša naloga je obnoviti 
in okrepiti blaginjo v Sloveniji. 
Se strinjate?

mag. BARBARA BESEK

isti

Drsališče v novem športnem parku sredi podgorske Dobrave je nova priložnost za športno rekreacijo Pod
gorcev v zimskem obdobju...

Pešci so najšibkejši udeleženci v prometu!
V letošnjem letu je večja pozornost namenjena opo

zarjanju in preventivi v cestnem prometu, kar naj bi 
pripomoglo k zmanjšanju prometnih nesreč na naših 
cestah. Mi pa vas bomo, tako kot v lanskem letu, sproti 
opozarjali na varnost in nevarnost na naših cestah v 
danih razmerah.

V začetku leta je pozornost namenjena pešcem kot naj
šibkejšim udeležencem v prometu, zato so v minulih dneh 
policisti izvajali preventivno akcijo za večjo varnost pe
šcev, še zlasti otrok in starejših kot najbolj ogroženih 
skupin. Tako so kamniški policisti nadzorovali promet in 
prečkanja cest v bližini osnovnih šol, v Domu starejših 
občanov Kamnik pa so pripravili poučno predavanje o 
varnem ravnanju pešcev. Razdelili so odsevnike in ob 
tem opozorili na pomembnost uporabe kresničk in raz
ličnih odsevnikov pešcev v večernih in jutranjih urah, da

jih vozniki pravočasno opazijo.
Analize stanja na področju pešcev v cestnem prometu 

kažejo, da so pešci še vedno med najbolj ogroženimi ude
leženci v cestnem prometu, nadpovprečno so ogroženi 
pešci v starostni skupini nad 64 let, največ prometnih 
nesreč s smrtnim izidom pešcev se zgodi v temnem delu 
dneva, v jesensko zimskem obdobju leta (oktober - ma
rec), deleži mrtvih pešcev so enaki pri nesrečah v in 
izven naselij, kar kaže na različne dejavnike nesreč, med 
poškodovanimi pešci prevladujejo otroci v starosti od 7 
do 14 let. V letu 2007je bilo na območju Kamnika in 
Komende v prometnih nesrečah udeleženih 16 pešcev.

Ob vseh teh podatkih se lahko zamislimo in smo kar se 
da pozorni v prometu, bodisi kot pešci in kot vozniki.

Urednica SAŠA MEJAČ

POROKE V DECEMBRU 2007 
IN JANUARJU 2008

KAIČ BRANKO, Ljubljana, Tržna ulica 3, star 
57 let, in PETERNEL ALENKA, Ljubljana, Tabor 
6, stara 55 let

ŠABOTIČ MIHAD,Vrhpolje pri Kamniku 160, 
star 22 let, in NOKIČ ELDINA, Suho Polje, Ro- 
žaje, stara 22 let

KNAUS DANIEL, Dol pri Hrastniku, Naselje 
Laz 9, star 46 let, in HRIBAR SABINA, Dol pri 
Hrastniku, Naselje Laz 9, stara 35 let

SALKIČ E N KO, Vis, Dubrovačka 13, star 24 
let, in PŠENIČNIK JANA, Zgornje Stranje 1, 
stara 27 let

SELAN GARY KRISTIAN, Domžale, Aškerčeva 
ulica 22, star 40 let, in TEMNOVA EVGENIVA, 
Ruska Federacija, stara 31 let

ota. TODAY TOMORROVV
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Kotlovnica ni pusta, 
veseli se pusta

Januar je za nekatere zaspan mesec, a to ne velja za kotlovniške 
lepotice in lepotce. Za nami je pester izbor glasbe: koncert Thunder- 
babies in Real Things za rock'n'roll in groove ljubitelje, zvesta metal 
publika je uživala na koncertu Use Less in Nondum, po koncertu 
Guštija in Polone v Domu kulture Kamnik pa je Kotlovnico pretresla 
turneja slovenskih punk skupin Got punk? 3 tour. Pomirila nas je 
letnemu času (ne)primerna, a vseeno zelo zanimiva fotografska raz
stava Jesen Foto kluba Kamnik in pa video delavnica, katere izdelki 
so že vidni na spletnih straneh Kotlovnice (ww.kotlovnica.si).

Kaj sledi? Spremljajte ponudbo delavnic na spletnih straneh, 
lahko pa omenimo še Elektronsko maškarado na pustno soboto 
(zaželene maske) in za vse dolgolasce koncert Vulvathrone in Bru- 
tart v začetku februarja.

Za pusta hrusta v povorko po Kamniku!
Na pustni torek bo po Kamniku zakorakala tradicionalna pust

na povorka, glavne zvezde bodo predvsem otroci (z družinami), 
obvezna oprema so pustne maske. Letos je pustni torek že pe
tega februarja. Zbirališče maškar bo ob 16. uri ria Glavnem trgu, 
od koder bo ob zvokih Mestne godbe Kamnik in mažoretk krenil 
sprevod po Šutni proti Športni dvorani. Tam bo vsaka maškara 
dobila krof in rajanje s plesnimi animatorkami bo trajalo do 18. 
ure. Gledalci, ki boste ob poti spremljali sprevod, ste vabljeni, da 
se nam v dvorani pridružite. Poskrbljeno bo tudi za kotiček za naj
mlajše. Ker sledimo novemu prometnemu režimu (Šutna odprta za 
promet), prosimo za razumevanje, strpnost in upoštevanje zapor 
ter navodil varnostnikov. Pozorni bodite še na naslednje: OD 15.30 
DO 16.30 BO ZAPORA CEST: GLAVNI TRG, ŠUTNA, MOČNIKOVA IN 
USNJARSKA CESTA.

Vroč pozdrav iz Kotlovnice, ki že razmišlja o svoji pustni maski.

EKIPA MC KOTLOVNICA

Iz odbojkarskih vrst

Calcitovci držijo 
drugo mesto

Kamniški odbojkarji so v nadaljevanju državnega prvenstva 
dosegli manj od pričakovanj, saj so na prvih dveh tekmah zabe
ležili težko zmago doma nad Olimpijo s 3:2 in poraz v gosteh pri 
Krki s 3:0. Poudariti pa je potrebno, da so igrali proti ekipama, 
ki se krčevito borita za obstanek v ligi in da so se Dolenjci zato 
primerno tudi okrepili. Pri Kamničanih pa se pozna odsotnost 
poškodovanih Sevčnikarja in Djordjevič Kamenika. Medtem, ko 
je prvega na položaju libera sicer dobro nadomestil mladi Kle
men Hribar, pa je odsotnost Alena precej bolj zaskrbljujoča, saj 
kamniški napad ni več tako prodoren. Omeniti pa kaže dejstvo, 
da so Kamničani še v tempiranju forme, ki naj bi bila najboljša 
prav ob zaključku prvenstva in na finalnem turnirju Pokala, ki 
bo konec marca v Kanalu. Naslednjo tekmo igrajo Kamničani v 
soboto ob 20. uri doma proti ekipi Pomurja.

S porazom pa so prvenstvo nadaljevale tudi dekleta, ki so go
stovala pri visokoleteči ekipi Šempetra in gladko izgubila s 3:0. 
Poraz jih je potisnil na drugo mesto. Naslednjo tekmo bodo igrala 
v soboto ob 16. uri doma proti ekipi Formisa.

Prav tako so s porazom pričeli tretjeligaši, ki so doma izgubili 
proti Črnučam s 3:2, a so še naprej na četrtem mestu.

Tudi kadeti so tekmovanje začeli s porazoma v Framu, kade
tinje pa so na prvem turnirju zabeležile dva poraza, na drugem 
turnirju pa so dvakrat zmagale.

Starejši dečki so v Žužemberku zabeležili zmago in poraz, de
klice pa v Stranjah dva tesna poraza 2:1.

Veliko bolje pa so začeli najmlajši Calcitovci, saj so se vse prve 
ekipe v mini in mali odbojki (fantje in dekleta) že uvrstile v na
daljevanje tekmovanja.

Cicol.

Razmišljanje ob ogledu 
dokumentarnega filma Kralji višin

Srečevanju dveh različnih po
javnih oblik, teku in planinstvu 
hkrati, je mogoče slediti tudi s 
filmsko kamero. Dokumentarec 
o teku na Grintovec, ki ni način 
življenja, kot rad reče marsikate
ri alpinist, planinec ali gornik, 
je prikaz teka in dejanj, ki so po
trebna za izvedbo takšnega do
godka na vsega spoštovanja vred
ni gori. O teku, ki ni samo tek, 
temveč nekaj več in je s časom 
prerasel v svetovno merilo.

Ozke stezice, ki so nastajale 
po vse vztrajnejših prvih razis
kovanjih domačinov, so v času, 
ko so naše gore raziskovali tudi 
tujci, dobile nov pomen. Prvot
no naj bi steze služile za lov, 
vodenje ovac, sedaj pa so na
menjene skorajda izključno za 
rekreacijo in podoživljanje na
rave. V.dolino, ki se je s svojimi 
značilnostmi sama zavarovala 
pred poseljenostjo, se vsako
dnevno pripelje precej ljudi, 
ki se podajajo na različne cilje 
v okoliških gorah. V planinstvu, 
kjer prevladuje mnogih narav
nih vrednot, je zelo pomembno 
tudi dejstvo, da se vsakdo sam 
odloča, kam bo šel in koliko 
časa bo hodil. Primerno svoje
mu znanju, razmeram in času, ki 
mu je na voljo. Ljudje smo se na
mreč dolgo trudili in oddaljevali 
od narave. S tem smo ustvarjali 
zavest, ki smo jo na nek način 
poimenovali kultura. Ta pa nas 
vedno privede do neke meje, ki 
smo jo sami in družba kot celota 
zmožni doseči. Vedno pa se mo
ramo vrniti nazaj k naravi in kot 
to prikaže dokumentarni film se 
lahko vračamo tudi s tekom.

Prvotna zgodba teka na Grin
tovec in obenem tudi filma je 
vsakoletnim spremljevalcem, 
okoliškim prebivalcem in širši 
javnosti že dodobra znana. Kot 
pri veliko dogodkih v gorah, so 
tudi tokrat zadevo zakrivili do
mači alpinisti, ki so v svojem 
iskanju hoteli doseči nekaj več. 
Tako je beseda dala besedo in 
nova prireditev je pognala kali 
iz semena in postala zvezda, ki 
naj se ne bi utrnila.

Tek je tako ali drugače v kra
jih pod Grintovcem doma. Tu
kajšnji prebivalci so glede na 
svoje naravne danosti rojeni te
kači, tako na drugi strani gore 
na Jezerskem kot pod obronki 
Kamniškega vrha in Velike pla
nine. Tek na Grintovec in njego
vo sporočilo lahko v marsičem 
pripomore k temu, da bo tako 
tudi ostalo.

Naši dedje in očetje so hodili 
v gore iz potrebe, pozneje ljubi
teljsko in v nekem obdobju tudi 
za športna priznanja-značke. Ne

zavedajoč se so verjetno že ta
krat postavljali temelje takšnim 
hitrim načinom pristopov v 
gore. Po izgradnji ceste je vse 
skupaj postalo dostopnejše in 
počasi so enodnevne ture posta
jale pravilo. Gozdarji so s svoji
mi gozdnimi cestami še skrajšali 
dostop in pripravili nove raz
mere, ki so še znižale potreben 
čas za obisk gora. Tu pa smo že 
priča pozitivnemu koraku, ki ga 
prinaša tek na Grintovec. V doli
ni naj bo torej naš začetek poti v

gore. To je prava smer, povratek 
k bolj naravnemu in prvobitne
mu načinu obiska gore.

Tekmovanje samo ljudem 
prinese veliko pozitivnih in na
prednih smernic. Kolektivno mi
selnost je danes zamenjal indivi
dualizem tekača posameznika in 
povezanost številnih členov, ki 
omogočajo izvedbo prireditve. 
To doživeto sožitje, ki je ustvar
jeno na prireditvi, je vrednota, 
ki jo še kako potrebujemo v da
našnjem času. Tudi ohranjanje 
nagrad v razumnih, pametnih 
mejah, krajši teki na isti progi 
za mlajše tekmovalce in velika 
skrb za podmladek ter od na
rave dane lastnosti domačinov 
lahko ohranijo prireditev.

Filmski zapis prikaže marsi
kaj, kar je potrebno storiti že 
kar nekaj mesecev pred samim 
startom teka. Priprava proge ob 
višinskih skorajda 2000 metrih 
in dolžinskih skorajda 10 km je 
pravi izziv za organizatorja. S 
trakom, ki označi traso proge , 
se uredi lažje sledenje tekačev. 
S tem se poleg preglednosti pro
ge pridobi tudi to, da tekmoval
ci ostanejo na urejeni stezi, ne 
ubirajo bližnjic in s tem ne pov
zročajo erozije, ki jo je v gorah 
že tako ali tako preveč. Tako,

kot v tem dokumentarnem zapi
su, je le malo kje prikazano delo 
markacistov na za planince ne
zahtevnih poteh. Ob pripravah 
na tek markacisti stezo vsako 
leto dodatno popravijo. Izde
lava stopnic in poravnavanje 
s kamenjem in peskom zaradi 
preobremenjenosti in vse bolj 
agresivnih (toda posledično 
varnejših) podplatov na čevljih 
je postalo nujno opravilo na 
planinskih poteh. Pravi izziv, ki 
še čaka urejevalce poti, je steza

nad Jamami, preden pot preide 
na Grintovčevo Streho. Vendar 
se bo ob pravilnem zavedanju 
in s pravimi spodbudami ter 
s skupnimi močmi tudi ta del 
uredil v naslednjih letih. Samo 
filmski zapisi, ki bodo s kamero 
pogledali še malo bolj v noge 
tekmovalcev, lahko pripomore
jo k temu.

V dokumentarnem filmu sicer 
ni opazovalca, ki bi spremljal in 
bi lahko sedaj primerjal tek na 
Jermanova vrata (Kamniško 
sedlo), ki je zamrl že pred pri
četkom prvega teka na Grinto
vec, in tek na Grintovec. Kdor 
pa se spomni vojaškega teka in 
ju primerja, opazi, kako velike 
razlike so pri organizaciji. Kljub 
temu da je bil tek na Kamniško 
sedlo zaradi manjše višinske 
razlike manj atraktiven, je v 
svojem času prinesel marsika
tero izkušnjo. Slovenska vojska, 
ki je stala za organizacijo teka na 
Kamniško sedlo, je prav gotovo 
močnejša organizacija, z druga
čnim, večjim načinom financi
ranja in zmožnostmi. Vendarle 
pa se vztrajnost, moč, družinska 
pripadnost in privrženost ne 
dajo primerjati. Uspeh je viden. 
Teka na Kamniško sedlo že dol
go ni več. Morda je bil le dobra

priprava na boljši dogodek in je 
sedaj ob spominu nanj morda 
povabilo k sodelovanju.

V filmskem zapisu, sedaj že 
desetič izvedenega teka, pa ni 
prikazano, kaj tekač misli med 
tekom, tudi domačih tekaških 
legend ni,... Premalo je prikaza
na sicer več kot očitna skrb za 
mlajše, ki tekmujejo na krajših 
progah. Spodbuda pri mladih je 
pač najbolj potrebna. Toda kako 
neki bi lahko vse to prikazali...

Prikaz je le~delček vsega, kar 
tek na Grintovec v resnici je; 
vsekakor bi zaslužil simbolično 
eno uro, petnajst minut in tri
inštirideset sekund dolžine. To 
je čas Novozelandca Jonathana 
Wyatta, ki je v letu 2006 odte
kel rekord na teku na Grintovec. 
Slika z rekorderjem in poveda
no dobro mnenje (posredno je 
omenjeno v filmu): »Tu je doma 
srce!« je pač utemeljeno, če se 
lotimo iskanja takšnih meja. 
Presenečenje, ki ga je izrazil ob 
tem, da je moral po zmagoslav
nem teku na vrh gore opraviti 
povratek v dolino peš, je pravza
prav pristno, naravi pa še kako 
dopadljivo. Zavedati se moramo, 
da nam tako imenovana tehno
loška zaostalost prinaša še veli
ko več neokrnjene narave. Da je 
rekorder res nekaj posebnega, 
je dokazal pri sestopu z gore. 
Vzel si je čas, res prijazno odgo
varjal na številna vprašanja in 
se pogovarjal s številnimi ljud
mi ob poti, saj je za pot navzdol 
porabil kar trikrat več časa kot 
za tek na vrh.

Poslušanje ubranega tekaškega 
dihanja ob hitenju proti cilju je 
prav tako kot dobra glasba v fil
mu vredno zvokovne obdelave.

V Grintovčevem obstoju smo 
ljudje le nekaj neznatnega. Naša 
dejavnost se izraža na različne 
načine. Če tečemo, je izraznost 
vsaj malo drugačna, kakor če 
hodimo. Povsem drugačna pa 
je, če sedimo za računalnikom 
in pišemo o teku na Goro, ki ni
kakor ni samo krtina, z veliko za
četnico. Človekovo telo ima pač 
svoje zakonitosti. Tek, priprave 
tekmovalcev, delo organizator
jev, nosačev, spremljevalcev ter 
trud, ki ga je potrebno vložiti v 
dejavnost, naj bosta vodilo, da se 
je na obisk k gori treba pripravi
ti, ker se Grintovec v slabših vre
menskih pogojih prav rad otrese 
nepripravljenih obiskovalcev.

Družini Papež in vsem somi
šljenikom pa še veliko uspeha 
in volje do pripravljanja ter iz
vedbe značilno dobrih tekov, 
ohranjanja krajevnih znameni
tosti. Film ali mogoče celo knji
žni zapis, kot izročilo nekega 
obdobja, naj prikažeta to svetlo 
zgodbo čim večjemu številu lju
di. Kolikor dobrega je v takšni 
zgodbi prikazano, toliko uspe
šnejša je zgodba.

BORIS STUPAR

Anna Pichrtova št.10 Češka, rekorderka med ženskami leta 2006.

Calcit Mavrica

Mladinska ekipa 
na mednarodnem 
turnirju v Sarajevu

Na povabilo domačega košarkarskega kluba Play off iz Sa
rajeva so se v sredo, 2. januarja, kamniški mladinci odpravili 
v Sarajevo, kjer so se pomerili v močnem mednarodnem tur
nirju. Gostoljubni domačini so pripravili lep sprejem, odlično 
vzdušje in tako je dobra volja vseh udeležencev trajala skozi 
ves turnir. Ekipe so bile razdeljene v dve skupini. Prva je ob
segala tri ekipe (KK PLAY OFF SARAJEVO, KK GREEN DRA- 
GONS, KK ULM), druga pa štiri (BARKING ABBEYBASKETBALL 
ACADEMY, KK ALBA BERLIN, REPREZENTANCA AVSTRIJE, KK 
MAVRICA KAMNIK).

Turnir se je odigral po sistemu vsak z vsakim iz skupine, 
zmagovalca skupin pa sta nato igrala veliki finale, kjerje zma
gala favorizirana berlinska Alba. Košarkarji Calcita Mavrice 
so odigrali pet tekem, od tega so štiri izgubili, premagali pa 
so reprezentanco Avstrije. Na turnirju so se predstavile repre
zentance, univerze in visoko rangirani klubi. Kamnik je kot 
majhen klub pokazal veliko borbenosti in nepopustljivosti, saj 
so se ves čas borili proti višjim in močnejšim nasprotnikom. 
Potrebno pa bo še veliko treninga, da se bomo lahko enako
vredno kosali s tako velikimi klubi.

Na turnirju smo se kot ekipa veliko družili, spoznavali nove 
prijatelje, se naučili veliko novega košarkarskega znanja in 
spoznali delo ter pripravljenost velikih evropskih ekip.

NOVICE IZPOD MAVRIČNIH KOŠEV

Košarkarji Calcita Mavrice 
v 2. delu sezone igrajo po 
sistemu vroče - hladno

Košarkarji Calcita Mavrice so 
leto 2007 uspešno zaključili. V 
derbiju domžalsko-kamniškega 
območja so premagali ekipo 
Lastovke iz Domžal z rezulta
tom 87:77.

V napetem srečanju so doma
či igralci ves čas vodili s pred
nostjo le nekaj točk, v zadnjih 
minutah pa so gostje le popu
stili in prednost se je povečala 
na končnih 10 točk.

V prvi tekmi v letu 2008 so 
igralci Calcita Mavrice doma 
pričakali neposredne tekmece

kakor niso hoteli predati. Ob 
koncu tekme so igralci Calcita 
Mavrice vodili za tri točke, a je 
sodnik ob koncu tekme doso
dil prekršek najboljšega strel
ca in igralca tekme Štruklja (26 
točk). S tem je dal domačinom 
možnost za podaljšek, a jo do
mači igralec na srečo ni izkori
stil, saj je zadel le dva od treh 
prostih metov in zmaga je od
šla v Kamnik.

V 14. krogu pred domačimi 
gledalci pa zopet hladen tuš. 
Ekipa Ilirije iz Ljubljane je pre

ža preboj proti vrhu lestvice 
ekipo Pakman iz Celja. Kata
strofalen začetek tekme in 
prednost gostov po prvi četr
tini z rezultatom 14:23 je na
povedalo težak boj za zmago. 
V drugi četrtini so domači ig
ralci popravili met iz igre in ob 
polčasu zaostajali le še za šest 
točk. V tretji četrtini, ko so bili 
domači vse bližje gostom, pa 
je na sceno stopil sodnik in z 
nekaj čudnimi odločitvami raz
jezil tako gledalce kot tudi do
mače igralce. Posledica je bila 
izključitev Dušana Trifunoviča 
in prosti meti gostov, ki pa jih 
niso kaj prida izkoristili. V za
dnjih minutah se je boj do kon
ca razplamtel, nekaj trenutkov 
pred koncem so domači vrgli 
še zadnjo trojko, ki- bi lahko 
prinesla izenačenje ter po
daljške, a žoga ni hotela skozi 
obroč in tako so gostje zmagali 
z rezultatom 63:66.

V 13. krogu so igralci Calci
ta Mavrice gostovali v Rušah. 
Čeprav so skozi vso tekmo 
zaostajali za nekaj točk, se ni

vladovala celo tekmo, saj so do
mači izgubili vse četrtine. Edi
na, ki sta se dostojno kosala s 
tekmeci, sta bila Hočevar, ki se 
počasi vrača po poškodbi, z 21 
točkami ter standardno dobri 
Štrukelj z 18 točkami. Tekma 
se je končala z rezultatom 84 
:111 za Ilirijo, velja pa pohvaliti 
upravo in trenerja kluba, ki so 
se odločili ponuditi več pri
ložnosti našim mladincem, da 
nastopijo tudi v članskem tek
movanju in si s tem pridobijo 
čim več izkušenj.

V15. krogu bodo igralci CAL
CITA MAVRICE odšli v goste 
k ekipi Term Olimje, nato pa 
jih čakata dve tekmi v domači 
dvorani. Najprej v petek, 1. 
februarja, ob 20. uri z eki
po Maribora, nato pa še v 
soboto, 9. februarja, prav 
tako ob 20. uri z ekipo Logo 
iz Grosuplja. Igralci obljublja
jo boj za vsako žogo, na vas pa 
je, da jih pridete bodriti v čim 
večjem številu.

ROBERT PROSEN



Kamniški OBČAN MED MLADIMI - ZANIMIVOSTI 31. januar 2008 13

DO TISTE STEZICE 
Z DRAMSKO 

SKUPINO BARETKA
Učenci dramske skupine Baretka na OŠ Stranje so ob zaključku leta 

uprizorili ekološko igro Do tiste stezice. Igralke so nastopile za učence 
nižje stopnje in na prireditvi ob prihodu dedka Mraza.

V uvodu je mentorica skupine povedala, da je na OŠ Stranje letos vse 
eko, saj je šola vstopila v projekt Eko šola. Tako eko frajerji pridno be
rejo za Eko bralno značko, zbirajo star papir, odpadne kartuše, skrbijo 
za red v učilnicah in šoli, eko frajerke pa celo nastopajo v eko igri.

In tu vsebina naše ekološke igre: Razbojnika Frko in Lin si hočeta 
pobalinsko prilastiti gozd. Mečeta odpadke in konzerve od pijače kar 
po travniku, grdo govorita. Smetko, smetnjak na dveh nogah, pridno 
pobira smeti in konzerve, da ne moreta z njimi igrati nogometa. 
Toda škratje in večno zaljubljeni Škratek Copatek hočejo ohraniti 
gozd, nočejo, da bi nesramna razbojnika postala lastnika gozda, 
vsak » do tiste stezice«. Pokličejo še kraljico Gajo in skupaj razmišlja
jo, kako bi ju pregnali. Pokličejo nevihto, blisk in grom, pa še veter, a 
, razbojnikov to ne prestraši. Nato kraljica Gaja izroči čarobni napi
tek, ki vsakogar naredi nevidnega. Tako zdaj zaživijo škrati s svojimi 
vragolijami, ju brcajo, vlečejo za ušesa, žgečkajo, a razbojnika jih 
ne vidita in sta popolnoma preplašena. Drug drugega obtožujeta in 
se sprašujeta, kdo je koga »sunil«...Škratek Copatek, ki mu Gaja po
dari čudežno vodico, da bi se ljubljena Mandarinca le zaljubila vanj, 
zamenja Trka za ljubljeno, skoraj ga zasuje s poljubčki, skoči mu

v naročje...tako razbojnika 
obupata in zbežita. Škratje, 
kraljica Gaja in Smetko pa 
zaplešejo škratji ples, saj so 
rešili svojo zemljo.

Popestritev igre z glas
benimi vložki so predstavi 
vdihnili še večjo razgibanost 
in dramatičnost. Izvrstna 
igra obeh razbojnikov (Nina 
Smrekar, Anamarija Alpner), 
zaljubljenca Skratka Copatka 
(Neža Jelinčič), nadobudnih 
škratov (Eva Balantič, Nina 
Kregar, Sara Pančur), kraljice 
Gaje (Lara Uranič), smetnja
ka Smetka (Petra Rebernik ) 
je resnično navdušila mlajšo 
in starejšo publiko, kar so do
kazali z večkratnim burnim 
aplavzom.

MIRA PAPEŽ

Bazen v ZUIM- u je gostoljubno sprejel naše najmlajše in vaterpolo 
plavalno šolo.

H20 polo novice
Tekmovanja v vaterpolu se 

odvijajo eno za drugim, v vseh 
državnih prvenstvih v mlajših 
kategorijah nastopajo tudi kam
niške ekipe. Kamniške ekipe na 
lestvicah zasedajo trenutno 2. 
mesto. V letu 2008 Kamničani 
še niso izgubili tekme. Uspešne 
so bile tudi ekipe reprezentanc, 
v katerih igrajo naši vaterpolisti. 
V sezoni 2007/08 bo imel Kamnik 
v raznih reprezentančnih ekipah 
kar 7 do 9 tekmovalcev. To je za 
VD Kamnik zelo razvesejujoče 
in velika obveznost, saj moramo 
svojim tekmovalcem zagotoviti 
dobre pogoje za trening, kar 
pa je ob dejstvu, da se več kot 
8 mesecev vozimo na treninge 
v Kranj, zelo naporno in tudi 
drago, saj več kot polovico dru
štvenega proračuna porabimo 
za stroške prevozov in najem 
bazena. Najem bazena je v drugi 
občini več kot trikrat dražji, toda 
interes igrati vaterpolo obstaja, 
zato se tudi mi trudimo, da čim 
večji populaciji omogočimo do

stop do tega napornega, a zdra
vega športa.

Z odprtjem bazena v ZUIM- u 
imamo prostor za vaterpolo pla
valno šolo, saj lahko programe 
za najmlajše v celoti izvajamo 
v Kamniku. Poleg rednih dejav
nosti smo skupaj z AVK Triglav 
Kranj organizirali božično no
voletni turnir za kadete, na ka
terem so sodelovale štiri ekipe: 
poleg dveh slovenskih (Triglav 
in Kamnik) sta bili udeleženki 
turnirja tudi Medveščak in Pri
morje iz Hrvaške. Zmagovalec 
turnirja je postal Medveščak, na 
drugo mesto se je uvrstila ekipa 
Kamnika, tretji so bili Kranjčani. 
Najboljšega igralca in vratarja 
je dala ekipa Medveščaka, naj
boljši strelec pa je bil Kamničan 
Tilen Leskovec. Dogovarjamo se 
za skupno organizacijo turnirjev 
v zimskem obdobju 2008. Letos 
pa je pred nami tudi ljubilejni 15. 
dan vaterpolistov Slovenije s pe
stro mednarodno udeležbo.

Dare

OŠ MARIJE VERE JE USPEŠNO
SODELOVALA NA EVROPSKIH NATEČAJIH

Pomladni dan v Evropi je vsa
koletna državljanska pobuda, 
katere cilj je mlade spodbuditi 
k pogovoru, premisleku, učenju 
in izražanju svojega mnenja o ra
zličnih evropskih zadevah. Pom
ladni dan, ki že pet let žanje velik 
uspeh, je postal redni dogodek 
na evropskem šolskem kole

darju; nastal pa je z namenom, 
da bi vzbudil zanimanje in odprl 
razpravo o načelih, dosežkih in 
prihodnosti EU in učencem po
nudil izjemno priložnost, da se 
srečajo in izmenjajo svoje ideje, 
upe in skrbi s strokovnjaki in 
političnimi voditelji EU.

Izdaja Pomladnega dne v Evro-

Dobrodelnost slikarjev 
in kupcev njihovih del
Na dobrodelni avkciji likovnih del v termah Snovik, katere 

namen je bil pomagati otrokom delavcev družbe KIK Kamnik, ki 
so izgubili življenja v delovni nesreči, je bilo zbranih spoštljivih 
8000 evrov. Dobrodelno avkcijo so v decembru pripravili Sindikat 
Kemične, Nekovinske in Gumarske industrije Slovenije (KNG) v 
soorganizaciji Območnega odbora Sindikata KNG Ljubljane in 
okolice ter Sindikata KNG družbe KIK Kamnik.

Vsa licitriana dela so bila ustvarjena na septembrski dobro
delni slikarski koloniji v Termah Snovik in bližnji okolici. Glavni 
pobudnik plemenite akcije je bil Stane Zobavnik, predsednik 
sindikata KNG v KIK Kamnik. Vsi slikarji, ki so sodelovali v akciji, 
so člani sindikata, v veliko pomoč pa je bilo tudi likovno društvo 
Tone Kretnje iz Kamnika.

pi 2007 je potekala od 26. marca 
- 50. obletnica podpisa Rimskih 
pogodb - do 30. junija s poseb
nim poudarkom na 9. maju, ko 
praznujemo Dan Evrope. Na naši 
šoli so potekali različni dogodki. 
Teme smo obravnavali pri pou
ku, na tematskih razrednih urah, 
udeležili smo se različnih na
tečajev (moje darilo EU, najboljša 
digitalna fotografija, moja spo
minska znamka) in razprave z 
Evropsko poslanko Ljudmilo 
Novak, okrogle mize z Evropsko 
poslanko Mojco Drčar Murko ter 
pripravili razstave na šoli. Dan 
Evrope, 9. maj, smo obeležili z 
gostovanjem partnerske šole iz 
Italije. V treh dneh smo jim razka
zali našo šolo, naš kraj in okolico, 
glavno mesto naše države. Goste 
je tudi sprejel kamniški župan 
Anton Smolnikar.

16. junija 2007 je velika žirija, 
sestavljena iz predstavnikov Min
istrstev za šolstvo, v Bruslju izbrala 
zmagovalce natečajev Pomladne
ga dne v Evropi 2007. Člani žirije 
s ponosom objavljajo imena zma
govalcev natečajev Pomladnega

5e ne veš Kje bi preživel zimske počitnice?

Te mika drugačno, igrivo, poučno, ustvarjalno, 
mokro in snežno preživU ar\j e počitniških dni?

Privošči si...

Kdaj? 18. do 23. februarja od 8. do 16. ure 

Cena: 105 EUR

Prijave sprejemamo do 10. 2. oz. do zasedenosti mest

Tel.: 01 83 44 100 
e-mail: info@terme-snovik.si 

m www.terme-snovik.si

Informacije in prijave:
1^833 44 102 (Petra),

petra.sustar@terme-snovik.si

SNOVIK
v * __

SVET TERMALNIH UŽITKOV

dne 2007. Izbira najboljših prisp
evkov je potekala v dveh fazah. 
Pedagoški strokovnjaki z različnili 
področij iz vseh sodelujočih držav 
so sestavili seznam prispevkov, ki 
so bili uvrščeni v ožji izbor. Nato 
se je velika žirija sestala v Bruslju 
in s seznama 50 najboljši prisp
evkov izbrala zmagovalce v posa
meznih kategorijah. Prispevke so 
vrednotili skladno z določenimi 
kriteriji, kot so ustvarjalnost, iz
virnost, in kakovost prispevkov. 
Zmagovalci iz posameznih držav 
so bili izbrani med več kot 3 603 
prispevki iz 24 držav.

Prejemnike nagrad lahko pre
berete na internetni strani:http:// 
www.springdav2007.net/ww/sl/ 
pub/soring2007/sd newsroom/ 
newsroom/winners.htm

S ponosom pa sporočamo, 
da je bil v okvira natečaja za 
izdelavo spominske znamke 
izbran izdelek - ZNAMKA naše 
učenke Polone Zabret.

Konec decembra pa je na
grajena učenka dobila tudi 
certifikat in lastno znamko, 
ki jo je izdala pošta kraljevi
ne Belgije. Znamka je bila iz
delana na osnovi nagrajenega 
plakata učenke. Z njo se lahko 
opremi poštno pošiljko do 50 
g v EU.
Koordinatorka na OŠ Marije 

Vere: Edita Gavranovič

Nekaj malega 
o kinološki 
(ne)kulturi

Kaj tale kup(ček) dela na zelenici?

V zadnjih letih število takšnih in drugačnih hišnih ljubljenčkov v 
urbanih okoljih narašča. Med njimi je prav gotovo največ človekovih 
najboljših prijateljev. Pa je kuža res vedno najboljši prijatelj?

Tokrat ne bomo govorili o »nevarnih« in »potencialno nevarnih« 
pasmah, kajti nevarni so lastniki s svojo neodgovornostjo pri sami

izbiri in vzgoji vsakega 
posameznega kužka. 
Dotaknili se bomo pro
blematike ali še bolje 
- kinološke, kinofilske 
ali pa samo »pasjeljub- 
ske« (ne)kulture, pred
vsem v urbanih sredi
ščih Kamnika.

Po napornem dnevu 
v službi in vseh doma
čih obveznosti je naj- 
elegantnejše, če naše
ga hišnega ljubljenčka 
popeljemo na malo in 
veliko potrebo na naj
bližjo zelenico med 
bloki. Po možnosti tam 
srečamo še sosedovega 

kosmatinčka in le zakaj se ne bi malce »zletala« na tistem kvadratnem 
metru ali dveh zelenice!? Tudi kužki potrebujejo družbo. Pa še kako 
res je, ampak za to je potrebno izpolniti nekaj predpogojev (prime
ren prostor, socializacija in z njo povezana vzgoja,... ampak o tem kot 
že rečeno - morda kdaj drugič).

Za tokratni članek smo se »podrobneje poglobili« na zelenico 
med osnovnima šolama 
Toma Brejca in Frana 
Albrehta ter Glasbeno 
šolo Kamnik (čeprav je 
problematičnih območij 
še kar nekaj). Ker tam 
poteka šolska pot, je več 
kot jasno, da je na njej 
od jutra do popoldneva 
veliko otrok. Skoraj to
liko pa se tam sprehaja 
tudi bolj ali manj so
cializiranih štirinožcev 
bodisi z lastniki ali brez 
in prav ti znajo biti še 
kako zoprni, sploh če 
so ne samo veliki, pač pa 
ogromni! Ne le, da se jih 
človek ustraši, razmisliti 
je treba tudi o tem, kdo 
za psi, ki se sprehajajo 
brez vodnikov, pobi
ra iztrebke? Lahko si 
predstavljamo iztrebek 
5 kilogramskega kužka 
in velike mrcine s 60 
kilogrami!

Velika večina mimoidočih se (razumljivo ali pač ne) obregne ob 
vodnike s psi na povodcih in jih grobo napade s pravo besedno ne
vihto še preden vodniku uspe iz žepa potegniti vrečko za pobiranje 
pasjih kakcev. Koga pa bodo verbalno napadli, če se kuža sprehaja 
sam? Smo res tisti, ki skrbimo za urejeno in (brez pasjih »potičk«) 
čisto okolje dolžni poslušati vse kritike in napade jeznih somešč
anov zaradi nekaterih nevzgojenih pasjih lastnikov? Verjemite, da

nikomur (tudi tistim, ki 
pse naravnost obožuje
mo) ni prijetno stopiti v 
rjav kupček, ki ga je par 
minut pred nami na tla 
spustil kuža, ki sam ni 
nič kriv, če ima neosve- 
ščenega lastnika!?

Poskrbeti je treba, 
da bo takih lastnikov iz 
dneva v dan manj, za to 
pa obstaja več načinov. 
Drugi lastniki smo jim 
s pobiranjem iztrebkov 
lahko za zgled, občina bi 
lahko poskrbela za vsaj

. . .... v, w .. .še kakšen smetnjak za
Nekateri vodnik, kužkov so osvescen, m naj iztrebke (razen tistega 
bodo zgled drugim! °

Pa ravno pred šolo me je prijelo... Upam, 
da bo moj lastnik počistil za menoj...

U w . 
mfes

na Žalah, ki je ves čas 
nabito poln, kar kaže 
na to, da ni tam kar 
tako) in pa z obiskom 
pasje šole, kjer izkuše
ni strokovnjaki vodni
kom razložijo pravila 
obnašanja, pravice ter 
dolžnosti kužka in last
nika v urbanem okolju.
V naši občini delujeta 
dve kinološki društvi 
- KD Kamnik in KD Du
plica, ki je novo leto za
čela z novim vodstvom
in močmi. . ... ... .

Tildi Če vaš kuža ni V Kamniku primanjkuje pasjih stramse, zato
več mladiček, jih obišč- uporabljamo kar običajne smetnjake, 
ite in poskrbite, da bo sobivanje s kužkom prijetno za vas, vašega 
repatega prijateljčka in ljudi okrog vas.

Pa čim manj pasjih iztrebkov na tleh in čim več v smetnjakih!
Tekst: Mirta Kadivec 

Foto: P.O.

)



STEKLARSTVO IRMI 
HOMEC - DOMŽALE
01/721 57 17, 01/722 70 89 
ISDN 01/722 89 97, 01/722 89 98

* ALU in PVC okna in vrata
* izdelava termopan stekla
* brušenje stekla in ogledal
* izdelava izbočenih stekel
* peskanje stekel
* fuzije - vitraži
* okvirjanje slik

V trpljenju up je ta, 
da vsaka stvar na zemlji se konča.

ZAHVALA

V 85. letu je končala svojo življenjsko 
pot mama, babica, prababica, sestra,

teta in tašča

ANGELA BALANTIČ
Streliška ul. 13

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljem 
in znancem za izrečeno sožalje, podarjeno cvetje in sveče. 
Hvala dr. Jermanovi, med. sestri Mateji in patronažni sestri 
Jani, g. župniku za lepo opravljen obred in pevcem Solidar
nosti za poslovilne pesmi. Hvala vsem in vsakemu posebej.

Vsi njeni
Januar 2008

ZAHVALA

Ob smrti naše drage žene, mame, 
stare mame in tašče

A , FANI KOMATAR
4F r" izSmarce .

iskrena hvala vsem, ki ste jo pospremili na zadnji poti. 
Hvala sorodnikom, prijateljem, sosedom in znancem za 
izrečeno sožalje, podarjene sveče, cvetje in svete maše. 
Hvala g. župniku za lep pogrebni obred, organistki in 

pevcem.
Žalujoči vsi njeni

Januar 2008

Spoštovani!
Ko ob izgubi vašega 
najbližjega ne veste kam, 
so vam naše usluge 
na voljo Neprekinjeno 
Noč in Dan!

Nudimo vam 
kompletne 
pogrebne 
storitve 

hitro, kvalitetno, 
s posluhom

POGREBNIK
POGREBNE STORITVE 

Dvorje, d.o.o.

DV0RJE št 13, 
4207 Cerklje 

Tel.: 04/252-14-24 
GSM: 041/624-685

KMETIJSKO GOZDARSKA ZADRUGA z.0.0.
Kamnik, Trg talcev 1
Tel.: 831-76-28, GSM: 041/612-646

iz našega pestrega programa:

* PRODAJA SEMENSKEGA KROMPIRJA,
* VSE ZA VRTNARJE - semena vrtnin, zemlje, bio- 
gnojila, mineralna gnojila, orodja ...
* KRMILA, GNOJILA IN OSTALI KMET. 
REPROMATERIAL;

* ODKUP ŽIVINE - poklicati 041 612 646

Za informacije pokličite v Zadrugo na 01 839 73 45.

Redno

ZAPOSLIMO

PRODAJALKO
Tel.: 051/428-194

Pekarna Kamnik, 
Ljubljanska c. 3 d

MALI OGLASI
UGODNO PRODAM GARAŽO 
triplex v kletni etaži pri železni
ški postaji Kamnik-Zaprice. Tel.: 
041/745-296.

INŠTRUKCIJE angleščine in ma
tematike. Prva informativna ura 
brezplačna. Tel.: 031/712-478.

INŠTRUIRAM matematiko in 
fiziko. Tel.: 723-81-57, 041/322- 
571.

Pride čas,
ko izmučeno srce želi le spati, 
v večni sen potovati.
Spočij si trudne zdaj oči, 
za vse še enkrat hvala ti.

ZAHVALA
V 82. letu nas je zapustil dragi stric 

in brat

JOŽE JERAS
Vodiškarjev Joža z Vira pri Nevljah

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, so
sedom in znancem za darovane svete maše, cvetje, sveče in 
pomoč v težkih trenutkih. Velika zahvala dr. Jermanovi in dr. 
Kogoju za pomoč v zadnjih mesecih njegove bolezni. Hvala 
Komunalnemu podjetju Kamnik, g. župniku in pevcem za 
lepo opravljen pogrebni obred. Zahvaljujemo se vsem, ki ste 
ga pospremili na zadnjo pot, ga imeli radi in ga boste 

ohranili v lepem spominu.
Vsi njegovi 
Januar 2008

Telefon:  ̂^ |T

SERVIS
RAČUNALNIKI
nadgradnje - internet - instalacije 

kartuše in tonerji za tiskalnike 
mrežni in ostali povezovalni kabli 

- odstranjevanje virusov

Prodaja na obroke
TECH d.o.o.,

Ljubljanska c. 21 e, KAMNIK 
(v obrtni coni Duplica) 

www.tech.si

RAČUNOVODSKE 
STORITVE 

IN SVETOVANJE
za fizične in pravne osebe

iM I BO/ d.o.o.
Kamnik. Zikova ul. 4 

tel.: 01/831-45-15. 
031/305-451

PRVI MESEC 
BREZPLAČNO!

Na poti domov, sredi poti,
življenje tvoje v nesreči pri Naklem prekipi.
Zaprlafiežne plave si oči.
Nikjer zdaj, ljuba Jana, več te ni.

V SPOMIN

JANI SLOKAN
roj. Hribovšek

absolventki geografije in etnologije
Minilo je deseto leto, odkar tvojega nasmeha, vedrine, lju
bezni ni več med nami. Človek živi tam, kjer je shranjen v 
mislih in srcih, in nič ni tako dragocenega kot del tebe v nas. 
Iskrena hvala vsem, ki obiskujete Janin prerani zadnji dom 

in ji prižigate svečke v večni spomin.

Vsi tvoji te zelo pogrešamo
31. januar 2008

1 ko izmučeno srce želi le spati,

za vse še enkrat hvala ti.
X Mama, naj večna ti lučka gori.

ZAHVALA
til V 76. letu življenja nas je po težki in
Vj dolgotrajni bolezni zapustila naša dra- 

/ ga žena, mama, stara mama in tašča

MARIJA VOGRIN
iz Kamnika, Kovinarska cesta 28/c

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, pri
jateljem, znancem in njenim nekdanjim sodelavcem tovarne 
Titan za izrečena sožalja, darovano cvetje in sveče ter svete

maše.
Hvala p. Davidu in p. Borisu za lepo opravljeno sveto mašo 
in pogrebni obred, ministrantu, pevcem kvarteta Krt za so
čutno petje, trobentaču in vsem, ki ste našo drago mamo 

pospremili na njeni zadnji poti.
Žalujoči: mož Srečko, otroci Anica, Albin in Marinka z druži

nami ter drugo sorodstvo
Januar 2008

Skozi vse življenje 
jStLBk boriti se znala,

: a v tihem jutru od bolečin utrujena
za vedno si zaspala...

W^. * F ZAHVALA

'šl f V 67. letu življenja nas je za vedno
zapustila žena, mami, babi, sestra, teta 

'C ' in svakinja

ANICA JAKOMINI
iz Kamnika

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom ter znan
cem za pomoč, izrečena ustna in pisna sožalja, darovano 
cvetje, sveče, sv. maše • ter vsem, ki ste jo v tako vebkem 
številu pospremili na njeno zadnje počivabšče. Še posebej se 
zahvaljujemo župniku g. Dularju, proštu g. Lapu in župniku 
g. Rojcu za lepo opravljen pogrebni obred. Hvala sošolcu 
g. Mihu za lepo izrečene poslovilne besede. Hvala pevcem 

kvarteta Krt za lepo zapete pesmi.
Vsem še enkrat iskrena hvala.

Žalujoči: mož Peter, hči Marta z družino, sestra Marija in 
brat Florijan z družinama

Kamnik, januar 2008

^ V nedeljskem jutru
mimo si se poslovila, 
med angele k očetu

J si se odselila.
JP ^ *-1E A-X | ZAHVALA

fc JL ^ ^ V 80. letu življenja nas je nenadoma
zapustila naša draga mama, babica, 

prababica, sestra, teta in botra

IVANKA ŠUŠTAR
z Markovega 5

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijate
ljem in znancem za izražena sožalja, darove za sv. maše, za 
cvetje, sveče in spremstvo na njeni zadnji poti. Hvala vsem, ki 
ste jo pokropili, zanjo molih in nam v teh težkih trenutkih 
stali ob strani, še posebno gospe Justi hvala za vso pomoč. 
Iskreno hvala g. župniku za lepo opravljen pogreb v farni 
cerkvi na Selih, pevcem kvarteta Krt za zapete pesmi in 

trobentaču za zaigrano Tišino.
Vsem še enkrat najlepša hvala.

Žalujoči: vsi njeni
Markovo, Kamnik, Bistričica, Studenca, Sela pri Kamniku, 

Laze v Tuhinju, januar 2008

Ko pošle so ti moči, 
jl|P,> „ zaprla trudne si oči,

c v, a čeprav spokojno spiš,
H 11 z nam‘ naPrej živiš.|» 0i gg| m

ZAHVALA

V 94. letu starosti nas je za vedno za- 
pustila naša mama, babica in prababi
ca, tašča, teta, sorodnica in prijateljica

FRANČIŠKA HRIBAR
roj. ZAJC, iz Lipelj 1 v Tuhinju

Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki ste nam štab ob strani ob 
slovesu od naše Frančiške, sosedom za vebko pomoč, vsem 
sorodnikom, gospodu župniku za duhovno oskrbo v času 
njene bolezni in za spoštljivo opravljen pogrebni obred, 
govornici Marinki Mošnik za poslovilne besede, pevcem za 
občuteno zapete pesmi, društvu upokojencev za spremstvo 

s praporom.
Zahvala vsem, ki ste darovali cvetje, za svete maše in v 
dobrodelne namene, za vsa izrečena sožalja ter spremstvo 
na njeni zadnji poti. Hvala vsem, ki jo ohranjate v svojem 

spominu, priporočamo vam jo v vaše mobtve.
Zdravko in France z družinama ter ostali sorodniki

Liplje, Bridgeport - ZDA, januar 2008

^ ^ Ti ne veš, kako pogrešamo te mi,
.., -g**.. spočij si trudne zdaj roke - oči,

■ jrgiBiajpt za vse še enkrat hvala ti.
Hvala ti mami za rojstvo - življenje,

J jM/SU hvala za ljubezen, skrbi,
~ ; hvala za bisere vtkane v trpljenje,

mami, naj večna ti lučka gori.

UL ZAHVALA
3* ’’Tiho je padal dež, kot bi tudi nebo 

JOŽ JžILIenM BS jokalo z nami, ko smo se 17. 1. 2008 
JMSafirr Mnr poslavljah od naše drage mami

FANI JAŠOVEC
roj. Loboda, iz Radomelj, Prešernova c. 5

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, pri
jateljem, našim sodelavcem in znancem za izrečena sožalja, 
darovano cvetje, sveče in darove za svete maše. Hvala dr. Olgi 
Ložar, Marjeti Lovšin in Minki Zabret. Prav tako se zahvalju
jemo g. župniku Janezu Jarcu za opravljen pogrebni obred, 
pevcem Klas, domžalski godbi, trobentaču, praporščakoma, 

cvetbčarni Erika in pogrebni službi Vrbančič.
Hvala vsem, ki ste našo mami v tako vebkem številu pospre- 

mib na njeni zadnji poti.

Žalujoči: hčerki Lidija in Maja z družinama, brata France in 
Ivan z družinama, svakinja Maksa in ostalo sorodstvo

Radomlje, Šmarca, januar 2008

Ne jokajte na mojem grobu, 
le tiho k njemu pristopite 

vttjjfl in se spomnite, kako trpel sem,
■j t H in večni mir mi zaželite.

W
ZAHVALA

miL 0^ Al■ggk' IR 20. januarja 2008 se je v 65. letu po dol
gotrajni bolezni poslovil od nas dragi mož, 

.,mmWVr oči, dedi, brat, stric, tast in svakF<r3£:*X c.-*-

JANEZ PRELOVŠEK
iz Šmarce

Zahvaljujemo se vsem sorodnikom, sosedom iz Šmarce, bivšim so
sedom iz Homca, prijateljem, sodelavcem in znancem za izrečena 
ustna in pisna sožalja, darovano cvetje in sveče, darove za sv. maše 

in cerkev ter spremstvo na njegovi zadnji poti.
Hvala osebju ZD Kamnik za dolgoletno oskrbo, posebno dr. Logarju, 
sestri Tatjani, patronažni sestri Romam, urgentni službi in reševalcem. 
Hvala župniku Antonu Dobrovoljcu za duhovno oskrbo med bolez
nijo in za lepo opravljen pogrebni obred. Hvala pevcem cerkvenega 
pevskega zbora Homec za občuteno petje, ministrantom, trobentaču 

Gregorju in Pogrebni službi Vrbančič.
Hvala vsem, ki ste ga v času njegove bolezni obiskovali na domu ali 

nam kakorkoli pomagali in stali ob strani.
Žalujoči: vsi njegovi
Šmarca, januar 2008
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TEHNIČNA TRGOVINA Jzj jZJ-jj JlP ,

gorenje C£W7H^^ ' jneauw
Usnjarska 9, Kamnik (nasproti nekdanje tovarne Utok) tel.: 83-17-203

UGODNA FEBRUARSKA PONUDBA!

SUŠILNI STROJI-10%

■""/07

, 11
ODPRODAJA DOLOČENIH ^

•MALI GOSPODINJSKI 
APARATI-10%

RAZSTAVNIH EKSPONATOV 
BELE TEHNIKE OD-15 

DALJE

LIKALNIKI
•10%

iili
-! „

1 1■

7 BRIVNIKI-10%

SUSILCI LAS 1
-10%

več na www.pemecom.si
AKCIJSKE CENE IN POPUSTI VELJAJO PRI PLAČILU Z GOTOVINO DO PRODAJE ZALOG

UGODNO PONUDBO Sl OGLEJTE V NAŠI PRODAJALNI
BREZPLAČNA DOSTAVA • BANKKREDIT 1+3 DO 1+24!

klimatizacijo
prezračevan■

SREČKO RADULOVIČ s.p.

ZAPOSLIM
DVA MONTERJA PREZRAČEVALNIH NAPRAV,
lahko tudi delavca za priučitev 

Tel.: 041/649-765

Z"

KLINIKA 
ZA MALE ŽIVALI
VETERINARSTVO 
TRSTENJAK-ZAJC d.o.o.
Ulica padlih borcev 23, 
Ljubljana

Odprta je vsak delavnik od 8. do 20. ure, 
ob sobotah od 8. do 13. ure

Naročila sprejemamo na telefonsko številko Wm

01/56-55-120.
.___ ______________

r ~i

lAGROPROMET CERKLJE j
Ul. 4. okt. 10, Cerklje, tel.: 04/252 64 40
Odprto od 7. do 17. ure, ob sobotah od 8. do 12. ure

| UGODNA PONUDBA: j
- ŽITA (koruza, oves, ječmen, pšenica, sojine 

tropine, sončnične tropine, krmilne moke)i
- VSE VRSTE KRMIL za purane, piščance, 

kokoši nesnice, prašiče, govedo - tovarniške cene
I
tI

I
II
i

- sprejemamo naročila za kokoši pred nesnostjo, 
enodnevne in kilogramske piščance

VSE ZA KOLINE: naravna in umetna 
čreva, špile, kolofonija, začimbe

- MOKA tip 500, - UGODNE CENE 
SLADKOR ŠE CENEJŠI KOT LANI!

JABOLKA ZA OZIMNICO IN ZA PREŠANJE

STREŠNIKI GOLOB
Bsus GOiOS Si STRE?*: vRiSEC V SCX/

Strešnik« Gntoto m ostati elementi za streha so izdelani z 
najjssjdotsraspo teSrosSaggij. Barvani so v maso, povratna pa 
je zaščitena s specialnim akrilom (lakom), ki zagotavlja 
dolgotrajnost m lep izgted. Strešniki Gotob so 
vssdkokvaailietni, a temu Se vedro ugodni

* ZIMSKA ® 
AKCIJA-10%

velja do konca februarja 2008

Gdtdb Manjam sp., SStimsIka vas 12 
8216MraPeč,teiL(07)3Q78 9S®
nnmjitciiktoookiiiji __ ________45 ®>,'--.»S«,

Hjj-'/ : 7 j

RODEX d.o.o. - Rova, Rovska cesta 2, Radomlje 
www. rodex.si, 01/722 81 31, 722 77 98, 722 88 68

www.peugeot.si

ho Cielo brez doplačilaPeugeot 207 heaven s panoramsl

Užitek v peugeotu 207 heaven n- omejen samo na vožnjo. Le en pogled navzgor in 
vedel? boste, ca ste v prav posebnem avtomob u, Samo peugeot 207 heaven vam 
namreč, omogoča rešetk- razgiec s panoramsko streho Cielo in kovinsko bar
vo brez doplačila. užitek v dovršenosti. PEUGEOT

peugeot mitonočA Tota«- Poraba goriva (kombiniran način vožnje. I/I00 km): od 4,5 do 7,2. Emisija CO, (g/km): ,eZ :
Ponudba velja za fizične osebe za posamezne modele na zalogi, dobavljive do 29.2.2008. Za več informacij obiščite pooblašr -e proct

mmmti izbirapustnih koštimmza 
fprrpkein odrasle, pustnih dodatkov - 

ulje. maske, očala, spreji in še in še.
.... a. .A-. ^ 

y Mercator Center Kamnik
vabi s prijetnimi dogodki in najboljšo ponudbo
v Petek, 1. februarja, ob 10. uri
KURENTOVANJE - nastop pristnih ptujskih 
kurentov

v petek, 1. februarja, od 17. do 19. ure
PUSTNA POKRIVALA - otroška ustvarjalna 
delavnica ,

v soboto, 2. februarja, ob 11. uri
PUSTOVANJE
Lokalno obarvana zabavna pustna prireditev v sodelovanju 
s TIC Kamnik in kulturnim društvom dr. Franceta Steleta 
z glasbo, petjem, skeči, plesnimi točkami in tekmovanjem 
za najboljšo, najstarejšo in najmlajšo masko iz občinstva.
v nedeljo, 10. februarja, ob 10. uri 
POVODNI MOŽ - predstava 
v sredo, 13. februarja, od 17. do 19. ure *
DRAŽGOŠKI SRČKI - ustvarjalna delavnica * «-K

----------*

Pustni kostum
otroški, vet: od 2 do 4 let, P 
več vrst
Redna cena: 15,58€ / 3.734 SIT
Cern ob plačilu s kartico|^i^or Pik

9,35€

( 2

jz m C£
Lasulja " * ■
Klovn, več barv

2) 19 EUR
525?

Očala
za klovna, velika, s spričo

1,99 EUR
477r Ponudba velja do 5.2. 2008 oz. do 

razprodaje zalog.
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#2*MSECNIH
1.2.-». 1.2006

• • I Več kot|polovica srečk je dobitnih!

Mercator
Center Kamnik
Kovinarska 36, Kamnik, telefon: 01 83 08 787

ritriLm/v, iviv jvčvivunus., r-PIZZERIA, MC KAMNIK, Kovinarska 36 čl O Vlili C3.

/2^z^c pon.-čet..: 08-22h
Slastne pice, solate, testenine, pet.-sob.: 08-23h
hot dog, lazanja, hamburger, toast... ned.-praz.:08-15h 
Brezplačna dostava na dom od lOh do 22h : 

Tel: 831 17 60, GSM: 040 335 226 
Možnost plačila s karticami tudi na domu !

Trgovina z obutvijo

ANATOMSKO 
OBLIKOVANA 
OBUTEV PRIZNANIH 
BLAGOVNIH ZNAMK 
od št 16 - 40 
* CICIBAN *GE0X 

* SUPERFIT *NIKE 
*FR0DD0

Velika ponudba šolskih in sobnih copat

ELITA KAMNIK ZOPET PRESENEČA S

50% POPUSTOM
na izbrane artikle do razprodaje zaloge.

Ostalo zimsko blago ostane 
na nizkih že znižanih cenah.

Za nakup nad 77 € dobite še darilo. Sl išA\JA iZ

VINTERSPORT
Kjer se šport začne

Si Tehnika

svojo garderobo!
M.

----------

since 1903

Izberite kvalitetno obutev 
iz naše pestre ponudbe.

V KORAK Z ZDRAVJEM!

. ^ Zlatarna Celje *, „i
uun./laiarna-cclic.cu ;

c3 n d , r
^-'lil Z

V mesecu FEBRUARJU: 
20% POPUST 

ISA ČIŠČENJE BUND
Q Q)(Z)CS IMma

ČISTILNICA IN PRALNICA 6tft uMm £& &E

Knjigarna in papirnica

Velika pisarniška akcija
Ugodnosti in presenečenja j 
na prodajnem mestu
Posebne ugodnosti za 
Mercator Pika kartičarje

Pustite se presenetiti!

(C&ACCESSORIES

Tudi brez naročanja.
Novosti so manikura, lasni dodatki, ličenje,.
DARILNI BON ideja za darilo!
Vabljeni k frizerju tudi v nedeljo do 13h.

% ‘ Wj, | r\

B’EAunQvE

^ilpinčv

O EMONA OBALA

Naj lw ziVljiTtjt’ itjnt

Vabimo vas
I v trgovino Clark z
1 ----- .. .//

*

E ^

CLARK d.0,0., Breznikova 17,1230 Domžale"^

k I 1‘iMlarite sebi ali vam najdražjim 
■ katero od prelepih cvetlic,

rezanih ali v lončku.

mESsnn opsikr
Mestna optika je podjetje z dolgo in bogato tradicijo poslovanja na 
področju korekcije in zaščite vida. Poleg centrale na Kongresnem 
trgu 9 v Ljubljani ima podjetje še 17 poslovalnic po vsej Sloveniji, 
od tega kar 13 v vseh večjih Mercatorjevih centrih.
V vseh enotah se opravljajo pregledi za določanje dioptrije. Na 
Kongresnem trgu se pregledi izvajajo vsak dan brez naročila, v 
ostalih poslovalnicah pa vsak teden ob predhodnem naročilu.
Mestna optika nudi svojim strankam možnost plačila z Mercator j 
Pika kartico.

‘

Ne pozabite na posebno ponudbo 
tega meseca in ugodne cene.

A .L* 1A Butik cvetlic Kalia, 
WWW.kalia.si Telefon: 830 9752

KAMNI KV

200TIC
Butik za Male Živali 

Strokoven nasvet !n širok Izbor 
i hrane, opreme In vsega kar 

potrebujejo vaši ljubljenci

ZOOTIC Kamnik, tet.: 01 / 839 52 16
www.zootic.si

SimPLTE

vdč)i:MefATiW4G^
Fabiani nogavice, MC 

Kamnik, tel.: 01 839 53 10, 
www.fabiani-nogavice.si

Delovni cas od ponedeljka do sobote od 8. do 20. ure, nedelja in prazniki od 8. do 13. ure


